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Maakt geld echt niet gelukkig? 
En waarom dan?

Steeds meer mensen hebben moeite om in financieel opzicht het hoofd boven water te 
houden. Volgens het Centraal Planbureau zullen volgend jaar in Nederland ongeveer een miljoen mensen onder de armoedegrens leven. 

Die groep bestaat dan voor ongeveer 
230.000 mensen uit kinderen. Grofweg kun 
je stellen dat iemand in Nederland die alleen 
woont en minder dan 1550 euro per maand 
te besteden hee�, in armoede lee�. Een 
oud gezegde leert ons dat geld niet geluk-
kig maakt. Maar is dat daadwerkelijk zo? 
Wetenschappers menen juist dat geld wel 
gelukkig maakt. Maar dat geldt slechts in 
bepaalde mate. Het hee� allemaal te maken 
met mindset. Geldstress kan zorgen voor een 
gedragsverandering. Nu steeds meer mensen 
met geldstress kampen, zou je denken dat 
men de financiën strakker in het oog houdt. 
Dat men nog beter nadenkt over het doen 
van bepaalde uitgaven. Maar het tegendeel 
blijkt waar te zijn. Een gebrek aan geld zorgt 
voor een vorm van stress die onze hersenen 
anders laat werken. Eigenlijk komt het er kort 
gezegd op neer dat we juist de dingen doen 
die we beter niet zouden kunnen doen. Door 
deze vorm van stress zijn je hersenen minder 
goed in staat om na te denken over de lange 
termijn. Normaal gesproken weet je dat het 
verstandig is om wat geld achter de hand te 
houden voor noodgevallen. Die wasmachine 
of koelkast, die het opeens begee�. Die auto-
reparatie, die een stuk duurder uitvalt dan 

je had begroot. Kortom, een appeltje voor 
de dorst, dat je zo nu en dan echt goed kunt 
gebruiken. Maar doordat we geldstress erva-
ren, kunnen we ons minder goed op deze 
zaken focussen. We laten het dus eigenlijk 
een beetje op zijn beloop. Tegelijkertijd blij-
ken we in deze omstandigheden juist snel-
ler de behoe�e te hebben om onszelf op 
de korte termijn wat extra te verwennen. 
Noem het maar een troostaankoop. Je wilt 
jezelf wat minder naar voelen en je financiële 
zorgen even vergeten. Dat gaat beter als je 
iets leuks hebt om van te genieten, zoals een 
nieuw kledingstuk of een nieuw meubel. Dus 
eigenlijk kiezen we ervoor om geld te gaan 
uitgeven dat we eigenlijk niet goed kunnen 
missen.

Je administratie op orde
Minder geld uitgeven hee� voor een groot 
deel te maken met het weerstaan van verlei-
dingen. Het is belangrijk om goed inzicht te 
hebben in je eigen bestedingspatroon en in 
je financiën. Zet daarom eens alles goed op 
papier. Op de computer kun je met behulp 
van Excel heel simpel een overzicht maken 
van je inkomsten en uitgaven. Zo’n overzicht 
hoef je niet eens zelf te bedenken, je kunt 
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een kant-en-klare versie downloaden van 
het internet, bijvoorbeeld hier. Ook kun je een 
app als Tellow, You Need a Budget (YNAB) 
of Spendee gebruiken. Als je jouw financiële 
administratie alleen maar in je hoofd hebt, zie 
je vaak dingen over het hoofd. Bij het kopen 
van die nieuwe jas kijk je immers alleen maar 
naar het totale beschikbare saldo. Maar daar 
moet nog van alles van worden betaald. Maak 
een planning voor de langere termijn, waar-
bij je precies aangee� wanneer je wat kunt 
kopen. Houd altijd rekening met onvoorziene 
uitgaven. Banken bieden vaak de mogelijk-
heden om je rekening op te delen in verschil-
lende spaarpotjes. Hierdoor wordt sparen 
eenvoudiger gemaakt. Als het geld al een 
bepaald label hee� meegekregen, ben je 
minder snel geneigd om het voor iets anders 
te gaan gebruiken. Een ander interessant 
punt is het herkennen van bepaalde patro-
nen in je gedrag. Heb je iets gekocht? Schrijf 
dan in een schri� op wat je precies deed. Op 
welke dag deed je de aankoop? En op welk 
tijdstip? Hoe waren de weersomstandighe-
den? Was je alleen of in gezelschap? Beschrijf 
zo veel mogelijk details over het moment 
van aankoop. In welke stemming was je? 
Welke muziek hoorde je? Al dat soort dingen 
kunnen een rol spelen. Door de situaties over 
een langere periode met elkaar te vergelijken, 
ontdek je in welke situaties je sneller geneigd 
bent om geld uit te geven. Die situaties kun je 
vervolgens gericht gaan vermijden om geld 
te besparen.

Wat doet rijkdom met je hersenen?
In eerste instantie lijkt het hebben van geld 

een positief e�ect op onze hersenen te 
hebben. Immers, als je geld verdient, dan 
stimuleert dat de afgi�e van dopamine, een 
neurotransmitter die geassocieerd wordt 
met genot en beloning. Hierdoor kun je 
gevoelens van tevredenheid en geluk erva-
ren. De keerzijde is echter dat je steeds meer 
geld moet verdienen om dezelfde belonings-
kick te ervaren. In dat opzicht zou je rijk-
dom kunnen vergelijken met drugs. Maar 
meer geld kan ook zorgen voor gevoelens 
van stress en angst. Bijvoorbeeld de angst 
voor financiële tegenslagen. Je kunt er zelfs 
depressief van worden. Daarnaast liggen 
ook gevoelens van jaloezie op de loer. Je 
gaat jouw eigen (financiële) succes meten 
met dat van je concurrenten en daardoor 
ben je eigenlijk niet meer goed in staat om 
te genieten van je geld. Bovendien komen 
mensen met veel geld vaak in een soci-
aal isolement terecht en ook dat is uiteraard 
niet bevorderlijk voor je mentale welzijn. 
De bewering dat geld niet gelukkig maakt 
vindt hier zijn oorsprong. Het omgekeerde is 
echter ook waar: geen geld maakt vaak ook 
niet gelukkig, omdat mensen zonder geld 
vaak niet in staat zijn om optimaal deel te 
nemen aan de maatschappij. Ze kunnen zich 
geen vakanties veroorloven, ze eten minder 
gezond en ze hebben vaak ook minder soci-
ale contacten. Daar kan ook nog een gevoel 
van schaamte bijkomen en dit alles hee� zijn 
weerslag op het brein. Zoals bij veel zaken 
geldt ook hier dat de gulden middenweg 
wellicht de beste is. Niet met extreme rijk-
dom, maar met een modaal inkomen ben je 
waarschijnlijk het snelst gelukkig.

MEER WETEN? BEL TIJDENS KANTOORUREN: 0251-674433
WWW.VERSPREIDNET.NL INFO@VERSPREIDNET.NL

Mijdrecht: Omg. Gravenstraat/Schepenstraat
Mijdrecht: Omg. Kerspelstraat/Heemraadsingel 
Mijdrecht: Omg. Prinses Marijkelaan 

Wij zijn met SPOED op zoek naar serieuze

BEZORGERS/STERS

 “Het is lang geleden dat ik hier heb 
ingesproken. Ik ben blij dat ik hier sta. 
Ik ben blij dat ik hier nog kan staan. 
Maar niet blij dat ik hier mijn woordje 
moet doen. Op 28 augustus ’23 ben ik 
– vanuit het niets – bij mij thuis aan-
gevallen door mijn 25-jarige buur-
jongen, die ik al 25 jaar ken, en die bij 
mijn zoon in de klas heeft gezeten. Ik 
ben 23x gestoken met een schroeven-
draaier, 19x in mijn rug, en in mijn 
arm, schouder, borst en buik. 
Momenteel heb ik nog veel last van 
een gekneusde rug en pijnlijke pols. 
Maar ik heb ook zoveel ‘geluk’ gehad, 
dit had zo anders kunnen a� open, in 
het ziekenhuis bleek dat er geen 
vitale organen zijn geraakt en volgens 
de ambulancemedewerker was ik 
gelukkig niet graatmager, dat 
scheelde een geperforeerde long”.

In de war
“Na de steekpartij hoorde ik van zijn 
ouders dat hij een beetje in de war is, 
maar buiten het gezin was dat – 

zover ik weet – tot op dat moment 
niet bekend. De betre� ende jongen 
woont in een schuurtje, dat voorheen 
werd gebruikt voor het geven van 
pianoles, dat staat in de tuin van zijn 
ouders. Het schuurtje staat nabij de 
erfgrens, en staat dichter op mijn 
huis dan het huis van zijn ouders.
In het schuurtje zit een raam, naast 
zijn bed, met zicht op mijn achter-
deur. Ik wil dat de bewoning van het 
schuurtje onmiddellijk wordt beëin-
digd, en dat het bed, douche en het 
toilet onmiddellijk uit het schuurtje 
worden verwijderd. Het schuurtje 
hoeft niet plat, maar bewoning moet 
niet meer mogelijk zijn. De buur-
jongen zit momenteel weliswaar in 
voorarrest, maar op een bepaald 
moment zal hij weer vrij of met verlof 
komen, en ik wil pertinent niet dat hij 
weer in het schuurtje trekt”.

‘Beleidsadviseur Veiligheid’
“Op 30 augustus 2023, twee dagen na
het geweldsincident, heb ik contact 

opgenomen met de gemeente. Op 
11 september ’23 ben ik teruggebeld 
door de ‘Beleidsadviseur Veiligheid’ 
van de gemeente De Ronde Venen, 
en heeft ze mij haar contactgegevens 
per e-mail toegestuurd. Vervolgens 
bleef het stil. Op 27 september ’23 
heb ik per mail de stand van zaken 
nagevraagd. Op 2 oktober ’23 kreeg 
ik een reactie terug dat de ‘Beleidsad-
viseur Veiligheid’ had vernomen dat 
het voorarrest is verlengd tot half 
december, dat er nog geen nieuwe 
informatie is over de handhaving van 
de bewoning van het schuurtje. 
Tevens werd medegedeeld dat maat-
schappelijk werk van Kwadraad ook 
betrokken is en dat de betre� ende 
beleidsmedewerker daar binnenkort 
contact mee heeft. De mail werd 
afgesloten met “Ik hou u op de 
hoogte van de voortgang”. Die avond 
heb ik meteen teruggemaild met de 
vraag wat de reden en het doel is dat 
maatschappelijk werk is betrokken”.

Radio stilte
“We zijn inmiddels weer tien dagen 
verder, en er is nog steeds complete 
radiostilte. Het gaat mij er in de 

eerste plaats om dat er gehandhaafd 
gaat worden, dat hij niet meer in het 
schuurtje kan gaan wonen. Want
we hebben hier wel te maken met 
iemand met onvoorspelbaar en 
gewelddadig gedrag. Mijn hulpvraag 
lijkt mij niet meer dan logisch. Ik wil 
weer zonder angst en veilig in mijn 
eigen woning kunnen wonen. Ik vind 
het beangstigend dat ik niet serieus 
word genomen, en lig er wakker van.
Maar ook mijn kinderen en buren 
vinden het doodeng”.

Geen commentaar
De raad mocht niet reageren van de 
voorzitter van de raad, burgemeester 
Divendal, maar dat ging de raad te 
ver. Zij wilde een reactie van de 
burgemeester en deze zei: “Ik vind 
het erg dat u zich niet serieus 
genomen voelt. Ik weet van de 
medewerker veiligheid, dat hij dit 
serieus aanpakt en er echt mee
bezig is. Misschien zit er verschil in 
beleving, maar ik kan er niet meer 
over zeggen. Maar zolang als meneer 
in detentie zit (die jongen die het 
gedaan heeft) is er gelegenheid om 
tot een goede oplossing te komen, 
dat hij daar niet gaat terugkeren. Dat 
is onze inzet. Ik kan geen antwoord 
geven hoe het zit, of het illegaal 
bebouwd is, ik weet niet of je daar 
mag wonen of niet. We werken nu 
naar veiligheid voor u en goede zorg 
voor deze jongen, meer kan ik hier 
niet over zeggen”, aldus de 
burgemeester

Akelig gevoel
Yvonne van de Heerik van Ronde 
Venen Belang was hier niet tevreden 

mee: “Ik heb het niet snel, maar ik 
word hier wel heel vervelend van. 
Het lijkt er nu op dat deze mevrouw 
wel steeds gaat vragen maar er niets 
gebeurt. Dit geeft een akelig gevoel 
waar we nu mee blijven zitten, 
terwijl, als deze mevrouw een 
verzoek tot handhaving heeft inge-
diend, moet er binnen zes weken 
worden gereageerd. Dat zijn wette-
lijke termijnen en die zijn allang 
voorbij. Als dit verzoek is gedaan kun 
je niet zeggen ‘hij zit nu in voorarrest 
en dan komt het wel een keer’. Ik wil, 
dat als deze mevrouw dat verzoek 
heeft gedaan er inhoudelijk op wordt 
gereageerd”, aldus van de Heerik.
De burgemeester: “Als dat verzoek is 
gedaan en er is niet op gereageerd, 
dan doen we dat alsnog. Als het zo is, 
heeft u gelijk. Ik kan hier helaas niets 
meer over zeggen. Ik hoop dat u daar 
ook respect voor heeft. Ik zal ook 
zeker zelf contact opnemen met 
mevrouw van der Hoorn Ik heb er 
vertrouwen in dat de situatie daar 
weer veilig wordt. Ik hou de raad
op de hoogte”

“Ik wil weer zonder angst
in mijn woning kunnen wonen”
De Ronde Venen – Ademloos zat de gemeenteraad donderdagavond te luis-
teren naar een inwoonster van Vinkeveen, die vertelde wat haar in augustus 
was overkomen en zich in de steek gelaten voelde door de gemeente.

Thematisch werken: 
Milieu en kringloop
Mijdrecht - Op basisschool De Driehuis wordt thematisch gewerkt. 
Binnen de projecten van Alles-in-1 wordt kennisoverdracht afge-
wisseld met doe- en onderzoeksopdrachten, presentatie- en crea-
tieve opdrachten. De kinderen werken en leren samen en inter-
actief. De afgelopen weken stonden in het teken van het thema 
‘Milieu en kringloop’. Tijdens dit thema hebben de leerlingen 
bedacht hoe je beter om kunt gaan met het milieu. Op 27 
september deden ze mee aan de nationale kraanwaterdag. In 
groep 3/4 hebben de kinderen geleerd hoe je water kunt zuiveren. 
Daarnaast leerden alle kinderen dat zuinig omgaan met water van 

groot belang is. En er is afgesproken op welke dag de kinderen 
water in plaats van limonade mee naar school nemen. Groep 5/6 
heeft tijdens dit project een bezoek gebracht aan NME De Woud-
reus. Zij leerden waarom bodemdiertjes van belang zijn voor de 
voedselkringloop. De groepen 5/6 en 7/8 deden ook mee aan het 
zwerfafvaladoptieproject. Dit werd geopend door wethouder 
Maarten van der Greft. In de weken na de opening zijn de 
kinderen de wijk ingegaan om afval te verzamelen. De verbazing 
was groot over wat zij allemaal aantro� en in de natuur. Ook 
hebben leerlingen in groep 7/8 onderzocht hoe groot hun ecolo-
gische voetstap is. Al met al waren het leerzame weken. Lessen 
waarbij de kinderen veel hebben geleerd over hoe zij samen 
kunnen zorgen voor het milieu en voor een duurzame wereld.
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COLUMN

Elke veertien dagen vindt u hier een 
column van IVN, afdeling de Ronde 
Venen & Uithoorn. IVN richt zich op 
natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Je zou hem maar 
tegenkomen!

Dat kan nog deze maand. Sommige 
mensen schrikken van dit beest. Ik 
heb wel eens verhalen daarover 
gehoord. En eerlijk gezegd, mijn 
eerste ontmoeting jaren geleden, met 
dit insect gaf ook wel enige verbazing 
bij mij: zo groot en dat hier zo dichtbij 
huis. En dat soms onverwachte 
gedrag: springend en soms zwevend.

Het gaat om een insect, een sprink-
haan, meestal groen van kleur.
De soort leeft in opgeschoten kruiden 
en in stevige struweelzomen zoals 
bramenvegetaties en hagen. Daar zijn 
ze, ondanks hun grootte en geluid, 
best lastig te vinden: het groen is een 
goede schutkleur, de dieren draaien 
weg achter een stengel en ze stoppen 
met zingen als je in de buurt komt.
Op de foto hierbij zie je dat ook.

Ik was onderweg op een gemar-
keerde route in de Betuwe en kon op 
een gegeven moment een routemar-
kering niet vinden. Deze bleek 
verborgen in een haag en op het 
bordje zat... een grote groene sabel-
sprinkhaan. Ik wilde het beest beter 
bekijken maar het liep verder 
achteruit en ver-schuilde zich zodat ik 
ook niet kon zien of het een mannetje 
was of een vrouwtje. Over het midden 
van de rug loopt een lichtbruine 
streep. En dan die achterpoten! Die 
zijn ongeveer twee keer zo lang als de 
andere twee paar. Totaal zijn ze rond 
de 8 cm. Dat komt vooral ook door de 
lange vleugels en bij het vrouwtje, de 
legboor. Dat is best groot: 8 cm. Die 
legbuis verwijst naar de naam van het 
insect: deze is iets gekromd en zijde-

lings afgeplat zoals een sabel. Even 
een speciale vermelding betreft de 
plek van de oren: die bevinden zich in 
het scheenbeen van de voorpoten.
Hoewel veel sprinkhanen als schade-
lijk worden gezien, is deze soort vrij 
nuttig. Het voedsel bestaat voorname-
lijk uit andere kleinere insecten die op 
planten leven, prooien worden met de 
stekelige voorpoten gegrepen en door 
de sterke kaken aan stukjes geknipt. 
Smakelijk eten! Ook wordt soms wel 
aan planten geknaagd maar insecten, 
waaronder andere sprinkhanen, 
vormen het belangrijkste voedsel. Het 
geluid van de sabelsprinkhaan produ-
ceert hij met zijn vleugels. Hij doet dat 
om een vrouwtje te lokken. Als de 
temperatuur in de late herfst te laag 
wordt sterven ze. Het vrouwtje is dan 

al bevrucht en heeft haar eitjes in de 
bodem gelegd. Daar overwinteren ze 
tweemaal en komen in het voorjaar 
uit. Na een paar vervellingen zijn vanaf 
eind juni de volwassen dieren te 
vinden en beginnen ze weer te 
zingen(tjirpen). Ik moet even iets 
opbiechten. Onverwacht sprong deze 
sprinkhaan en keer voor mij op het 
wandelpad. Ik wilde het beest terug-
zetten in het groen. Pakte hem voor-
zichtig bij een lange poot maar hij 
rukte zich los... ik bleef met een poot 
in mijn handen achter. Dat was een 
domme actie. Voor de creatievelingen 
onder ons: er zijn bouwpakketjes te 
koop van o.a. dit insect.
Elza Vis - IVN-natuurgids

Regio - In Mijdrecht, Wilnis en Vinke-
veen neemt beeldend docent Roos 
Uithol opnieuw kinderen mee in de 
wondere wereld van buitenkunst. Nu 
met het warme kleurenpalet dat de 
herfst ons brengt. Kom naar buiten, 
daar vind je alles wat je nodig hebt 
om een natuurlijk kunstwerk te 
maken. Roos leert kinderen dat je in 
de natuur van alles kunt vinden om
dit tot stand te brengen. In deze work-
shop hebben kunstenaars geen verf, 
kwast of ezel nodig. Kinderen kunnen 
samen met hun ouders deelnemen 
aan de workshop, met als doel om 
uiteindelijk zelf iets moois te maken, 
waar je ook bent. Geef je op en laat je 
inspireren.
De workshops vinden plaats in de 
kernen Mijdrecht, Vinkeveen en Wilnis 
op donderdagen en zondagen. Op 
donderdag is er steeds één workshop 
van een uur, op de zondagen is er 
keuze uit twee workshop-tijden, van 
elk één uur.
Op donderdag 26 oktober is de work-
shop in Wilnis van 15.30 tot 16.30 uur. 
De volgende workshops vinden plaats 
op zondag 29 oktober in Mijdrecht. De 
keuze is dan van 13.00 tot 14.00 uur of 
van 14.15 tot 15.15 uur. Donderdag
2 november is de workshop in Vinke-

veen van 15.30 tot 16.30 uur. Op 
zondag 5 november vinden de
workshops in Mijdrecht plaats met 
opnieuw keuze uit 13.00 tot 14.00 uur 
of van 14.15 tot 15.15 uur. In Wilnis is 
op donderdag 9 november nog een 
workshop te beleven van 15.30 tot 
16.30 uur.
Maximaal 10 kinderen tussen de 4 en 
12 jaar kunnen zich met hun (groot) 
ouder(s) samen kosteloos opgeven 
voor een workshop via het mailadres 
roos.uithol@gmail.com. Na de herfst-
vakantie kan men zich ook aanmelden 
via de activiteiten websitepagina 
www.dewoudreus.nl van NME-
centrum ‘De Woudreus’ Wilnis. Vooraf 
aanmelden is wel noodzakelijk. Na 
aanmelding zal Roos de exacte locatie 
en overige informatie doorgeven. 
Deze workshops worden mede moge-
lijk gemaakt door een bijdrage van de 
subsidieregeling Groen Doet Goed 
van het IVN, uit gelden van de 
Provincie Utrecht en Gemeente de 
Ronde Venen. Het doel is te zorgen 
dat kinderen tussen vier en twaalf jaar 
de natuur binnen en buiten hun 
woonomgeving vaker gaan beleven 
en meer gebruik maken van de 
bestaande natuur- en recreatie-
gebieden.

Kunstwerken maken in de natuur

Vinkeveen - Op zaterdag 21 oktober 
bakt de oliebollencommissie weer 
oliebollen voor een goed doel. De 
ZWO groep verkoopt de oliebollen 
vanaf het parkeerterrein bij winkel-
centrum Zuiderwaard in Vinkeveen.
De opbrengst wordt besteed aan een 
landbouwproject in Kenia. In Kenia
is het klimaat veel droger. Dieren 
sterven massaal en eten om te 
verbouwen is praktisch onmogelijk. 
Het gevolg is dat de armoede, honger 
en ziekte onder de bevolking voort-

duurt. Een oplossing is de duurzame 
landbouwmethode FMNR. Dit is een 
landbouwmethode waarbij het onder-
gronds netwerk van wortels water 
krijgt waardoor de natuur kan 
herstellen en de grond vruchtbaar 
wordt. U kunt helpen door oliebollen 
te kopen. De volledige opbrengst gaat 
naar het project. De kosten worden 
betaald door de decemberactie van 
de oliebollencommissie. De verkoop 
start ongeveer om 8.30 uur en loopt 
tot in de middag.

De Morgenster bakt oliebollen

Regio - Vroeg of laat krijgt iedereen 
ermee te maken, het overlijden van 
een dierbare, het regelen van een 
uitvaart en daarna de afhandeling 
van de nalatenschap. Dit kan veel 
vragen oproepen. Wat kost een 
uitvaart? Wie is er verantwoordelijk 
voor de kosten? Wat mag er wettelijk 
gezien wel en wat mag er niet? Kan ik 
zelf een uitvaartverzorger kiezen? 
Hoe is het met eventuele verzeke-
ringen geregeld? Maar ook het 
regelen van administratieve zaken, de 
aangifte erfbelasting en de verdeling 
van de erfenis. Een goed testament is 
belangrijk. Wat kunt u in een testa-
ment vastleggen? Dit is niet voor 

iedereen een dagelijkse bezigheid en 
kan vragen oproepen. Bovendien 
bestaan er veel misvattingen en 
misverstanden over. Daarom houdt 
Bibliotheek Uithoorn op vrijdag 27 
oktober a.s. tussen 14.30 en 16.30 uur 
een gratis inloopspreekuur waar u 
terecht kunt met uw vragen over deze 
onderwerpen. Nalatenschapsadviseur 
Nicole Buskermolen (www.inlevings
vermogen.com) en uitvaartverzorger 
Saskia Driezen (www.saskiadriezen.nl) 
geven antwoord op de vragen die u 
heeft.
Voor actuele informatie kunt u kijken 
op de website van de bibliotheek: 
www.debibliotheekamstelland.nl.

Gratis inloopspreekuur
uitvaart en nalatenschap

Uithoorn - Vrijdag 27 en zaterdag 28 
oktober 2023 speelt de Uithoornse 
Toneelgroep Maskerade de tragi-
komedie ‘The Odd Couple’ (het rare 
stelletje). De Nederlandse vertaling 
van deze Broadway-hit is door
regisseur Stan Limburg bewerkt
en het verhaal speelt zich nu af in 
Amsterdam.
Nicole is gescheiden en bespreekt 
elke vrijdag lusten en lasten met vijf 
vriendinnen, terwijl ze fanatiek 
Triviant spelen. Als vriendin Berdien 
door relatieproblemen bij Nicole 
intrekt, blijkt dat deze twee qua huis-
houden totaal niet op een lijn zitten. 
Bovendien zit Berdien nog met haar 
hoofd bij haar oude leven, terwijl 
Nicole smacht naar een beetje span-
ning in haar nieuwe leven. Ze vindt 
dat zijzelf en Berdien wel een ver-
zetje kunnen gebruiken en nodigt de 
twee nieuwe buurmannen uit voor 

een opwindende avond met grote 
gevolgen...
Toneelgroep Maskerade speelt
‘The Odd Couple’ drie keer in het
tot theater omgetoverde Alkwin 
Kollege in Uithoorn. De voorstelling 
op vrijdag 27 oktober begint om 
20.15 uur. Zaterdag 28 oktober is
er een matineevoorstelling om
14.00 uur en een avondvoorstelling 
om 20.15 uur.
Kaarten zijn verkrijgbaar via
www.toneelgroepmaskerade.nl.

Maskerade speelt
‘The Odd Couple’
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De Ronde Venen - De wachttijd voor 
een sociale huurwoning is lang in de 
gemeente De Ronde Venen. Dat is 
ook niet verwonderlijk, want ca. 35% 
van de inwoners van de gemeente 
kan aanspraak maken op een sociale 
huurwoning, maar slechts ca. 25% 
van de woningen is een sociale huur-
woning. Daarom vindt PvdA/Groen-
Links dat de gemeente, zeker op 
eigen grond, fors meer sociale huur 
moet bouwen. Het voorstel om
dat te doen op de zogeheten
‘Argon-locatie’ in Mijdrecht kreeg 
echter onvoldoende steun in de 
gemeenteraad.
Raadslid Ernst Schreurs: “Het is 
buitengewoon teleurstellend dat ons 
voorstel om 15 vrijesectorwoningen 
in het plan om te zetten naar sociale 
huurwoningen het niet gehaald 
heeft. Dit terwijl dit volledig
ge�nancierd kan worden vanuit de 
verwachte opbrengst van de woning-
bouw op deze locatie. Zo gaan we de 
achterstand in de woningvoorraad 
niet inhalen en worden de wacht-
lijsten voor sociale huurwoningen 
voorlopig niet korter.”

Bestaande ambitie gemeente te laag
De gemeente De Ronde Venen heeft 
tot doel om in elk woningbouwpro-
ject 30% sociale huur te realiseren. 
Dit zijn corporatiewoningen met een 
maximale huur van 808,06 euro per 
maand. Daarnaast wordt in elk plan 
ook 15% middenhuur en/of betaal-
bare koop gerealiseerd. Dat gaat
dan om huurwoningen met een
huur tussen de 800 en 1000 euro per 
maand en om koopwoningen met 
een maximale prijs van 355.000 euro. 
Dat is echter onvoldoende om de 
achterstand van jarenlang te weinig 
betaalbaar bouwen in te halen.

Gemiddeld 50% sociale huur 
realiseren
Zo zou het aandeel sociale huurwo-
ningen tot 2040 in De Ronde Venen 
met de huidige ambities toenemen 
met ongeveer 1%. Om het aandeel in 
de hele woningvoorraad van ca. 25% 
op te krikken naar tenminste 30% is 
realisatie van gemiddeld 50% sociale 
huur per bouwproject nodig. Dat is 
niet in elk project te realiseren, maar 
juist wel op gemeentegrond. De 

PvdA/GL: “Er zijn meer
sociale huurwoningen nodig”

Ernst Schreurs (PvdA/GL).

gemeente heeft de grond immers al 
in eigendom en de gemeente heeft 
niet tot doel om winst te maken, 
maar juist om te voorzien in 
woningen waar inwoners behoefte 
aan hebben. En dan vooral voor die 
inwoners voor wie een middenhuur 
of koopwoning te duur is. Betaalbare 
woningen voor jongeren, jonge 
gezinnen en senioren.

Meer sociale woningbouw op 
Argon-locatie
Omdat de sportvereniging Argon de 
velden 4, 5 en 6 niet meer nodig 
heeft, worden hier 114 woningen 
gebouwd. Van deze woningen wordt 
30% sociale huur, 5% middenhuur, 
31% betaalbare koop en 34% vrije 
sector. PvdA/GroenLinks stelde de 
gemeenteraad voor om het aandeel 
sociale huurwoningen te verhogen 
door 15 vrijesectorwoningen in het 
plan om te zetten naar sociale huur-
woningen. Zodat er 49 sociale huur-
woningen in het plan zouden komen. 
De kosten hiervoor konden gedekt 
worden uit de verwachte opbrengst 
van de woningbouw. Bijna alle frac-
ties in de gemeenteraad vonden het 
niet nodig om meer sociale huur-
woningen te bouwen. Daarmee werd 
het voorstel verworpen. Alleen de 
fracties van ChristenUnie-SGP en 
Inwonerscollectief steunden het 
voorstel van PvdA/GroenLinks. 
Ernst Schreurs: “Als we op eigen 
gemeentegrond al niet meer dan 
30% sociale huur kunnen bouwen, 
dan gaan we de achterstand nooit 
inhalen en dat terwijl dat wel het doel 
van de gemeente is. PvdA/GroenLinks 
zal daarom blijven pleiten voor het 
bouwen van meer sociale huur-
woningen! Ondanks dat ons voorstel 
het niet haalde, hebben we het plan 
wel gesteund. Het is namelijk belang-
rijk om snelheid te houden in de 
woningbouwprojecten, ook als daar 
minder betaalbare woningen in zitten 
dan we zouden willen.”

LEZERSPOST

De gemeente De Ronde Venen doet zijn best om duurzame energie te 
produceren en voldoet aan al zijn beloftes. Enige voorwaarde van de 
gemeente, democratisch door de gemeenteraad besloten: geen wind-
molens in deze gemeente. En desondanks komt de provincie Utrecht, 
dwars tegen gemaakte afspraken in en geheel buiten haar boekje, met
een plan om de gemeente juist die windmolens door de strot te duwen. 
‘Een groot aantal’ zelfs. Daartoe wil de provincie ‘een ingrijpende wijziging 
van de huidige regelgeving’. 
Dat was, kort samengevat, het beeld waarvoor de Nieuwe Meerbode 
vorige week zijn voorpagina inruimde. De werkelijkheid is anders. Die is: de 
gemeenten in de provincie Utrecht hebben in 2021 een afspraak gemaakt 
over het produceren van duurzame elektriciteit. Ze wisten zelf al dat die 
afspraak tot grote overbelasting van het stroomnet zou leiden. Hun 
plannen bevatten namelijk veel te veel zonnestroom en veel te weinig 
windstroom, schreven ze zelf. Maar ze spraken ook af te werken aan 
verbeteringen. 

Tussenbalans
Daar is niets van terecht gekomen. Vorig jaar stelde de provincie in een 
‘Tussenbalans’ vast dat de gestelde doelen op geen stukken na gehaald 
gingen worden. Er was een productie van 2,4 TWh duurzame stroom in 
2030 afgesproken, maar daarvan dreigt slechts net iets meer dan de helft 
gerealiseerd te worden. 
Wat het erger maakte: de verhouding tussen zonnestroom en windstroom 
werd nog veel schever. Neem de RES U16, een van de drie energieregio’s
in de provincie Utrecht. De Ronde Venen is lid van deze U16, waarin 16 
gemeenten samenwerken. De U16 schreef in 2021 al dat het ideaal zou zijn 
als de helft van het opwekvermogen zou bestaan uit zonnepanelen, en de 
helft uit windmolens. Maar de feitelijke plannen bevatten destijds slechts 
16 procent windstroom. Dat was verre van ideaal, maar de gemeenten 
beloofden met elkaar te werken aan een betere verhouding zon/wind. 
Het tegendeel gebeurde. Enkele weken geleden publiceerde de RES U16 
een tussenstand. Niet een magere 16 procent zal met windstroom worden 
opgevuld, maar nog maar 8%. Van de weinige windplannen die er waren, 
sneuvelde kennelijk nog eens de helft. 

Schever
De verhouding zon/wind wordt dus steeds schever. De gevolgen daarvan 
zijn groot. Hoe schever de verhouding, hoe zwaarder het stroomnet wordt 
belast. Nu al is het in Utrecht (zoals in grote delen van Nederland) vrijwel 
niet mogelijk om een zonneveld aangesloten te krijgen (over windmolens 
hoeven we het in dit verband dus even niet te hebben want die staan niet 
in de planning), en heel moeilijk om bijvoorbeeld bedrijven, scholen of 
woonwijken de aansluiting te geven die ze nodig hebben. En dat wordt 
alleen maar erger. 
Om die problemen op te lossen, moet het stroomnet worden verzwaard, 
en dat kost honderden miljoenen. Wie dat betaalt? De bewoners en de 
bedrijven in het gebied van netbeheerder Stedin. Die betalen een steeds 
hogere transportvergoeding voor stroom, en de rest via de belastingen. 
Iedereen ziet deze problemen, zoals gezegd ook de RESsen zelf. Maar de 
RESsen zijn slechts samenwerkingsverbanden. Die kunnen samen 
besluiten: er moeten meer windmolens komen. Maar als elke gemeente 
vervolgens besluit: maar niet bij ons, dan komt er niets van terecht, en kan 
de RES de impasse niet doorbreken. De gemeente De Ronde Venen 
(gemeente met de laagste duurzame stroomproductie in Utrecht!) is 
telkens de eerste en luidruchtigste om te zeggen: niet bij ons. 
De gemeenten kunnen elkaar niet dwingen om het goede te doen en zich 
aan de afspraken te houden. Maar de provincie kan dat wel, en lijkt dat nu 
(eindelijk) te gaan doen. 

Democraties
Is dat dan wel democratisch, vragen velen zich af, dat de provincie ingaat 
tegen een democratisch besluit van de gemeenteraad? Tegenvraag: als
de gemeenteraad zou besluiten dat iedereen in De Ronde Venen voortaan 
links moeten rijden, vinden we het dan ook ondemocratisch als hogere 
bestuurders dat besluit van tafel vegen? Natuurlijk mag de provincie 
ingrijpen als gemeentes er samen niet uit komen; daarvoor is ze opgericht. 
Van ‘nieuwe regelgeving’ is dan ook geen sprake.
En dan hebben we nog Anco Goldhoorn, voormalig wethouder in De 
Ronde Venen, maar tegenwoordig fulltime bestrijder van windmolens. 
Driekwart pagina krijgt Goldhoorn in de Nieuwe Meerbode, om te beweren 
dat de provincie helemaal niet bevoegd is om de gemeenten te dwingen. 
Hij vindt weinig gehoor met dat al vele malen herhaalde betoog. Nu denkt 
hij bij de bestuurskundige Douwe Jan Elzinga steun te hebben gevonden. 
Elzinga heeft op verzoek van een lid van Provinciale Staten gekeken naar 
de bevoegdheden van de provincie. Volgens Goldhoorn is Elzinga’s 
conclusie ‘klip en klaar dat de provincie niet gerechtigd is bij gemeenten in 
te grijpen’. 
Elzinga zelf verwoordt het in zijn rapport nogal anders: ‘De provincie mag 
dit besluit nemen, maar het is een besluit van de provincie en niet van de 
RES.’ Met die opvatting zal de provincie geen moeite hebben.

Gerard Reijn
Bestuurslid Veenwind

Gemeenten falen in energietransitie maar 
provincie Utrecht wordt tot kwaaie pier 
gebombardeerd

LEZERSPOST

Als ik dit bericht schrijf is het
14 oktober 2023, eigenlijk helemaal 
geen bijzondere dag. Ware het niet 
dat iets me de hele dag al bezig-
houdt. Het geeft een gevoel van 
teleurstelling en onbegrip. En dat 
heeft alles te maken met een brief 
die ik aan het College van Burge-
meester en Wethouders van de 
Gemeente De Ronde Venen heb 
geschreven op 14 juni 2023. Inmid-
dels precies vier maanden geleden. 
De brief heb ik zelf gedeponeerd in 
de brievenbus van het gemeente-
huis om er zeker van te zijn dat hij 
op het juiste adres is afgeleverd.

En om aan elke eventuele twijfel 
een einde te maken is er in de brief 
gevraagd om de ontvangst ervan te 
bevestigen. Het is toch onbestaan-
baar dat een gemeentebestuur 
totaal niets van zich laat horen, zelfs 
geen ontvangstbevestiging. En dat 
terwijl het in de brief gaat over 
bezorgdheid over de eventuele 
aanleg van een verkeersdrempel ter 
hoogte van mijn woning wat eerder 
tot �inke problemen heeft geleid. 
Er rekening mee houdend dat ook 
gemeenteraadsleden het beste 
voor hebben met de inwoners van 
de gemeente heb ik iedereen een 

kopie van de brief per e-mail 
gestuurd om mijn bezorgdheid met 
hen te delen. Op de 34 verzonden 
e-mails zijn drie reacties gekomen 
met allemaal de toezegging dat 
contact zal worden opgenomen. 
Helaas is de betrokkenheid van 
raadsleden daarbij gebleven.
Van de eerstvolgende Aanslag 
Gemeentebelastingen zal ik de 
betaling van de laatste termijn eens 
niet keurig op tijd doen om te zien 
hoe snel men voor zoiets in de pen 
klimt. Ik hoop natuurlijk wel dat ik 
voor die datum inmiddels op mijn 
eigen probleem een reactie heb 
gekregen.
Jan van Rooijen, Mijdrecht.

Gemeente De Ronde Venen bestuurloos?

Wilnis/de Hoef - Met de Zonne-
bloemgasten van Wilnis/de Hoef is
er weer gezellig gewinkeld bij Mode-
huis Blok in Uithoorn. Bij aankomst 
werd er eerst lekker ko�e gedronken 
en taart gegeten, een traktatie van-
wege het 85-jarig bestaan van de 
zaak. Veel gasten gingen daarna op 
hun gemak shoppen, geassisteerd 
door de dames van Blok en de 
Zonnebloemvrijwilligsters en
staken zich in het nieuw.

Na het winkelen werden er wat 
lekkere hartige hapjes gepresenteerd 

Zonnebloemgasten
winkelen bij Blok

en was er nog wat tijd over om even 
gezellig na te kletsen. Alle gasten 
kregen bij vertrek een mooi boek 
mee over de historie van Modehuis 
Blok. Een geslaagde en gezellige 
ochtend.
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Uithoorn - Bezoekers werden vrij-
dagavond gastvrij ontvangen met 
een kopje ko�e en een koekje 
voordat in de ECG de �lm ‘Less of Me’ 
begon. Een jongeman was door zijn 
vader uitgenodigd en had een vriend 
meegenomen. Een oudere dame
had de aankondiging in deze krant 
gelezen en had haar vriendin mee-
gevraagd. “Het thema van de �lm 
sprak me aan.” 
Na een leven vol drugs belandt 
Johan Toet in de gevangenis in 
Portugal waar hij een bovennatuur-
lijke ontmoeting met God heeft en 
tot inkeer komt. Na zijn vrijlating
gaat hij zich samen met zijn vrouw 
inzetten voor de allerarmsten in 
Brazilië. Het is een documentaire 
over het leven van de voormalige 
drugsbaron uit Den Haag. 

De zaal was goed gevuld met jong en 
oud. Bezoekers kwamen niet alleen 
uit Uithoorn, maar ook uit onder 
andere Aalsmeer en Mijdrecht. De 
avond begon met een saxofoonsolo 
van de Arubaanse Delbert. Hij had de 
muziek speciaal geschreven, geïnspi-
reerd door deze �lm. Tijdens de 
documentaire konden de kijkers 
genieten van een bakje popcorn, 
zout of zoet. Na a�oop mochten 
mensen hun reacties geven en was
er nog gelegenheid om na te praten 
met een glaasje fris en wat lekkers. 
De meeste mensen waren erg onder 
de indruk van het rauwe, emotionele 
verhaal.
De �lm werd vertoond door de orga-
nisatie Alongsiders. De vier mede-
werkers waren op uitnodiging van de 
Evangelische Christen Gemeenschap 

Indrukwekkend levensverhaal 
vertoond

naar de Herman Gorterhof in 
Uithoorn gekomen. “Wij hopen dat 
dit verhaal een inspiratie is voor de 
kijkers om ook om te zien naar 
anderen, want dan ontstaat er veran-
dering”, reageerde Mart-Jan van der 
Maas. In mei 2022 was hij bij de 
première in Utrecht waar ook Johan 
Toet aanwezig was. Daarna heeft de 
organisatie de documentaire onder 
andere vertoond in Almere en 
Zeeland. De twee medewerkers 
achter de informatiestand deelden 
graag hun eigen levensverhaal.
“Ik heb ook een lastige jeugd gehad”, 
bekende Isaac uit Groningen. “Het is 
nodig om elkaar te helpen en dat
kan door samen op te lopen.”
Rens Filius, één van de oudsten van 
de ECG, keek terug op een mooie 
avond. “Johans kwetsbaarheid en 
eerlijkheid trof me. Zijn verhaal is
een mooi voorbeeld hoe iemand kan 
veranderen door Gods liefde, maar je 
ziet ook dat hij nog worstelt.” De ECG 
is van plan vaker activiteiten te gaan 
ontplooien. Lang was hier het 
uitdeelpunt ‘Love to Share’.
“Na corona is veel stil komen te 
liggen. We zijn bezorgd over de
situatie in de wereld, maar we 
hebben een hoopvolle toekomst
die we willen delen. We zoeken naar 
manieren om dat te doen. We denken 
aan een discussieavond of een 
wandeling met kerst. De ene keer ligt 
de nadruk meer op materiële hulp 
zoals het weggeefkastje dat buiten 
staat. De andere keer zal het meer 
inhoudelijk zijn zoals deze �lm.” 

Uithoorn - De Stichting Culturele 
Activiteiten Uithoorn (SCAU) streeft 
naar afwisseling van ensembles op 
het podium in de Schutse en naar 
originaliteit in programmakeuze. 
Zondagmiddag was zeker aan beide 
eisen voldaan. Het ensemble was een 
duo van voortre�elijke jonge, bij 
prestigieuze concoursen gelauwerde, 
musici: celliste Lidy Blijdorp en 
pianist Tobias Borsboom. Het waren 
zondagmiddag in de volle Schutse 
niet alleen de warme, ruimte 
vullende cellotoon en de virtuoze 
vleugelklanken die het SCAU-publiek 
verrasten en verblijdden. Bijzonder 
was ook het programma.

Origineel en gedurfd
Origineel en knap op de technische 
mogelijkheden van de cello toege-
sneden waren de arrangementen die 
Lidy Blijdorp had gemaakt van delen 
uit orkestwerken van Maurice Ravel. 
Bewonderenswaardig zacht werd 
bijvoorbeeld in de hoge regionen 
van de fraaie celloklank de verras-
sende duo versie van ‘Daphnis et 
Chloë’ geopend
Na de opgewekte Sonate voor cello 
en piano van Francis Poulenc en na 
de pauze volgden de twee delen 
Venus en Mars uit de zelden uitge-
voerde Sonate nummer 1 van 
Matthijs Vermeulen (1888-1967) .

“De cello kent het stuk al”

De componist had het zichzelf en de 
uitvoerende musici niet makkelijk 
gemaakt en hij hoopte op een 
uitvoering voor ontvankelijk publiek. 
In Uithoorn zou hij niet zijn teleurge-
steld, want geconcentreerd werd 
geluisterd naar de lyrische klanken 
van Venus als ode aan de liefde en 
naar het stormachtige klankgeweld 
van Mars. Met, zoals in alle stukken 
deze middag, ook nu een briljante 
prestatie van Tobias Borsboom als 
partner aan de concertvleugel. 
Bijzonder was dat Lidy Blijdorp de 
sonate speelde op de cello waarop 
het werk vroeger vaak door de 
beroemde cellist Anner Bijlsma werd 
uitgevoerd. Schertsend zeiden de 
musici dan ook: “De cello kent het 
stuk al”.

Het verbindende intermezzo
“Waldesruhe” van Antonin Dvorak 
werd vervolgens het verbindende 
intermezzo vóór het slotstuk: het 
Concert nr 1 voor cello en orkest van 
Dimitri Kabalevsky. Met weer de 
mooie breed stralende celloklank in 
het Largo, en beide musici mee-
slepend op hun best in de virtuoze 
snelle delen van deze knappe bewer-
king voor cello en piano.
Op zondag 19 november presenteert 
cabaretier Andries Tunru bij SCAU 
zijn programma ‘Marmer’.

Uithoorn - De Uithoornse schrijfster 
Cindy Pieterse heeft haar eerste
prentenboek uitgebracht.
‘Ik zag een kikker’ is een vrolijk stapel-
verhaal over een kikker die stiekem 
van de taart eet. Maar dan wordt hij 
betrapt! O, o… Het prentenboek leest 
als een herhalende rap en het zal niet 
lang duren voordat alle kinderen 
hardop meedoen! Cindy schreef de 

supergrappige tekst, Berber van den 
Brink maakte er prachtige illustraties 
bij. Geschikt voor kleuters én voor 
groep 3 en 4. Cindy Pieterse was kleu-
terjuf en schrijft en schreef voor onder 
andere Sesamstraat, Dit was het 
nieuws en Het Sinterklaasjournaal.
Op 25 november signeert Cindy van 
14 tot 16 uur bij de Bruna op winkel-
centrum Amstelplein in Uithoorn.

Prentenboek Cindy Pieterse

VRAAG HET DE BURGEMEESTER

In mijn column ga ik in op actuele onderwerpen 
of deel ik met u momenten die ik als burgemeester 
heb beleefd. Ook ga ik in op vragen die aan mij 
gesteld worden.

‘Discussie moet gaan over 
hoe slachtoffers geholpen 
kunnen worden’

Met afschuw kijk ik naar alle beelden die ons bereiken uit Israël en de 
Palestijnse gebieden. Mijn gedachten gaan dan ook uit naar alle slacht-
o�ers van het geweld en zij die in angst verkeren over het lot van hun 
geliefden. Het is gewoon niet te bevatten wat er allemaal in het Midden-
Oosten gebeurt.
Helaas moeten we constateren dat er veel aan de hand is in de wereld. 
Meerdere oorlogen, con�icten, natuur(rampen). Dan denk ik bijvoorbeeld 
aan de aardbevingsrampen van onlangs in Marokko, Turkije, Afghanistan 
en Syrië. Maar ook aan de nog steeds voortdurende oorlog in het Oosten 
van Europa; de inval van Rusland in Oekraïne. De Joodse scholen die bij 
ons in Amstelland en Amsterdam de afgelopen week gesloten waren. 
Zeer triest. Alsook (gezins)drama’s en ander soort geweld dat vanwege de 
kleine schaal vaak niet eens het nieuws halen. Het zijn maar enkele voor-
beelden die allen voor heel veel impact zorgen.
Veel gemeenten en andere overheidsinstellingen hebben vorige week 
maandag direct de vlag van Israël gehesen of de Nederlandse vlag of 
gemeentevlag halfstok. Wij hebben als college van burgemeester en 
wethouders besloten om dat niet te doen. Als lokale overheid vinden we 
het namelijk niet onze rol om naar aanleiding van wereldgebeurtenissen 
statements uit te dragen, zoals het hijsen van vlaggen van andere landen. 
Ik vind het overigens jammer dat er een enorme discussie is losgebarsten 
over wie wel en wie niet de vlag hijst. De discussie moet gaan over hoe 
slachto�ers en nabestaanden geholpen kunnen worden. En hoe we 
kunnen helpen en bijdragen bij het oplossen van de con�icten. Dat 
verdient onze volste aandacht.
Ik steek samen met mijn José een kaarsje aan voor iedereen die het nodig 
heeft.
Pieter Heiliegers, burgemeester van de gemeente Uithoorn.

Uithoorn – De Tweede Kamer-verkie-
zing staat voor de deur. Op woensdag 
22 november mogen alle kiesgerech-
tigden naar de stembus. De 
gemeente Uithoorn is een campagne 
gestart om de opkomst te bevor-
deren. “Het vertrouwen in de politiek 
is laag,” legt burgemeester Pieter 
Heiliegers uit. “Dat is geen geheim. 
Daarnaast zijn er veel nieuwe 
gezichten in de landelijke politiek, 
waardoor het wellicht lastiger is om 
een keuze te maken. Het is bekend 
dat dit voor mensen twee belangrijke 
redenen zijn om niet te gaan 
stemmen.” Hij vervolgt: “Maar juist nu, 
er speelt zoveel in Nederland en in de 
wereld, is het belangrijk om van onze 
stemrecht gebruik te maken. En dus 
mede te bepalen hoe we verder gaan 
in ons land.”
De gemeente zal tot en met 22 
november met name veel informatie 
geven over de praktische zaken 
rondom de verkiezing. Denk aan:
de stemlocaties (dus waar kun je 
stemmen in Uithoorn/De Kwakel), de 
tijden, wat kan je doen als je zelf niet 
naar het stemlokaal kan, wat is eigen-
lijk een kiezerspas en wat te doen als 
je niet weet op wie te stemmen. 
Heiliegers: “We zetten o�ine-
communicatiekanalen in, zoals de 

gemeentepagina in deze krant, 
posters en borden. Én onze online-
kanalen Facebook, Instagram, de 
gemeentewebsite en X. Alles om een 
zo groot mogelijke doelgroep te 
bereiken.”
Onlangs zijn daarom vijf verkiezings-
borden in de gemeente Uithoorn 
geplaatst. Heiliegers: “Vaak staan op 
deze borden standaardslogans als 
‘Iedere stem telt’. Wij wilden wat 
anders proberen. We hebben onze 
medewerkers op het gemeentehuis 
gevraagd mee te denken voor 
pakkende teksten voor op de borden. 
Zij zijn immers ook stemgerech-
tigden. Dat heeft goed uitgepakt. We 
hebben nu op elk bord een andere, 
originelere tekst geplaatst. We 
denken, maar hopen vooral, dat dit 
meer aanslaat bij de (potentiële) 
stemmers.”
De borden zijn te vinden bij het 
gemeentehuis, Zijdelwaardplein, 
hoek Máximalaan/ Noorddam-
merweg, Zijdelweg en de Kerklaan
in De Kwakel.

Houd voor de meest actuele infor-
matie de gemeentewebsite www.
uithoorn.nl/verkiezingen, de sociale 
media en de gemeentepagina in deze 
krant in de gaten.

Belangrijk om ons stemrecht
te gebruiken

Uithoorn - Woensdagavond
25 oktober van 19.30 - 21.30 uur 
organiseert het BSBU een Open 
Voordrachtavond in Geniet aan de 
Amstel, Marktplein 2a. Schrijvers, 
dichters, rappers en andere woord-

kunstenaars kunnen voordragen 
uit eigen werk. Kosten € 3,50 p.p. 
(incl. ko�e of thee). Graag wel 
even aanmelden via info@bspu.nl 
of schilderenmetwoorden@
gmail.com.

Open Voordrachtavond BSPU
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Regio - De herfst heeft nu de�nitief 
zijn intrede gedaan. De bladeren 
vallen, de nachten worden koeler,
de dagen wat natter. Ook bij Keuken-
studio Allround worden alle zeilen 
bijgezet om de studio om te toveren 
tot een warme, gezellige ruimte 
waar je alle tijd krijgt om je wensen 
voor een nieuwe keuken te 
bespreken.
Keukenstudio Allround kenmerkt 
zich door de zeer persoonlijke 
aanpak én het ruime assortiment 
aan keukens, apparatuur en 
werkbladen.
Als je kennismaakt met André 
Kroeze, die de Keukenstudio runt, 
merk je al gauw dat je te maken hebt 
met een zeer ervaren professional. 
Hij werkt al meer dan 25 jaar in de 
keukenbranche en haalt alles uit de 
kast om te zorgen dat de klant de 
keuken krijgt die hij of zij wenst. 
Meestal slaat hij na één gesprek de 

spijker op zijn kop en laat hij een
3D-ontwerp zien waar de klanten 
versteld van staan. Daarna begint 
het bijschaven op de details. De 
ruime keus aan kookplaten, ovens, 
vaatwassers en koelkasten maakt dat 
er voor elk budget een keuken is 
samen te stellen. De werkbladen zijn 
in vele kleuren en materialen te 
verkrijgen, van kunststof en hout, tot 
natuursteen.

Trends voor 2024
Er zijn op dit moment duidelijke 
trends zichtbaar in de keukenmarkt. 
Wat je veel ziet zijn warme tinten 
gecombineerd met het groen van 
planten en/of kruiden. De hout-
structuur is echt helemaal terug van 
weggeweest, dit veelal samen met 
kunststof of gelakte fronten met 
zachte kleuren in één keuken. Greep-
loze fronten worden vaakl toegepast, 
maar een mooie greep kan een 

Keukenstudio Allround
klaar voor het nieuwe seizoen!

echte eyecatcher zijn in de keuken.
De keus in apparatuur is groot. De 
inductiekookplaat met afzuiging is al 
een tijdje een grote hit. Hierin wordt 
nog steeds doorontwikkeld, met 
betere afzuiging, een gestroomlijnde 
vormgeving en geavanceerde 
‘slimme’ technieken.
De stoomovens zijn nog steeds in 
opmars. De liefhebbers van culinair 
koken en genieten kunnen hun hart 
ophalen bij Keukenstudio Allround. 
Vzug biedt hoogwaardige appara-
tuur en een lange garantie van wel 
10 jaar. Het assortiment is breed, 
compleet met warmhoudlades en 
kerntemperatuurmeters.
Maar voor een kleinere porte-
monnee zijn er eveneens prachtige 
ovens en kookplaten verkrijgbaar. In 
de keukenstudio zijn er modellen 
opgesteld die het bewonderen 
waard zijn.

Advies op maat
André kan de klant uitstekend advi-
seren om zo samen uit te zoeken wat 
passend is in de situatie van de klant. 
Hij kan zich goed inleven in hoe het 
dagelijks gebruik van de keuken 
eruitziet en wat dat van de indeling 
en de apparatuur vraagt. André
staat zelf graag in keuken om een 
stoofpot te maken en te genieten 
van de woonkeuken.
Klanten die opzien tegen het 
verbouwen van de keuken kunnen 
bij Keukenstudio Allround gebruik 
maken van het netwerk dat André in 
de loop van de jaren heeft opge-
bouwd. Van het verleggen van het 
leidingwerk of het schilderen van de 
wanden tot het plaatsen van de 
keuken, voor elke klus zijn er profes-
sionals in het netwerk van Keuken-

studio Allround die de werkzaam-
heden netjes kunnen uitvoeren.
Voor degenen die in één dag klaar 
willen zijn, is renovatie een zeer 
budgetvriendelijke en duurzame 
optie. Samen met Hello Front is zo’n 
opkikker voor je keuken vlot gereali-
seerd. Op de plek van de kraan 
plaats je een Quooker, je gaat koken 
op elektra en je vaatwasser vervang 
je voor een zuiniger en stiller exem-
plaar. Om het helemaal af te maken 
wordt er een werkblad van een 
bijpassende kleur en materiaal 
neergelegd.

Keukenstudio Allround heeft naast 
André een ijzersterk team dat achter 
de schermen ervoor zorgt dat alles 
verwerkt, geleverd en gemonteerd 
wordt. Dit gebeurt in een goede 
sfeer en met heldere en duidelijke 
communicatie naar de klant. Kortom, 
ga deze herfst eens langs of maak 
een afspraak bij Keukenstudio 
Allround. Alle werkdagen geopend 
van 10.00 tot 17.00 uur. In de avond 
en op zaterdag op afspraak.

Keukenstudio Allround
Constructieweg 96D, Mijdrecht.
Telefoon 0297 - 89 30 10.
Mail: info@keukenstudioallround.nl.
www.keukenstudioallround.nl.

Regio - Wil je graag werken met 
bloemen en stylen, houd je van teelt 
en techniek of past handel bij jou? Of 
werk je liever met dieren? Je kunt er 
ook voor kiezen om onze leefomge-
ving groener en duurzamer te maken. 
De route naar de toekomst, loopt bij 
Yuverta over het blauw-groene pad. 
Je werkt aan je eigen ontwikkeling, 
maar ook aan die van de wereld. Dat 
werk doe je op school en online, in 
teams en zelfstandig, binnen de deur 
of daarbuiten, in samenwerking met 
bedrijven en experts uit de regio. Het 
blauw-groene programma dat we 
bieden is veelzijdig, dynamisch en 
altijd in beweging. De wereld is dat 
tenslotte ook. 
Veel verschillende mbo-opleidingen 
Yuverta mbo Aalsmeer, gelegen aan 
de Linnaeuslaan, is een overzichtelijke 
locatie met vele opleidingen. Je kunt 
opleidingen volgen op het gebied 

van teelt en handel, dieren, bloemen 
en stylen en de groene leefomgeving. 
Yuverta heeft veel contacten met het 
bedrijfsleven waardoor je onder 
andere interessante stages en excur-
sies krijgt en altijd kunt kennismaken 
met de nieuwste technieken. Uiter-
aard is er veel persoonlijke aandacht 
en begeleiding voor de studenten. Er 
zijn studies op verschillende niveaus. 
Welk niveau je gaat doen hangt onder 
meer af van je vooropleiding. Als je de 
opleiding hebt afgerond, bepaalt je 
niveau hoe zelfstandig je aan de slag 
kunt. Heb je jouw studie bijvoorbeeld 
op niveau 4 gedaan, dan kun je 
binnen jouw vakgebied ook leiding-
geven aan anderen. Omdat niet 
iedereen hetzelfde is, kun je op twee 
manieren je mbo-studie doen. Kies
je voor BOL (Beroepsopleidende 
Leerweg) dan leer je op school en heb 
je stages op verschillende bedrijven. 

Open dagen
Yuverta mbo Aalsmeer

Het grootste gedeelte van de oplei-
ding volg je op school. Kies je voor 
BBL (Beroepsbegeleidende Leerweg) 
dan combineer je leren en werken. Je 
gaat vier dagen werken en één dag 
naar school. 

Kennismakingsweek 
Wil je meer weten over de oplei-
dingen van Yuverta, kijk dan op de 
website www.yuverta.nl. Je kunt je 
aanmelden voor de kennismakings-
week via www.yuverta.nl/mbo/
activiteiten.
Op maandag 30 oktober is er een 
online open dag en op vrijdag 3 
november en zaterdag 4 november 
zijn de open dagen voor alle oplei-
dingen in Aalsmeer. Op woensdag
1 november is de open dag voor de 
opleiding Leefbare stad en klimaat
in Amsterdam. Er is een uitgebreid 
programma met allerlei activiteiten 
waar je aan deel kunt nemen zodat
je zelf kunt ontdekken wat het beste 
bij jou past. Yuverta, thuis in de 
toekomst. 

Regio -  De grootste en meest
spannende snu�elmarkt van de 
regio staat weer voor de deur, en 
we nodigen iedereen van harte uit 
om op zondag 22 oktober de 
schatten van Haarlem te ontdekken 
op de Grote Snu�elmarkt in het 
Kennemer Sportcenter.

Ultieme bestemming
Met maar liefst 250 kramen,

boordevol prachtige tweedehands 
spullen en curiosa, is deze markt de 
ultieme bestemming voor liefheb-
bers van vintage schatten, koopjes-
jagers en nieuwsgierige geesten.
Of je nu op zoek bent naar antiek, 
retrokleding, vinylplaten, meubels 
of gewoon een uniek item voor je 
collectie, je zult hier zeker iets 
vinden dat je hart sneller doet 
kloppen.

Ontdek schatten op de
Grote Snuffelmarkt in Haarlem

De Grote Snu�elmarkt belooft een 
gezellige dag vol schattenjachtple-
zier te worden voor het hele gezin. 
Terwijl volwassenen slechts € 4,– 
betalen voor toegang, kunnen 
kinderen onder begeleiding tot en 
met 12 jaar gratis deelnemen.

Voldoende parkeergelegenheid
Het Kennemer Sportcenter biedt 
voldoende parkeergelegenheid en 
een sfeervolle omgeving om heer-
lijk te snu�elen. Tijd: van 09.00 tot 
16.30 uur. Locatie: Kennemer
Sportcenter, Haarlem.

WANDELING

Afwisselende
winterwandeling

Regio - Op zaterdag 21 oktober 
organiseert IVN De Ronde Venen & 
Uithoorn de eerste winterwande-
ling van het seizoen 2023/2024.
De wandeling vertrekt vanuit
Woerdense Verlaat. Details volgen 
na aanmelding. We wandelen eerst 
naar een voormalig privé jacht- en visgebied wat vanaf 1933 is omgetoverd 
tot een waar lusthof. We lopen langs bomen, smalle paadjes, bruggetjes en 
mooie doorkijkjes met als bonus een prachtig uitzicht over de de Nieuw-
koopse plassen met haar mooie rietlanden. Daarna gaan we richting de 
Westveense molen, welke nu nog in gebruik is als hulpgemaal, via een 
gebied met onder andere prachtige cipressen. De wandeling is ongeveer
9 km lang. Draag stevige en vooral waterdichte schoenen en warme 
kleding! Deze wandeling gaat over verharde wegen maar ook deels door 
het weiland! Ongeveer halverwege de wandeling is er een korte pauze.
Dan nuttigen we de door uzelf meegebrachte (warme) drank. Aanmelding 
voor deze wandeling is verplicht via winterwandelen@ivn-drvu.nl. Voor 
verdere informatie kunt u contact opnemen via het zelfde e-mailadres. 



Maakt geld echt niet gelukkig? 
En waarom dan?

Steeds meer mensen hebben moeite om in financieel opzicht het hoofd boven water te 
houden. Volgens het Centraal Planbureau zullen volgend jaar in Nederland ongeveer een 
miljoen mensen onder de armoedegrens leven. 

Die groep bestaat dan voor ongeveer 
230.000 mensen uit kinderen. Grofweg kun 
je stellen dat iemand in Nederland die alleen 
woont en minder dan 1550 euro per maand 
te besteden hee�, in armoede lee�. Een 
oud gezegde leert ons dat geld niet geluk-
kig maakt. Maar is dat daadwerkelijk zo? 
Wetenschappers menen juist dat geld wel 
gelukkig maakt. Maar dat geldt slechts in 
bepaalde mate. Het hee� allemaal te maken 
met mindset. Geldstress kan zorgen voor een 
gedragsverandering. Nu steeds meer mensen 
met geldstress kampen, zou je denken dat 
men de financiën strakker in het oog houdt. 
Dat men nog beter nadenkt over het doen 
van bepaalde uitgaven. Maar het tegendeel 
blijkt waar te zijn. Een gebrek aan geld zorgt 
voor een vorm van stress die onze hersenen 
anders laat werken. Eigenlijk komt het er kort 
gezegd op neer dat we juist de dingen doen 
die we beter niet zouden kunnen doen. Door 
deze vorm van stress zijn je hersenen minder 
goed in staat om na te denken over de lange 
termijn. Normaal gesproken weet je dat het 
verstandig is om wat geld achter de hand te 
houden voor noodgevallen. Die wasmachine 
of koelkast, die het opeens begee�. Die auto-
reparatie, die een stuk duurder uitvalt dan 

je had begroot. Kortom, een appeltje voor 
de dorst, dat je zo nu en dan echt goed kunt 
gebruiken. Maar doordat we geldstress erva-
ren, kunnen we ons minder goed op deze 
zaken focussen. We laten het dus eigenlijk 
een beetje op zijn beloop. Tegelijkertijd blij-
ken we in deze omstandigheden juist snel-
ler de behoe�e te hebben om onszelf op 
de korte termijn wat extra te verwennen. 
Noem het maar een troostaankoop. Je wilt 
jezelf wat minder naar voelen en je financiële 
zorgen even vergeten. Dat gaat beter als je 
iets leuks hebt om van te genieten, zoals een 
nieuw kledingstuk of een nieuw meubel. Dus 
eigenlijk kiezen we ervoor om geld te gaan 
uitgeven dat we eigenlijk niet goed kunnen 
missen.

Je administratie op orde
Minder geld uitgeven hee� voor een groot 
deel te maken met het weerstaan van verlei-
dingen. Het is belangrijk om goed inzicht te 
hebben in je eigen bestedingspatroon en in 
je financiën. Zet daarom eens alles goed op 
papier. Op de computer kun je met behulp 
van Excel heel simpel een overzicht maken 
van je inkomsten en uitgaven. Zo’n overzicht 
hoef je niet eens zelf te bedenken, je kunt 

oktober  2023

Ongemerkt krijgen we 
veel te veel zout in 
ons lichaam

Help! Ik heb ribbels 
op mijn nagels!

De extra voordelen 
van intensief bewegen 
in het water

een kant-en-klare versie downloaden van 
het internet, bijvoorbeeld hier. Ook kun je een 
app als Tellow, You Need a Budget (YNAB) 
of Spendee gebruiken. Als je jouw financiële 
administratie alleen maar in je hoofd hebt, zie 
je vaak dingen over het hoofd. Bij het kopen 
van die nieuwe jas kijk je immers alleen maar 
naar het totale beschikbare saldo. Maar daar 
moet nog van alles van worden betaald. Maak 
een planning voor de langere termijn, waar-
bij je precies aangee� wanneer je wat kunt 
kopen. Houd altijd rekening met onvoorziene 
uitgaven. Banken bieden vaak de mogelijk-
heden om je rekening op te delen in verschil-
lende spaarpotjes. Hierdoor wordt sparen 
eenvoudiger gemaakt. Als het geld al een 
bepaald label hee� meegekregen, ben je 
minder snel geneigd om het voor iets anders 
te gaan gebruiken. Een ander interessant 
punt is het herkennen van bepaalde patro-
nen in je gedrag. Heb je iets gekocht? Schrijf 
dan in een schri� op wat je precies deed. Op 
welke dag deed je de aankoop? En op welk 
tijdstip? Hoe waren de weersomstandighe-
den? Was je alleen of in gezelschap? Beschrijf 
zo veel mogelijk details over het moment 
van aankoop. In welke stemming was je? 
Welke muziek hoorde je? Al dat soort dingen 
kunnen een rol spelen. Door de situaties over 
een langere periode met elkaar te vergelijken, 
ontdek je in welke situaties je sneller geneigd 
bent om geld uit te geven. Die situaties kun je 
vervolgens gericht gaan vermijden om geld 
te besparen.

Wat doet rijkdom met je hersenen?
In eerste instantie lijkt het hebben van geld 

een positief e�ect op onze hersenen te 
hebben. Immers, als je geld verdient, dan 
stimuleert dat de afgi�e van dopamine, een 
neurotransmitter die geassocieerd wordt 
met genot en beloning. Hierdoor kun je 
gevoelens van tevredenheid en geluk erva-
ren. De keerzijde is echter dat je steeds meer 
geld moet verdienen om dezelfde belonings-
kick te ervaren. In dat opzicht zou je rijk-
dom kunnen vergelijken met drugs. Maar 
meer geld kan ook zorgen voor gevoelens 
van stress en angst. Bijvoorbeeld de angst 
voor financiële tegenslagen. Je kunt er zelfs 
depressief van worden. Daarnaast liggen 
ook gevoelens van jaloezie op de loer. Je 
gaat jouw eigen (financiële) succes meten 
met dat van je concurrenten en daardoor 
ben je eigenlijk niet meer goed in staat om 
te genieten van je geld. Bovendien komen 
mensen met veel geld vaak in een soci-
aal isolement terecht en ook dat is uiteraard 
niet bevorderlijk voor je mentale welzijn. 
De bewering dat geld niet gelukkig maakt 
vindt hier zijn oorsprong. Het omgekeerde is 
echter ook waar: geen geld maakt vaak ook 
niet gelukkig, omdat mensen zonder geld 
vaak niet in staat zijn om optimaal deel te 
nemen aan de maatschappij. Ze kunnen zich 
geen vakanties veroorloven, ze eten minder 
gezond en ze hebben vaak ook minder soci-
ale contacten. Daar kan ook nog een gevoel 
van schaamte bijkomen en dit alles hee� zijn 
weerslag op het brein. Zoals bij veel zaken 
geldt ook hier dat de gulden middenweg 
wellicht de beste is. Niet met extreme rijk-
dom, maar met een modaal inkomen ben je 
waarschijnlijk het snelst gelukkig.



Van A-sportief tot Superfit, iedereen 
vindt bij ons zijn/haar plekje!

WAT ZEGGEN ONZE KLANTEN?
Over het Fame-circuit:
• MS: Je krijgt er geen spierpijn van en hebt 

na het sporten een voldaan gevoel.
• IB: Het is kleinschalig, snel (een half uur) 

en heel gezellig en ‘t e� ect op je lichaam is 
groot!

• KN: Ik ben nog maar kort bezig, maar wat 
een wereld van verschil. Eerst 40 minuten 
in een behoorlijk tempo op de loopband of 
op de fi ets (dat was wel even schrikken, zo 
lang?) Maar viel achteraf reuze mee, daarna 
nog de FAME apparaten waar je zelf ook 
actief meebeweegt. Door sporten en door 
PS Food & Lifestyle hoef ik al in korte tijd 
een leuk aantal kilo’s minder mee te sjou-
wen. En ik heb veel meer energie

• KW: Meer souplesse, kracht en uithou-
dingsvermogen. (Merk je zeker als je een 
paar keer niet geweest bent.)

• MM: Meer energie door krachttraining, die 
je zo zwaar of minder zwaar kunt maken 
als je zelf wilt of aankunt. Het is een sport-
school waar je in ontspannen sfeer kunt 
sporten met persoonlijke aandacht. Ik stap 
altijd weer met nieuwe energie naar buiten!

• AB: Het is een no-nonsens-sportschool; 
kleinschalig, iedereen is gelijk en het is 
goed te doen, met een half uurtje ben je 
klaar en het gee�  toch een goed gevoel om 
in beweging te zijn geweest en bovendien 
al je spieren te hebben gebruikt.

• LJ: Gemoedelijkheid, fi jne omgeving. Niks 
moet. Gezellig ingericht en daarnaast 
hele leuke cadeauartikelen te koop. FAME 
toestellen zijn voor mij heel goed. Alle 

spiergroepen komen in korte tijd aan de 
beurt. Hoe zwaar je je spieren belast kun je 
zelf regelen. Reguliere sportschool vaak te 
he� ig. Heb weleens een proefl es gedaan 
maar voelde me bekeken, wat bij Neo-
Vita zeker niet aan de orde is. Ik maak ook 
regelmatig gebruik van de massage stoel.

Over cardiotraining met Better Belly band:
• KW: Je hebt gewoon je afspraak, dat stimu-

leert! Wil je een keer wisselen van tijd of 
dag kan dat altijd, even een appje en het is 
geregeld! Ik zit beter in mijn lijf, aantal kilo’s 
eraf en meer spieren. De sfeer is onge-
dwongen en plezierig en er is voor iedereen 
een geschikte vorm van sporten.

• EL: Belangrijk: je wordt in je waarde gela-
ten in hoevaak je wilt komen, gewogen etc 
wil worden. Het is niet dat je gepusht wordt 
om af te vallen of je dieet aan moet passen. 
Advies wordt vrijblijvend en respectvol 
gegeven naar wens.

• EL: Better Belly is lekker warm en prettig 
voor je darmen en rug.

• AD: Goeie mogelijkheid om afspraken te 
maken, geen macho-sfeer en Better Belly 
werkt bij mij goed. Op de dagen dat ik sport 
slaap ik ook dieper en lekkerder. En ik heb 
een plattere buik.

• OG: Kleinschalig, laagdrempelig, gezellig, 
goede adviezen, leuk contact met andere 
sporters (Ivm privacy alleen initialen van 
onze klanten)

Afslankprogramma: PS food & lifestyle 
(bekend van tv-commercials)
Twee weken het Re-Boost programma volgen 
om je fi jn te voelen in je kerst outfi t? Of star-
ten met een 3 dagen proefpakket om kennis 
te maken met het afslankprogramma? Het 
kan allemaal. 

Krijg het soepele lichaam dat jij verdient! 
Bel of mail voor gratis persoonlijk advies, 
rondleiding of lichaamsmeting.

NEO VITA, Anton Philipsweg 11a, 1422 AL 
Uithoorn, tel. 0297-581 342, info@neo-vita.nl
www.neo-vita.nl, gratis parkeren a/d achterzijde

Streef je naar een look die jouw
unieke stijl weerspiegelt? 
Of je nu verlangt naar een frisse snit, levendige kleuraccenten of een complete make-over, 
bij HAIR LOVE CARE ben je in bekwame handen. In onze salon draait alles om jou en je haar. 
In 2022 verhuisde Michel met zijn salon vanuit Winkelcentrum Zijdelwaardplein naar de Nicolaas 
Beetslaan 146. 
HAIR LOVE CARE is een begrip in Uithoorn én expert op het gebied van haar, kleuring en krullen, 
waarbij volgens de laatste technieken en trends gewerkt wordt.

Michel genoot op jonge leeftijd zijn Stylistenopleiding 
in Zuid-Frankrijk en is inmiddels een all-round pro in het 
kappersvak. Door zijn jarenlange ervaring & expertise 
ben je bij hem aan het juiste adres voor een nieuwe 
look. Hij geeft je advies op maat, bespreek je wensen 
en hij zorgt ervoor dat je op en top gestyled de deur uit 
gaat. 

Michel was eigenaar van meerdere succesvolle salons 
en was daarnaast werkzaam als International Creative 
Director voor verschillende grote merken, waarvoor 
hij nieuwe concepten ontwikkelde. Op jonge leeftijd 
sleepte hij een Award in de wacht en als Educator 
leidde hij menig jong talent op tot succesvolle collega’s. 
Hij was wekelijks te zien in het Veronica programma 
‘Bodyline’ waarin beauty en styling tips werden gegeven 
en was daarbij vaste stylist in de Hilversumse studio’s. 

Kortom, bij Michel ben je in goede handen! 

Wil je er tijdens de feestdagen ook goed uitzien? 
Kom dan langs in de nieuwe salon! 
Deze is te vinden aan de Nicolaas Beetslaan 146 te Uithoorn!  
Voor de deur kun je gratis parkeren! 

Graag tot ziens!

HAIR LOVE CARE   -   Nicolaas Beetslaan 146
www.hairlovecare.nl   -   Telefoon: 0297-548081
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ANTON PHILIPSWEG 11A UITHOORN
TEL. 0297-581342 • INFO@NEO-VITA.NL • WWW.NEO-VITA.NL

Wat hebben wij in huis?
F.a.m.e.-fitness
Better Belly-fitness
Inbody Lichaamsanalyse en advies
PS. food & lifestyle afslankprogramma
Alka (Ontzuring)
Luchtdrukmassage
Massagestoel
Déesse Cosmetica Tester Bar
Regelmatig Skin- en/of Body care
presentaties

Alle onderdelen vullen 
elkaar aan en kunnen ook apart 
van elkaar gebruikt worden.

Beleef het mee en kom langs, 
bel 0297-581342 
of neem eens een kijkje op 

www.neo-vita.nl

Dé ‘Doe-maar-normaal-sportschool’
waar de sfeer top is 

en iedereen zichzelf mag zijn.



Vinkeveen - Voor een gezond en rustig 
brein heeft Danielle Jansen een speciale 
studio ingericht aan de Wilgenlaan waar ze 
neurofeedback training geeft. “Mensen die 
veel stress ervaren, slecht slapen of tegen 
een burn-out aanlopen, kinderen met ADHD, 
epilepsie, autisme of leerproblemen kunnen 
bij mij terecht voor deze training. Het is fi tness 
voor je brein.” 

De klant neemt plaats in een stoel om lekker 
ontspannen een fi lm naar keuze te kijken of 
muziek te luisteren. Hij krijgt sensoren op 
het hoofd en op de oren, die zijn verbonden 
met een scherm waarop Danielle de 
hersenactiviteit ziet. “Door een koptelefoon 
hoort hij de geluiden die bij de televisie 
horen, maar af en toe wordt er een paar 
seconden pauze ingelast en op dat moment 
wordt het brein gereset”, legt Danielle uit. 
“Je hebt het zelf amper in de gaten. Je zit 
ontspannen een fi lm te kijken en het apparaat 
doet de rest.”

Zelf heeft ze goede ervaring met deze 
techniek die uit Canada komt. “Ik had 
een pittige scheiding achter de rug. 
Bij de psycholoog was ik uitbehandeld. 
Toen las ik over neurofeedback trainingen 
en heb ik een afspraak gemaakt. Na de 
eerste keer was ik kapot. Je brein moet 
hard werken. Maar langzamerhand werd 
het beter en veranderde mijn brein. Ik ging 
anders redeneren. Omdat het mij zo goed 
hielp, wilde ik anderen ook helpen.” Danielle 
deed de opleiding en is gecertifi ceerd 
neurofeedback trainer. Ook heeft ze medische 
en psychosociale basiskennis opgedaan. Ze 
begon haar praktijk in Nieuwegein, maar is blij 
dat ze nu dichterbij huis een plek gevonden 

heeft. In De Ronde Venen is ze de enige die 
deze behandelmethode toepast. 

Fases
“Ik heb nu een jochie van negen jaar in 
behandeling. Hij was heel druk, maar hier zit 
hij ontspannen Cars te kijken. Zijn moeder 
vertelde dat het één op één spelen beter 
gaat. Ik hoop dat hij straks in de klas ook 
rustiger is”, vertelt Danielle. Tijdens de sessie 
krijgt het kind een stressbal die hij na afl oop 
mee naar huis mag nemen. “Aan zijn ogen 
en aan de stressbal kan ik zien hoe het gaat.” 
Ouders mogen er altijd bij blijven. “Van hen 
krijg ik ook informatie en feedback, dat is voor 
mij ook belangrijk.” 

Volgens Danielle is de neurofeedback 
training een effectieve behandeling bij veel 
problemen. “Bij ADHD krijgen kinderen al 
snel Ritalin voorgeschreven, maar het is met 
deze training beter aan te pakken dan met 
verslavende medicijnen. De training lost geen 
autisme of epilepsie op, maar het brengt 
het brein tot rust en daardoor kunnen er wel 
minder toevallen zijn.” 

De eerste sessie is gratis. “Mensen moeten 
niet denken dat ze er met een sessie van 
een half uur zijn. Meestal zijn er zo’n vijftien 
sessies nodig. Het proces verloopt in fases. 
De eerste paar keer komt iemand met plezier. 
Het middelste deel gaat hij weerstand voelen, 
maar dan moet je doorzetten. Pas in de laatste 
fase merk je verschil.” Ook is het goed om 
het bij te houden. “Je merkt zelf wanneer 
dat nodig is.” Maak online een afspraak voor 
een deskundige neurofeedback training van 
Danielle via www.healtybrain.studio of 
bel naar 06-31964359.

“FITNESS VOOR JE BREIN”
Healtybrain studio van Danielle Jansen: 



5 g marine-collageenpeptiden. 
Ondersteunt de natuurlijke 

aanmaak van collageen door 
je lichaam voor een gezonde, 

gehydrateerde huid*.

100% recycleerbaar.

Bevordert gezond haar, 
huid en nagels**. 

Een boost van vitamine C, 
zink, en biotine in elk 

mooi flesje.

Een eeuwenoude 
botanische blend. Verwen 

jezelf met hydraterend 
aloë vera, kalmerende 

kamille, voedende goji en 
acerolabessen.

     WIL JE OOK JOUW
       GLANS
             ONTDEKKEN?

*Li P, Wu G. Roles of dietary glycine, proline, and hydroxyproline in collagen synthesis and animal growth. Amino Acids. 2018; 50:29–38.
** Biotine draagt bij tot het behoud van normaal haar en een normale huid. Vitamine C draagt bij tot de normale collageenvorming voor 
de normale werking van de huid. Zink draagt bij tot het behoud van normaal haar, normale nagels en een normale huid.

Instituut Périne • Genieweg 8 • 3641 RH Mijdrecht

SKIN INTENSIVE
IS DE STAP 
NAAR EEN 
ARTS NIET
WAT JE WILT?

De ene huid is de andere niet. Soms heeft een huid net iets meer 
nodig als deze last heeft van fijne lijnen, (frons)rimpels, gevoeligheid, 
grove poriën, acne, vaalheid, (acne)littekens, droogte en/ of 
huidverslapping. Périne Skin Intensive biedt snel zichtbare verbetering 
door het gebruik van intensieve werkstoffen gecombineerd met 
moderne apparatuur. Dit is topsport voor je huid, daarom maken 
we als jouw ‘Personal trainer’ speciaal voor jou een persoonlijk 
huidverzorgingsadvies en geven we tips over voeding en lifestyle. 
Echt huiswerk dus! Zo werken we samen, waardoor je  sneller het 
gewenste resultaat bereikt én je het ook langer vasthoudt. 
Want Périne, dat is andere huid!

Bel, app of mail voor
een intakegesprek: 

n 0297 27 31 21
   06 1563 9392

    info@perine.nl
www.perine.nl

n

@
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Ongemerkt krijgen we veel te 
veel zout in ons lichaam

Al jaren hamert de Nierstichting erop dat we minder zout moeten gaan eten. Toch krijgt de 
Nederlander gemiddeld nog altijd meer zout binnen dan goed voor ons is. Dat komt vooral door-
dat we niet voldoende bese� en waar dat zout allemaal in zit. Het overgrote deel van het zout in 
onze voeding voegen we namelijk niet zelf toe. Het zit in bewerkt voedsel, dat door fabrikanten 
is geproduceerd. Soms als smaakmaker, maar veel vaker nog als conserveringsmiddel.

Het advies om je maaltijden zelf vers te berei-
den en zo min mogelijk bewerkt voedsel te 
nuttigen, is niet voor niets. Wie zelf zijn eigen 
maaltijd kookt, weet precies wat erin gaat. 
Weliswaar zijn fabrikanten verplicht om de 
ingrediënten van bewerkt voedsel duide-
lijk op de verpakking te vermelden, maar voor 
veel mensen zijn de wetenschappelijke bena-
mingen voor bepaalde toevoegingen moei-
lijk te begrijpen. Bovendien letten we er ook 
vaak simpelweg niet voldoende op. Maar 
wie te veel zout in zijn lichaam krijgt, loopt 
grote gezondheidsrisico’s. Door de inname 
van zout stijgt namelijk je bloeddruk en dat 

vergroot de kans op hart- en vaatziekten. Een 
(te) hoge bloeddruk beschadigt bovendien de 
kleine bloedvaten in de nieren. Als de nieren 
al beschadigd zijn, gaat de nierfunctie sneller 
achteruit wanneer je meer zout inneemt.

Zes gram per dag
De grote vraag is dus: hoeveel zout mag een 
mens per dag binnen krijgen? De Gezond-
heidsraad houdt al jaren een advieswaarde 
van zes gram per dag aan. Bijna de hele 
Nederlandse bevolking zit echter boven die 
norm. Vrouwen nemen dagelijks gemiddeld 
een kwart meer zout in dan de bedoeling 

is, mannen tot zelfs bijna twee derde meer. 
Dat gaat meestal ongemerkt. Er zijn name-
lijk nogal wat voedingsmiddelen die zout 
bevatten, terwijl je dat misschien niet zou 
verwachten. Ook menen mensen soms dat 
het uitmaakt welk type zout je gebruikt. Dat 
laatste berust op een groot misverstand. Ook 
wanneer je bijvoorbeeld kiest voor zeezout, 
zout uit de Himalaya of Keltisch zout, blij�  de 
inname daarvan een risicofactor. Sommige 
zoutsoorten bevatten weliswaar wat minera-
len die goed voor ons lichaam zijn, maar dat 
neemt niet weg dat het hoofdbestanddeel 
nog steeds natriumchloride is, ofwel keuken-
zout. En juist dat moeten we proberen te 
vermijden.

Bewustwording
Het is zaak om je bewust te zijn van de 
hoeveelheid zout die aan voedingsmidde-
len wordt toegevoegd. Dat een zak chips zout 
bevat, is voor de meeste mensen wel duide-
lijk. Maar groenten waaraan zout is toege-
voegd, klinkt al minder logisch. Echter, aan 
groenten in potten of blikken is zout toege-
voegd om ze langer te kunnen bewaren. Dat 
zout trekt in de groenten en dus krijg je het 
binnen als je dergelijke voedingsmiddelen 
nuttigt. Beter is het daarom om te kiezen voor 
verse groenten en die zelf te bereiden. Diep-
vriesgroenten vormen een prima alternatief, 
daar wordt over het algemeen geen zout aan 
toegevoegd. Een uitzondering hierop vormen 
de bewerkte diepvriesgroenten, zoals spina-
zie á la crème en rode kool met appel. Vaak 
worden deze groenten in blokjes ingevroren, 
nadat ze eerst al zijn voorgekookt. Tijdens dit 
proces wordt zout toegevoegd, dus houd daar 
rekening mee als je een totaaloverzicht wilt 
opstellen van al het zout dat je op een dag 
inneemt.

Sauzen
Ook de maaltijdsaus maak je bij voorkeur zelf. 

Dat is natuurlijk een heel karwei, dus grij-
pen veel mensen graag naar de kant-en-
klare sauzen in fl esjes of bakjes. Besef daar-
bij wel dat je op die manier alsnog meer zout 
inneemt dan wellicht goed voor je is. Een 
voorbeeld: ga je macaroni of spaghetti maken 
en trek je daarbij een fl es pastasaus open? 
Dan krijg je per portie gemiddeld ruim twee 
gram zout binnen. Geen probleem, als je de 
rest van de dag zoutvrij eet, maar de kans dat 
je ook tijdens de andere maaltijden verbor-
gen zout hebt geconsumeerd, is best groot. 
En dan zijn er nog de zakjes met sausmix. 
Je raadt het waarschijnlijk al: ook die mixen 
bevatten vaak veel zout. Je kunt zelf een saus 
maken en die binden met bijvoorbeeld aard-
appelzetmeel, bloem of maïzena. Op die 
manier krijg je een prima saus, zonder dat er 
overbodig veel zout aan toegevoegd wordt. 
Voeg je regelmatig een klontje boter toe aan 
je saus? Gebruik dan zoutloze boter!

Maaltijden
Complete maaltijden voor in de magnetron? 
Handig, want ze zijn snel klaar. Als je weinig 
tijd hebt, is zo’n maaltijd gerust wel eens een 
mooie oplossing. Maar besef wel dat ze vaak 
tot wel vier gram zout per portie bevatten. 
Dat is al twee derde van je dagelijkse maxi-
mum! Ook bewerkt vlees en vleeswaren 
bevatten veelal zout. Ham en salami bijvoor-
beeld zijn bekende voorbeelden. Maar ook 
gerookte kip bijvoorbeeld! Je zou het wellicht 
niet verwachten, maar voordat de kip gerookt 
wordt, gaat het eerst in een zoutbad. Dat 
zorgt ervoor dat dit vlees per portie al zo’n 
twee gram zout bevat. De vegetariërs zullen 
nu wellicht denken dat zij zich geen zorgen 
hoeven te maken, maar vergis je niet. Vlees-
vervangers, die in de supermarkten te koop 
zijn, bevatten gemiddeld ook zo’n anderhalve 
gram zout per portie. Het blij�  dus zaak om 
ook dan de verpakkingen van voedingsmid-
delen goed te blijven controleren.
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N AT U U R L I J K E  S C H O O N H E I D 

Van binnenuit werken aan een mooiere huid, mooier 
haar en mooiere nagels met Collagen Elixir™.

KLINISCH ONDERZOCHT EN GEVALIDEERD
Merkbare resultaten in de eerste 30 dagen*

93% 91% 90%
VERBETERDE 
HYDRATATIE 

JEUGDIGERE 
TEINT 

MEER 
STRALENDE 

HUID 

*Individuele resultaten kunnen variëren. De statistieken zijn gebaseerd op een onderzoek onder 
113 deelnemers die Isagenix Collagen Elixir™.ten minste 30 dagen achtereen gebruikten zonder 
cosmetische ingrepen of veranderingen aan hun reguliere huidverzorgingsproducten. De deelnemers 
aan de enquete waren onder meer Isagenix Independent Associates, die in aanmerking komen om een 
commissie te verdienen voor de verkoop van Isagenix producten. De weergegeven resultaten zijn die 
van Isagenix klanten die Collagen Elixir™ dagelijks gebruikten samen met de huidverzorgingsproducten 
en supplementen gedurende 30 dagen. De resultaten zijn niet representatief. In een voorlopige studie, 
ervaren deelnemers gemiddeld een 9,5% vermindering van de rimpels in 30 dagen.

Collagen Elixir TM



Help! Ik heb ribbels 
op mijn nagels!

De extra voordelen van intensief 
bewegen in het water

Een hartaanval: de oorzaken, gevolgen 
en risico’s duidelijk uitgelegd

De nagels op de toppen van je vingers dienen ter bescherming van de zenuweinden in de 
handen. Daarnaast hebben ze nog een tweede belangrijke functie: we kunnen ermee krabben! 
In principe zijn de nagels onder normale omstandigheden mooi glad en egaal van kleur. 

Dat we elke week minimaal 150 minuten intensief zouden moeten bewegen om gezond en fit 
te blijven, is inmiddels bij de meeste mensen wel bekend. Maar intensief bewegen kun je op 
verschillende manieren doen. Kies je voor bewegen in het water, dan voeg je nog een extra 
dimensie toe aan het trainingsschema. Deze vorm van intensief bewegen biedt namelijk wat 
extra voordelen ten opzichte van een reguliere training.

Wist je dat je ongemerkt een hartaanval kunt krijgen? Meestal denken mensen bij een hart-
aanval aan een situatie waarbij ze last krijgen van acute pijn op de borst, problemen krijgen 
met de ademhaling en vrij snel daarna in elkaar zakken. 

Maar net zoals onze huid verliezen ook onze 
nagels in de loop der jaren vocht, waardoor ze 
kunnen gaan rimpelen. Die rimpels lopen altijd in 
de lengte van de nagel, dus in dezelfde richting als 
de vinger loopt. Niets om je zorgen over te maken, 
het is de normaalste zaak van de wereld! Toch 
kan een geribbelde nagel wel degelijk een indica-
tor zijn dat er elders in je lichaam iets mis is. Vooral 
wanneer ook de kleur van de nagel afwijkt of 
wanneer de ribbels overdwars lopen in plaats van 
in de lengte, is het goed om dit niet te negeren.

Groeisnelheid
Het zal je vast wel eens opgevallen zijn dat de 
nagels aan je vingers sneller groeien dan die aan je 
tenen. Over de redenen hiervoor lopen de menin-
gen uiteen. Een plausibele verklaring is dat de 
nagels van je vingers vrijwel continu aan zuur-
stof blootgesteld worden, terwijl dit voor de nagels 
van je tenen vaak niet het geval is. Onder invloed 
van het aanwezige zuurstof zouden nagels snel-
ler groeien, zo luidt de veronderstelling. Anderen 
menen echter dat de snelheid van het groeien van 
je nagels erfelijk bepaald is en dat de aanwezigheid 
van veel of weinig zuurstof er dus geen invloed 
op hee . Feit is in elk geval dat een nagel aan 
een vinger ongeveer twee tot drie millimeter per 
maand groeit. In drie tot zes maanden tijd kan een 
nagel aan een vinger dus volledig vervangen zijn. 
Voor een teennagel is acht tot twaalf maanden tijd 
nodig voordat die volledig is vervangen.

Kleur
Soms ontstaan er witte vlekken op je nagels. 

Jarenlang werd gedacht dat die vlekken duiden 
op een calciumgebrek in je lichaam, maar die 
theorie is inmiddels achterhaald. Witte vlekken op 
nagels zijn meestal gewoon het gevolg van kleine 
beschadigingen. Vergelijk het maar met een 
vlek op de huid nadat je ergens een wondje hebt 
gehad. Na verloop van tijd zal zo’n witte vlek op je 
nagel weer verdwijnen. Als echter de hele nagel 
wit ziet, kan dat duiden op problemen met de 
bloedsomloop. Mogelijk heb je onvoldoende rode 
bloedlichaampjes in je bloed, maar het is ook niet 
ondenkbaar dat een hartziekte of een aandoe-
ning aan de lever deze witte kleur veroorzaakt. 
In dat geval is het zinvol om de huisarts te raad-
plegen. Ook als de nagels zwart, groen, blauw-
achtig of dieprood kleuren, duidt dit vaak op een 
ernstige onderliggende aandoening. Alarm, dus!

Ribbels overdwars
Zoals gezegd zijn ribbels in de lengte van de 
nagel over het algemeen niet verontrustend. 
Het is meestal gewoon een teken van ouder-
dom. We spreken dan over longitudinale groe-
ven, die zowel op de nagels van de vingers als 
van de tenen kunnen ontstaan. Echter, ribbels 
overdwars, ook wel transversale groeven 
genoemd, komen niet zo vaak voor. Als je die 
ziet ontstaan, is het goed om hierover contact 
op te nemen met je huisarts. Het is bijvoor-
beeld mogelijk dat deze groeven een voorbode 
zijn van de huidziekte psoriasis, maar ook een 
groeistoornis zou er de oorzaak van kunnen zijn, 
mogelijk in combinatie met een vaatziekte of 
ongecontroleerde diabetes.

De meest voor de hand liggende optie is 
zwemmen. Door te zwemmen bouw je condi-
tie op en train je tegelijkertijd je spieren. 
Maar natuurlijk zijn er nog veel meer opties 
op het gebied van bewegen in het water. 
Zwembaden bieden tal van mogelijkheden, 
variërend van aerobics tot spinning onder 
water. Je kunt dansoefeningen doen terwijl 
je in het water staat, met gewichtjes trainen 
onder water, enzovoort. Stuk voor stuk prima 

manieren om je lichaam in topvorm te krij-
gen en te houden.

Gewrichten minder belast
Bij een reguliere trainingsvorm op het droge leg 
je meestal behoorlijk wat druk op je gewrich-
ten. Dat kan leiden tot blessures. Onder water 
speelt de waterdruk een rol van betekenis. Hier-
door wordt de druk op de gewrichten minder 
groot, terwijl je nog steeds je spieren traint. Met 

Maar dat hoe  helemaal niet zo te zijn. Er kan 
inwendig van alles gebeuren met zeer schade-
lijke gevolgen, zonder dat je zelf bese  dat er 
feitelijk sprake is van een hartaanval. Het verve-
lende van die situatie is dat je meestal ook niet 
(direct) medische hulp inschakelt, waardoor 
ernstige schade kan ontstaan in je lichaam.

Wat is een hartaanval precies?
Een hartaanval is de situatie die ontstaat 
wanneer de bloedtoevoer naar (een deel van) 
het hart wordt geblokkeerd. Meestal gebeurt 
dit doordat zich in de bloedvaten een bloed-
stolsel bevindt. Wanneer het bloed het hart 
niet meer kan bereiken, krijgt het hart dus 
ook geen zuurstof en voedingssto�en meer. 
Het gevolg is dat het hartspierweefsel snel 
zal afsterven, met alle gevolgen van dien. Dit 
verklaart waarom een hartaanval levensbe-
dreigend is. De kransslagaders zijn de bloedva-
ten die voor de toevoer van bloed naar het hart 
zorgen. Als in deze kransslagaders een vernau-
wing optreedt, vormt die een gevaar voor 
de bloedtoevoer. Zo’n vernauwing is meestal 
een zogenoemde atherosclerotische plaque 
en bestaat uit vetten, cholesterol en andere 
sto�en die zich in de loop van de tijd kunnen 
ophopen. Vervolgens kunnen er twee dingen 
gebeuren. Ofwel, de vernauwing neemt dusda-
nige vormen aan dat het bloedvat uiteinde-
lijk geheel dichtslibt, ofwel de plaque scheurt, 
waardoor de inhoud vrijkomt en een stolling 
ontstaat, die als het ware een acute afsluiting 
veroorzaakt.

Verschillen tussen mannen en vrouwen
Mannen en vrouwen ervaren meestal niet 
dezelfde symptomen wanneer er sprake is 
van een hartaanval. Mannen spreken door-
gaans van een intense, drukkende pijn op de 
borst die aanvoelt als zeer beklemmend. Deze 
pijn kan uitstralen naar de armen (meestal 
de linkerarm), de nek, de kaak of de rug. 
Ook kan er sprake zijn van misselijkheid en/
of braken. Verder is er vaak sprake van een 
gevoel van duizeligheid en van kortademigheid 
(benauwdheid). Bij vrouwen is het in eerste 
instantie vooral een ongebruikelijke extreme 
vermoeidheid die ze ervaren. Die kan zich 
al dagen of zelfs weken voorafgaand aan de 
feitelijke hartaanval openbaren. Ook vrouwen 
krijgen last van pijn in de borststreek, maar 
meestal minder beklemmend als bij mannen 
het geval is. Wel melden vrouwen vaak pijn in 
de rug, kaak of nek. Misselijkheid, braken en 
buikpijn komen bij vrouwen met een hartaan-
val gemiddeld vaker voor dan bij mannen.

Video
Een grafische weergave zegt vaak veel meer 
dan woorden. Daarom hee  de Universi-
teit van Nederland een video gemaakt waarin 
de oorzaken en gevolgen van een hartaan-
val uitgebreid worden belicht. Met behulp van 
een animatie en een opstelling met een slang 
wordt getoond hoe een hartaanval ontstaat. Zo 
krijg je als kijker een goed beeld van de werking 
van het hart en de risico’s die je loopt wanneer 
je er een ongezonde leefstijl op nahoudt.

name mensen die al te kampen hebben met 
gewrichtsproblemen – omdat ze bijvoorbeeld 
lijden aan reuma of artrose – hebben veel baat 
bij deze manier van trainen. Dat komt vooral 
doordat je onder water voor een groot deel een 
soort gewichtloosheid ervaart. De opwaartse 
druk van het water zorgt ervoor dat je nog maar 
zo’n tien procent van je eigen lichaamsgewicht 
hoe  te dragen. De rest wordt door de water-
druk geregeld en daardoor beweeg je onder 
water een stuk soepeler. Bovendien is spor-
ten onder water juist vanwege dit feit ook een 
aanrader voor mensen die kampen met over-
gewicht. Voor deze specifieke doelgroep kan 
het reguliere sporten op het droge al snel een te 
zware belasting vormen. Doordat je onder water 
minder last hebt van je eigen overtollige kilo’s, 
kun je op een e�ciënte en vooral bereikbare 
wijze werken aan het kwijtraken van die kilo’s.

Ademhaling verbetert
Ademhalen terwijl je grotendeels onder 

water bent, is anders dan ademen tijdens het 
joggen of fietsen. Onder water adem je dieper 
in, waardoor de kracht van je ademhalings-
spieren toeneemt. Sowieso is trainen onder 
water goed voor de spieren in algemene zin, 
maar ook je ademhalingssysteem verbetert 
er dus door. Dat hee  vervolgens weer een 
positief e�ect op je hart en je en vaatstel-
sel. Alles bij elkaar dus een prima trainings-
methode, waar je in ieder opzicht veel plezier 
van zult beleven. Overigens geldt bij het doen 
van oefeningen met gewichten onder water 
dat het hierbij niet draait om snelheid. Ster-
ker nog, het is juist de bedoeling om de hart-
slag op dat moment zo laag mogelijk te 
houden. Je bent op dat moment immers niet 
bezig met het opbouwen van conditie, maar 
met spiertraining. Daarbij komt het niet aan 
op hartslag, maar op kracht.

Lekker slapen
Heb je vaak last van slapeloosheid? Door op 
regelmatige basis te trainen in het water zou 
het zomaar kunnen zijn dat dit probleem zich 
vanzelf oplost. Intensieve lichaamsbeweging 
in het water zorgt er op de eerste plaats voor 
dat je moe wordt. En als we echt moe zijn, 
slapen we sneller dan wanneer we nauwe-
lijks energie verbruikt hebben. Een ander 
positief punt van bewegen is dat het lichaam 
hierbij endorfine aanmaakt. Endorfine hee  
een pijnstillend e�ect in ons lichaam maar 
zorgt ook voor een gevoel van welbevin-
den en geluk. Het is daardoor een bewe-
zen middel tegen stress en ook dat zorgt 
ervoor dat we beter kunnen slapen. Los daar-
van hee  water sowieso al een ontspan-
nend e�ect op de mens. Wat hiervan precies 
de oorzaak is, hebben wetenschappers nog 
niet geheel ontrafeld. Sommigen menen dat 
het ermee te maken hee  dat we zelf voor 
een belangrijk deel uit water bestaan en dat 
water ons daarom een aangenaam, relaxed 
gevoel gee .
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
-  Einde aan verkeersbordenchaos in Baambrugge
-  Tumult Abcoude gaat van start
-  Rondom de raad
-  Ria de Korte (LEF) op kieslijst NSC
-  Uit ons archief: op bezoek bij een stottertherapeut
Hele week vanaf 00.00 uur (herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO
105.6 FM en internetstream.

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica

12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica

13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

Wilnis - Ed Duis, Ruud Pfei� er en 
Anita Beck hebben dinsdag
10 oktober afscheid genomen als 
bestuurders van Stichting Dorps-
centrum Wilnis. Het drietal zorgde 
gedurende een groot aantal jaren 
voor het beheer en onderhoud van 
De Willisstee. Burgemeester 
Maarten Divendal en wethouder 
Cees van Uden, verantwoordelijk 
voor dorpshuizen, spraken bij het 
afscheid van de drie Wilnissers hun 
dank uit voor hun jarenlange inzet 
voor het dorpscentrum. Maarten 
Divendal stond onder meer stil bij 
de belangrijke rol van vrijwilligers-
werk voor de samenleving.

“De waardevolle inzet van Ed, Ruud 
en Anita voor het dorpscentrum 
zijn hiervan een goed voorbeeld. Ed 
Duis bekleedde gedurende 13 jaar 
de functies van secretaris en (waar-
nemend) voorzitter. Ruud Pfei� er 
was 17 jaar actief als penning-
meester en Anita Beck speelde als 
’commissaris verhuur’ onder meer 
een belangrijke om de activiteiten 
van de verenigingen die van De 
Willisstee gebruikmaken goed op 
elkaar af te stemmen. Dankzij hun 
inzet heeft De Willisstee een 
belangrijke rol kunnen vervullen 
voor veel inwoners en verenigingen 
in Wilnis.’’

Stichtingsbestuur De Willisstee 
neemt afscheid

Vlnr: Wethouder Cees van Uden, Ed Duis, Ruud Pfei� er, Anita Beck en burgemeester 
Maarten Divendal.

Moeilijke periode
Wethouder Cees van Uden bena-
drukte in zijn dankwoord dat de drie 
bestuursleden de laatste jaren onder 
lastige omstandigheden hebben 
moeten werken. “De gevolgen van 
corona, waardoor de accommodatie 
enige tijd moest sluiten, en van de 
fors gestegen energieprijzen, 
maakten het een grote uitdaging om 
tot een gezonde exploitatie van De 
Willisstee te komen. Mede dankzij de 
inzet van Ed, Ruud en Anita zijn we 
die moeilijke periode goed door-
gekomen.’’

Toekomst Willisstee
De toekomst van De Willisstee en de 
bemensing van het bestuur zijn het 
afgelopen jaar regelmatig onder-
werp van gesprek geweest. De bezet-
tingsgraad van het dorpshuis is al 
langere tijd een uitdaging met als 
gevolg dat kosten voor onderhoud 
en beheer stijgen. De drie bestuurs-
leden hebben daarom deze zomer 
besloten hun werkzaamheden over 
te dragen. Ed Duis: “Wij hebben
de overtuiging dat we hiermee 
bijdragen aan een toekomstbesten-
dige situatie voor De Willisstee.”
De bestuurlijke wijziging heeft voor 
gebruikers van De Willisstee geen 
gevolgen en is tijdens een overleg 
met hen toegelicht. De gebruikers 
hebben hun vertrouwen uitge-
sproken in het nieuwe bestuur. 
Simone en Arwin Reijm blijven 
gewoon actief als beheerders van
De Willisstee en bij Café Stee Inn.

De Ronde Venen - Op vrijdag-
middag 27 oktober is er van 13.30 tot 
15.30 uur weer Cultuurcafé. Dit keer 
is de insteek hoe jongeren uit de 
Ronde Venen kunst en cultuur 
beleven binnen en buiten de context 
van de school. Ook zijn ook er enkele 
muzikale intermezzo’s.
Onder kunst en cultuur valt dans, 
muziek, beeldende kunst, erfgoed, 
fotogra� e, podiumkunst, architec-
tuur of theater. Maar hoe zit het met 
de culturele initiatieven, die leer-
lingen omringen of initiatieven die
zij nog vorm willen geven of reeds 
gegeven hebben in het geval van 
oud-leerlingen. M.a.w. wat speelt 
zich zoal af tegen het licht van onze 
polder?
De gasten van deze editie bij 
Cultuurcafé zijn:
1)  Leerlingen VLC beeldende 
vorming, zij nemen je mee in een 
korte presentatie over hun werk en 
er is aandacht voor musical en 
theater bij het VLC.

2)  Jong pianotalent Deon de Ruijter 
van het Alkwin College in Uithoorn 
speelt op piano en vertelt over zijn 
liefde hiervoor. Pianodocent Jaco 
Kruijswijk licht een en ander toe.
3)  Femke van Os (oud-leerling VLC)
is beeldend kunstenaar en geeft een 
inkijkje in het leerproces van leerling 
naar kunstenaar en toont impressies 
van haar werk.

Cultuurcafé bij het
Veenlanden College

4)  Kimberley van Welzen (oud-leer-
ling VLC) is dansdocente en choreo-
grafe. Zij vertelt over haar werk en 
licht dit toe door middel van 
beeldmateriaal.
5)  Anno van Vliet en Ibou uit 
Senegal van Studio Negunya geven 
een demonstratie op Afrikaanse 
percussie en twee workshops in de 
aula van 15.00 - 15.30 uur en 15.30 - 
16.00 uur.
De presentatie is in handen van
Aino Merits en Jessica Erdtsieck van 
Cultuurpunt Ronde Venen en Nanja 
Willers, docent beeldende kunst en 
cultuurcoördinator van het VLC.
Zij praten met alle gasten over wat 
een ieder belangrijk vindt op het 
gebied van kunst en cultuur.

Gratis deelname
Nieuwsgierig geworden? Kom dan 
vrijdagmiddag 27 oktober naar de 
aula van het Veenlanden College 
Mijdrecht, Diamant 9 in Ho� and. 
Deelname is gratis.
Cultuurcafé wordt twee keer per jaar 
gehouden, telkens weer op een 
andere locatie en met andere gasten 
en thema’s. Tot kijk bij Cultuurcafé!

Vinkeveen - Drie-kwart van de 
Nederlanders weet niet wat je moet 
doen als iemand een hartstilstand 
krijgt. Kunt u een leven redden? Hulp 
bieden binnen de eerste zes minuten 
na een hartstilstand is cruciaal en kan 
een leven redden. Reanimeren en 
de� brilleren met de AED is 
eenvoudig te leren.
Meld u nu aan voor een reanimatie-
cursus/AED-cursus bij EHBO-vereni-
ging Lucas Vinkeveen en volg elk jaar 
een herhalingsles. Dan gaan de 

handelingen als vanzelf in geval van 
nood. 
Bij een reanimatie/AED-cursus leert u 
hoe u: een hartstilstand herkent; het 
bewustzijn en de ademhaling van 
het slachto� er controleert; moet 
reanimeren en leert u hoe de AED er 
uitziet, hoe deze werkt en hoe u dit 
apparaat moet gebruiken in combi-
natie met het reanimeren.
Elke week worden in ons land
300 mensen buiten het ziekenhuis 
getro� en door een hartstilstand.

Te weinig Nederlanders
kunnen reanimeren

Het gebeurt vaak thuis, op het werk 
of buiten op straat. Nu overleeft 10 
tot 20 % van de slachto� ers een 
hartstilstand. Kunt u reanimeren? 
Vergeet u dan niet elk jaar een 
herhalingsles te volgen, want op
een dag is het geen oefening.

De eerstvolgende opleiding
Reanimatie/AED is op woensdag-
avond 8 november a.s. U kunt hier-
voor terecht bij de EHBO-vereniging 
Lucas Vinkeveen, reanimatiepartner 
van de Nederlandse Hartstichting.
Voor meer informatie: email naar: 
reanimatielucasvinkeveen@gmail.
com en www.ehbolucasvinkeveen.nl.

Bingo bij Argon
Mijdrecht - Op 20 oktober is er weer 
de maandelijkse bingo van de lijnkij-
kers in de kantine van Argon. De zaal 
gaat open om 19.30 uur en de eerste 
ko�  e of thee is gratis. De hoofdprijs 
deze maand een waardebon van 300 
euro te besteden bij Bleu’s Basic

Koorleden gezocht

Mijdrecht – Elke  dinsdagochtend 
zingt een gezelligheid koor in de 
Kom. Helaas dunt het koor wat uit en 
zijn ze op zoek naar nieuwe leden. 
Bent u 55 plus en houdt u van zingen 
meldt u dan aan in de Kom. Ze zijn er 
dinsdagochtend vanaf 9.30 uur.

De Ronde Venen - Het was alweer 
de derde clubavond van dit seizoen 
van Fotoworkshop De Ronde Venen. 
Ditmaal was het thema ‘Sport’. De 
leden kwamen met een diversiteit 
aan foto’s, zoals mountainbiken, 
tennis, zwemmen, roeien, kano-polo, 
schaatsen, kitesurfen, vissen. Er werd 
gesproken over belichting, compo-
sitie, etc. De foto’s zijn te bekijken op 
de website www.fotoworkshopdrv.nl. 
De avond werd afgesloten met een 
mooie fotoserie van één van de 
leden die een fotoreis had gemaakt 
in de Dolomieten.

Clubavonden
De clubavonden vinden altijd plaats 
op maandag in de Willisstee, ca. 14 
keer per seizoen. Een aantal keer per 

jaar komt er een gastspreker, de 
andere avonden leveren de leden 
een foto in met een bepaald thema.
Bent u geïnteresseerd in fotogra� e 
en wilt u een keer een avond 
bijwonen? Dan bent u van harte 
welkom. Meldt u dan wel even aan 
bij info@fotoworkshopdrv.nl.

Sportfoto’s bij Fotoworkshop 
De Ronde Venen

Foto:  Willem Goverse.
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Het was zelfs zo dat er niet één glas-
vezel aanbieder maar zelfs twee met 
een aanbieding komen. Allemaal 
vragen en dan moet je ook nog vrij 
snel een beslissing nemen! Stichting 
Inwoners voor Inwoners (IVI) heeft als 
één van haar doelstelling dat inwo-
ners in De Ronde Venen goed en 
onafhankelijk geïnformeerd worden 
over zaken die lokaal spelen, daar-
naast geeft IVI graag het podium aan 
eenieder die informatie kunnen 
geven aan de inwoners. Dus 1+1 was 
2 en in samenspraak met lokale 
ondernemer Adri Mulders van Optie 
1 werd er op 10 oktober een voorlich-
tingsavond in het buurthuis georga-
niseerd voor de inwoners van Amstel-
hoek waar Adri het podium kreeg om 
de inwoners van Amstelhoek neutraal 
te informeren over de in en outs van 
glasvezel. Met deze informatie 
kunnen inwoners dan hopelijk veel 
beter zelf een beslissing nemen wat 
voor hun de juiste keus is! 

Onrust in Amstelhoek
In Amstelhoek werd men overvallen 
met het goede nieuws. Want daar 

waar kleine kernen bij de aanleg van 
glasvezel vaak worden overgeslagen 
komen nu zelfs twee aanbieders met 
mooie glasvezelaanbiedingen. Tja… 
en dan ontstaat er natuurlijk 
keuzestress. Want moet je nu eigen-
lijk wel zo nodig op glasvezel over-
stappen? En welke aanbieder past het 
best bij mijn wensen? Kan ik nog wel 
bij mijn huidige internetprovider 
blijven? Ga ik dan meer of minder 
betalen? Er ontstond zowaar een 
beetje onrust en dan onstaan er 
natuurlijk ook spookverhalen. De 
babbelbox raakte oververhit. 

Onafhankelijke informatie van 
belang
Voor IVI een signaal dat er goede 
informatie aan de inwoners gegeven 
moet worden voordat zij een handte-
kening op een formulier gaan zetten. 
Natuurlijk zullen de aanbieders hun 
marketingtools inzetten en zal de 
inwoner van Amstelhoek overladen 
worden met informatiefolders, verko-
pers aan de deur en andere reclame-
uitingen. Maar die informatie is 
natuurlijk niet geheel onafhankelijk, 

want zij praten voor eigen parochie 
en gewin. Het leek IVI dan ook goed 
om de inwoners eerst eens wat meer 
duidelijkheid te geven wat dit nu alle-
maal betekend en waar men rekening 
mee moet houden als men overstapt 
op glasvezel en of het wel nodig is? 

Voorlichtingsavond
Volgens IVI kon Adri Mulders de juiste 
en onafhankelijk informatie geven en 
zo werd er besloten om op 10 
oktober in het buurthuis een infor-
matieavond te houden. Om 19.30 uur 
was het buurthuis goed gevuld met 
nieuwsgierige inwoners. Adri die al 
jarenlang ervaring heeft in de 
internet en telecomwereld kon de 
informatie neutraal presenteren, 
omdat hij voor beide aanbieders is 
benaderd als inleverpunt in De Ronde 
venen. Hij beperkte zich op deze 
avond dan ook tot het geven van 
algemene informatie en uitleg. Daar-
naast beantwoorde hij vragen uit de 
zaal, maar gaf geen advies. Het was 
namelijk de bedoeling dat de inwo-
ners na deze informatieavond zelf 
een juiste keus kunnen maken. Voor 
eenieder zijn er namelijk persoonlijke 
afwegingen die voor de één belang-
rijk zijn en voor de ander niet. Dat kan 
je alleen zelf beslissen. 

Inwoners van Amstelhoek werden kortgeleden min of meer verrast met 
het bericht dat er in hun kern glasvezel aangelegd gaat worden en zij 
gebruik kunnen gaan maken van de digitale snelweg.

Amstelhoekers kunnen binnenkort gebruik 
maken van de (digitale) snelweg

Als we als gemeenschap samen 
dingen lokaal oppakken en/of orga-
niseren en samen de schouders er 
onder zetten voor een gemeen-
schappelijk belang zijn we samen tot 
veel in staat. Dat gaat vaak sneller 
dan de formele bureaucratische weg. 
Gemeenschapskracht is een goed 
middel om in te zetten om lokale 
opdrachten die we hebben samen te 
realiseren. De lokale overheid moet 
wat Stichting Inwoners Voor Inwo-
ners (IVI) betreft dan ook veel meer 
inzetten om lokaal samenspel �nan-
cieel te ondersteunen. Gemeen-
schapsgeld is hiervoor toch zeker 
bedoeld. Euro’s zijn vaak de spel-
breker voor lokale initiatiefnemers en 
de gemeente schakelt wat IVI betreft 
nog te vaak commerciële partijen in.  
Dit kan dus anders! 

Regentonnenactie goed voorbeeld
Recent is natuurlijk de IVI-regenton-
nenactie in De Ronde Venen een goed 
voorbeeld van lokaal samenspel. We 
hebben met sociale lokale onderne-
mers, organisaties en vrijwilligers er 
samen voor gezorgd dat ca. 900 
regentonnen voor inwoners beschik-
baar kwamen om aan te scha�en voor 
een betaalbaar bedrag. Hierdoor was 
het voor veel Rondeveners haalbaar 

om een regenton aan te sluiten op de 
regenpijp. Dat is goed voor de water-
huishouding in De Ronde Venen en 
de duurzaamheidsopdracht die we 
met zijn allen hebben. Ook de Ener-
gieke Rondeveners is zo een lokale 
beweging die veel voor de duurzaam-
heid in onze gemeente doet en zo zijn 
er nog veel meer groepen, buurten en 
individuen die er samen voor zorgen 
dat we een groene gemeente worden.

Abcoude en Baambrugge blij met 
Nieuwe Meerbode 
Een ander mooi voorbeeld is de 
bezorging van de Nieuwe Meerbode 
in Abcoude en Baambrugge. Wat IVI 
betreft is de Nieuwe Meerbode echt 
de krant met nieuws voor en van de 
inwoners van De Ronde Venen en 
daar horen de inwoners aan de 
andere kant van de A2 natuurlijk ook 
bij. Tot voor een paar jaar geleden 
was deze inwonerskrant niet te lezen 
in deze woonkernen aan de andere 
kant van de A2. Hier werd deze krant 
namelijk niet bezorgd, omdat dit 
�nancieel niet dekkend is. Bij de 
samenwerking tussen IVI en de 
Nieuwe Meerbode kwam dit punt 
ook ter sprake. IVI heeft er toen voor 
gezorgd dat er afhaalpunten in 
Abcoude (Angstelborgh en Super-

Lokaal samenspel werkt aan dat hij de bezorging naar de 
andere kant van de A2 wel voor zijn 
rekening wil nemen. Ook Adri is dus 
een sociale lokale topper wat ons 
betreft. Een staaltje van lokaal 
samenspel waar inwoners voor inwo-
ners precies voor bedoeld is om dit 
te organiseren met elkaar. Samen 
kom je verder! 

Lokaal samenspel werkt
Met deze voorbeelden van lokaal 
samenspel hebben we als gemeen-
schap aangetoond dat er veel moge-
lijk is, als we dingen samen oppakken 
en elkaar een beetje helpen. En dan 
hebben we het niet alleen over de 
inwoners, maar ook lokale bedrijven, 
organisaties, verenigingen, de 
gemeente, de politiek en iedereen 
die iets met onze mooie gemeente 
van doen heeft. Er zijn in onze 
gemeente veel initiatieven die op 
deze manier worden ingevuld door 
de lokale gemeenschap. Laten we dit 
koesteren en hopelijk waardeert de 
lokale overheid dit ook en bese�en 
zij dat hier �nanciële middelen voor 
beschikbaar moeten zijn. Doe wat 
minder uitbesteden aan commerciële 
partijen wat IVI betreft en zet wat 
meer in op Lokaal samenspel! Ga niet 
op subsidie korten en besteedt wat 
meer lokaal aan. Ook bij niet 
commerciële partijen. Koop lokaal!

Tevreden inwoners
Het was een prettige inwoners bijeen-
komst en de inwoners gingen dan ook 
met meer kennis over glasvezel naar 
huis. Aan het eind van de avond 
hoorden we positieve geluiden en 
tevreden inwoners. Een aantal namen 
direct al een besluit en vulde het 
formulier in om t.z.t. gebruik te kunnen 
maken van deze digitale snelweg in 
Amstelhoek. Inwoners Voor Inwoners 
(IVI) was ook tevreden over deze 
manier van onafhankelijke informatie-
verstrekking aan inwoners. IVI wil dat 
graag bewaken en zorgen dat inwo-
ners de juiste en onafhankelijke infor-
matie krijgen. Vaak zien we toch bij 
informatieavonden op verschillende 
thema’s dat er belangen zijn bij de 
organiserende partij en inwoners een 
richting in gestuurd worden. Voor het 

gemak van de inwoners van Amstel-
hoek kunnen de formulieren ingele-
verd worden bij IVI p/a Menno Simons-
zstraat 30 te Amstelhoek. IVI zorgt dan 
dat de formulieren op de juiste plek 
komen. 

Onafhankelijke informatie 
belangrijk
Wilt u inwoners ook onafhankelijk 
informeren over zaken die spelen in De 
Ronde Venen gebruik dan het IVI-
podium en neem hierover contact op 
met Stichting Inwoners Voor Inwoners 
via info@inwonersvoorinwoners.nl Ook 
voor onafhankelijk onderzoek kunt u 
IVI benaderen. Hiervoor is Gemeen-
schap aan Zet (GAZ) en TIPRondeVenen 
ingericht met betrouwbare professio-
nals op het gebied van lokaal 
onderzoek. 

markt Koot) en Baambrugge (De Vijf-
bogen en Dagwinkel) kwamen waar 
inwoners de krant kunnen ophalen. 
Dit wordt erg gewaardeerd door de 
inwoners van Abcoude en Baam-
brugge. De Nieuwe Meerbode wordt 
ook steeds beter gelezen en gewaar-
deerd in deze kernen. 

Frits Benacchio sociale inwoner
Ook dit is tot stand gekomen door een 
stukje lokaal samenspel tussen inwo-
ners, lokale bedrijven en maatschap-
pelijke organisaties. In eerste instantie 
heeft IVI de krant wekelijks naar de Vijf 
Bogen in Baambrugge gebracht en 
beheerder Frits Benacchio zorgde voor 
verdere ververspreiding van de krant 
in baambrugge en Abcoude. Frits is 
wat dat betreft het voorbeeld van een 
sociale inwoner en lokale duizendpoot 
die veel voor de gemeenschap doet. 

En dus niet alleen voor Baambrugge is 
hij onmisbaar maar ook voor IVI is hij 
een belangrijke schakel als er iets 
georganiseerd moet worden. 

Wilma bedankt
Het was natuurlijk wel jammer dat IVI 
wekelijks met de auto heen en weer 
moest rijden naar Baambrugge om 
daar de krant bij Frits af te leveren (al 
was het alleen maar t.a.v. de CO2 
uitstoot). Dat moet anders kunnen 
dacht IVI en deed een oproep op de 
IVI pagina of er misschien iemand 
toch die kant wekelijks op moest. Al 
snel melde Wilma uit Vinkeveen zich. 
Haar dochter zat in Loenen op school 
en zij wilde de krant wel wekelijks 
aan de overkant van de A2 afgeven. 
Weer een mooi stukje in de bezorg-
schakel was ingevuld. Wilma had 
deze zomer aangegeven dat haar 
dochter de school in het nieuwe 
schoolseizoen ging verlaten en zij 
niet meer wekelijks die kant op gaat. 
We willen Wilma namens alle inwo-
ners van Abcoude en Baambrugge 
natuurlijk bedanken voor haar hulp 
het afgelopen jaar! Maar wat nu?

Adri lost het op
Nadat IVI weer een paar weken heen 
en weer had gereden kwam Adrie uit 
Abcoude zich melden. Hij heeft een 
winkel in Mijdrecht (Optie 1) en gaf 



G E M E E N T E N I E U W S

Gemeente Uithoo
rn

Gemeentehuis
Laan van Meerwijk 16
1423 AJ Uithoorn
(0297) 513 111 

Postbus 8, 1420 AA Uithoorn
gemeente@uithoorn.nl
www.uithoorn.nl/melden

Openingstijden gemeentehuis/Klant Contact Centrum
maandag t/m donderdag 08.30-17.00 uur
vrijdag 08.30-12.00 uur
Op deze momenten is de gemeente Uithoorn 
ook telefonisch bereikbaar.

Burgerzaken
maandag, dinsdag en donderdag 08.30-14.00 uur
woensdag 08.30-17.00 uur
vrijdag 08.30-12.00 uur

Afspraak maken
Voor de producten van Burgerzaken en KCC kunt u via de website 
een afspraak maken: www.uithoorn.nl/afspraak. U kunt ook bellen 
met (0297) 513 111 voor het maken van een afspraak.

Sociaal loket
We helpen u graag tijdens een telefoongesprek. 
Heeft u vragen of hulp nodig, mail naar sociaal.loket@uithoorn.nl 
of bel ons op (0297) 513 111 tijdens onze telefonische spreekuren 
van 9.00-10.30 uur van maandag t/m vrijdag.

Locatie Info- en Adviespunt Uithoorn voor Elkaar
De Kuyper, Kuyperlaan 50 in Uithoorn. 
Inloop: dinsdag 08.30-12.00 uur
Telefonisch via (0297) 303 044:
maandag, dinsdag en donderdag 09.00-12.00 uur 
Mail: info@uithoornvoorelkaar.nu
Info: www.uithoornvoorelkaar.nu.

Financieel café
De Kuyper, Kuyperlaan 50 in Uithoorn.
Inloop: dinsdag 09.00-11.00 uur
De bibliotheek, Marktplein 65 in Uithoorn
Inloop: donderdag om de week (even weken) 14.00-16.00 uur
Heeft u hulp nodig? Neem contact op via (0297) 303 044. 
Mail: info@uithoornvoorelkaar.nu.

Uithoorn helpt
Hulp nodig bij zelfstandig (blijven) wonen, zorg, activiteiten, gezin, 
geld en inkomen? Alle zorgorganisaties vindt u op Uithoorn Helpt: 
www.uithoornhelpt.nl.

Gemeentewerf en scheidingsdepot
ma., wo., vr., za. 09.00-12.30 en 13.00-16.30 uur

Makkelijk Melden App
Inwoners van gemeente Uithoorn kunnen een melding openbare ruim-
te doorgeven via www.uithoorn.nl/melding of via de Makkelijk Melden 
App. De app kunt u downloaden via de Apple Store of Play Store.

Bouw- en woningtoezicht
Telefonisch spreekuur: maandag t/m vrijdag 08.30-10.30 uur
Bezoek op afspraak: maandag t/m vrijdag 10.30-12.30 uur

Openbare vergaderingen welstandscommissie
Een onafhankelijke welstandscommissie adviseert burgemeester en 
wethouders over het uiterlijk en de plaatsing van bouwwerken. 
Wilt u een vergadering wilt bijwonen of meer informatie? 
Meld u aan via (0297) 513231.

Commissievergaderingen
Kijk voor actuele commissievergaderingen en informatie over de raad op 
www.uithoorn.nl/gemeenteraad. Twitter: www.twitter.com/RaadUithoorn

Burgemeester of wethouder spreken?
U kunt een afspraak maken via (0297) 513 111 
of via gemeente@uithoorn.nl

Informatie Oekraïne
Uithoorn vangt vluchtelingen uit Oekraïne op. 
Op www.uithoorn.nl/oekraine kunt u belangrijke informatie volgen 
rondom de opvang van Oekraïense vluchtelingen en leest u 
antwoorden op veelgestelde vragen rondom dit onderwerp

Redactie
Team Communicatie, bekendmakingen@duoplus.nl

COLOFON

www.facebook.com/gemeenteuithoorn
www.twitter.com/Gem_Uithoorn
7 dagen per week, 24 uur per dag

WWW.UITHOORN.NL

e gemeente Uithoorn samenwerkt met eldfit  edoeld om 
inwoners en ondernemers meer grip te geven op hun geldza-
ken. 

Wat doet Geldfit?
Voor veel mensen is het niet duidelijk waar ze terecht kunnen 
voor hulp bij geldzaken. Op www.geldfit.nl/uithoorn krijg je een 
passend advies of ze verwijzen je door naar een lokale vrijwil-
ligersorganisatie (zoals het Financieel Café van Uithoorn voor 
Elkaar), een energiecoach of gemeentelijke schuldhulploket. 

e hulp is gratis. oor inwoners: www.geldfit.nl/uithoorn. Onder-
nemers krijgen via www.geldfit.nl/zakelijk inzicht in de stappen 
die ze kunnen zetten om hun bedrijf financieel gezond te hou-
den of te krijgen.Mensen die liever persoonlijk iemand spreken, 
kunnen gratis en anoniem bellen naar 0800-8115.

U I T N O D I G I N G
Meedenken over drie 
toekomstbeelden voor 
de Amstelzone 
De gemeente onderzoekt momenteel de mogelijkheden om de 
Amstelzone te transformeren naar een aantrekkelijk woon-werk-
gebied. Op 20 juni 2023 hebben we een eerste informatieavond 
georganiseerd om bewoners en ondernemers hierover te infor-
meren. Begin oktober hebben we voor elk deelgebied een infor-
matieavond georganiseerd over de mogelijke scenario’s. 

Drie toekomstbeelden voor de Amstelzone
e drie mogelijke scenario’s werken wij momenteel verder uit in 

drie toekomstbeelden. Wij horen vervolgens graag wat u van de-
ze toekomstbeelden vindt. Welk beeld spreekt u aan? En waar 
moet de gemeente rekening mee houden? Daarom organiseren 
wij een tweede informatieavond. 

Wij nodigen u graag uit op maandag 30 oktober 2023 tus-
sen 19.30-21.00 uur in de Thamerkerk (Amsteldijk-Noord 1).

Aanmelden kan via de QR-code, of via 
uithoorndenktmee.nl - Gebiedsontwikke-
ling Amstelzone - bijeenkomst 30 oktober. 
Hier vindt u ook verslagen van eerdere 
bijeenkomsten. 

Flitsontmoeting in de 
Thamerkerk op 4 november

Save the date:
Klimaatplein 4 november
Op 4 november organiseert gemeente Uithoorn het Klimaatplein. Zet 
de datum alvast in uw agenda. Het is op zaterdag 4 november van 
11.00-15.00 uur, op het buitenplein van het Amstelplein. Wij kijken 
naar uw komst uit.

Woonwijzerwagen Deze reizende woonwagen kunt u bezoeken 
voor informatie en inspiratie over het 
verduurzamen van uw woning.

Klimaatburgemeester De Klimaatburgemeester is er speciaal voor u.
Sander Bauer Spreek hem aan en stel al uw 

duurzaamheidsvragen.

Vergroen uw tuin Fa. Steenbreek geeft tips om uw tuin te ver-
groenen en wat voor voordelen dit oplevert! U 
kunt tegels uit uw tuin meenemen en deze bij 
het kraampje van Steenbreek inruilen voor een 
plantje. Geen tegels om te ruilen? Dan kunt u 
ook een zakje bloembollen ophalen, die dit na-
jaar nog te planten zijn in de tuin of in een pot.

Wethouder Wethouder Coördinatie Duurzaamheid, 
Ferry Hoekstra circulaire economie, energietransitie en 

klimaatadaptatie is net als de Klimaat-
burgermeester ook aanwezig. Maak ook met 
hem een praatje en stel uw vragen over 
zijn portefeuille.

Energieloket Uithoorn Het energieloket geeft u advies over lokale 
acties, van kleine tot grote maatregelen.

De BelKlus Vrijwilligers helpen u als senior bij het 
verduurzamen van uw huis. Onder andere 
met het aanbrengen van kleine 
energiebesparende maatregelen!

Repair Café Vrijwilligers van het Repair Café repareren 
ter plekke uw kapotte apparatuur.

Textielinzamelaar U kunt een paar Vodde sokken (gemaakt van
Sympany gerecycled materiaal) winnen als u in een 

afgesloten zak textiel bij het kraampje 
van Sympany inlevert.

De interne mens Verwen uzelf met een vegetarisch hapje en/of 
plantaardig drankje.

In het kort het programma (www.uithoorn.nl/Home/
Evenementen/Evenementen_in_Uithoorn/Klimaatplein). 
Nog niet alle activiteiten zijn bevestigd. Deze staan nog niet in dit pro-
grammaoverzicht. In de krant van 25 oktober komt op de pagina ‘Uit-
hoorn doet duurzaam’ nog veel meer informatie over het limaatplein.

Kinderen kunnen aan een tekentafel hun duurzaamheidsdroom op-
schrijven of tekenen. De droom wordt aan een touwtje opgehangen, 
zodat iedereen dit kan bekijken.

Duurzame Huizen Route
Laat u duurzaam inspireren
Gemeente Uithoorn brengt graag de duurzame huizen route onder 
uw aandacht. De Nationale Duurzame Huizen Route is een platform 
voor iedereen die interesse heeft in duurzaam wonen. Wilt u meer we-
ten over het duurzaam maken van uw huis en de mogelijkheden om 
energie te besparen? Kom in contact met een huiseigenaar met een 
duurzame woning en leer van hun ervaringen! Het aantal open huizen 
groeit jaarlijks. 

28 oktober en 4 november
De gemeente Uithoorn doet op 28 oktober mee. Kunt u niet op 28 ok-
tober, dan kunt u op 4 november gebruik maken van de route bij ande-
re gemeenten. U vindt de adressen op www.duurzamehuizenroute.nl 

Voorbeelden ook in Uithoorn
Op 28 oktober is het mogelijk om een van de twee aangesloten wonin-
gen in Uithoorn te bezoeken. Het is een doorzon hoekwoning uit 1960 
die stap voor stap is verduurzaamd. Het 3-persoons huishouden ver-
bruikt jaarlijks ca. 50% van het gemiddelde één(!)persoons huishou-
den. De familie deelt graag hun voorbeelden om u te inspireren ook 
zelf aan de slag te gaan! 

Uw huis aanmelden?
Misschien heeft u zelf uw huis of VvE al behoorlijk verduurzaamd. Ook 
u kunt anderen op weg helpen. Kijk voor meer informatie of voor aan-
melden op www.duurzamehuizenroute.nl 

Meer informatie en contact
U wordt via de gebruikelijke kanalen van de Uithoornlijn op de hoogte ge-
houden van het project, de testperiode en de werkzaamheden. Kijk voor 
meer informatie op www.uithoornlijn.nl. U kunt daarnaast contact opne-
men met de projectorganisatie via www.uithoornlijn.nl, info@uithoornlijn.
nl of 06-3872 7942 (telefoon, SMS, Whatsapp). Via de website kunt u zich 
aanmelden voor een automatische emailnotificatie als er een nieuwsbe-
richt verschijnt op de website en de digitale nieuwsbrief. Daarnaast kunt 
u het project volgen via de BouwApp of Facebook (zoek op Uithoornlijn).

Energietoeslag 2023
Net als vorig jaar komt er in 2023 een eenmalige energietoeslag 
voor huishoudens die rond het sociaal minimum leven. De ge-
meente bepaalt welke inwoners in aanmerking komen voor de 
energietoeslag 2023. En welk bedrag zij krijgen. Inwoners die 
de energietoeslag 2022 hebben gekregen, ontvangen automa-
tisch bericht over de energietoeslag 2023. Anderen kunnen de 
energietoeslag 2023 zelf aanvragen. De gemeente maakt rond 
eind november bekend wanneer u uw aanvraag kunt indienen. 

Meer informatie:
De gemeente houdt u op de hoogte, onder meer via deze krant. 
U kunt ook kijken op onze website: 
www.uithoorn.nl/energietoeslag2023.

Onbekend maakt onbemind. Daarom organiseert de gemeente Uit-
hoorn in het kader van Dit Zijn Wij Uithoorn! diverse ontmoetingen tus-
sen dorpsgenoten. Op zaterdag 4 november wordt dat op ludieke wij-
ze gedaan, door middel van een Flitsontmoeting in de Thamerkerk.
Aanjager van het project Dit zijn Wij Uithoorn, wethouder José de Ro-
bles: “We gaan op een laagdrempelige manier een kennismakings-
spel doen. Gezelligheid en een leuke middag gegarandeerd, evenals 
leuke ontmoetingen en kennismakingen met andere inwoners! Ben je 
benieuwd naar wie gemeente Uithoorn maken? Kom dan 4 novem-
ber van 15.00 tot 17.00 uur naar de hamerkerk  a afloop is er een 
drankje en hapje. 

Aanmelden voor de Flitsontmoeting kan door de QR code te scannen 
met de mobiele telefoon of via de site: www.uithoorn.nl/flitsontmoeting. 
Aanmelden vóór maandag 23 oktober. Meer weten over het project? 
Kijk op www.ditzijnwijuithoorn.nl.



De Kwakel - Tijdens de jaarlijkse 
contactdag op 5 oktober jl. kwamen 
alle gasten van de afdeling bij elkaar 
in het Dorpshuis van De Kwakel. Door 
de vrijwilligers was de zaal in Friese 
sfeer ingericht. Direct na binnen-
komst van de gasten werd de ko�e 
geserveerd met een heerlijke plak 
Fries suikerbrood. Daarna was het tijd 
om de jubilarissen naar voren te 
roepen. De nieuwe voorzitter Ria 
Harks nam het woord, één voor één 

werden de vrijwilligers bedankt voor 
hun jarenlange inzet. Ans en Ineke 
tien jaar, René, Angelique al ruim over 
de tien jaar heen. In de corona was 
het er niet van gekomen hen in het 
zonnetje te zetten. Tijdens deze dag 
was het een mooie gelegenheid om 
dit alsnog te doen. Allen ontvingen 
een oorkonde, een zilveren speldje 
en een prachtig boeket. Ook werd 
Gertie van der Meer, die zich dertien 
jaar lang als voorzitter van onze

Zonnebloem De Kwakel Vrouwenakker
zet jubilarissen in het zonnetje

afdeling heeft ingezet, bedankt voor 
al haar moeite, vertrouwen en 
energie. Gertie blijft gelukkig als vrij-
williger aan onze groep verbonden.
Na het drinken van een kleine versna-
pering werd een heerlijke lunch met 
uiteraard een winters broodje rook-
worst geserveerd, om in het thema 
Friesland te blijven.
Tijdens het middagprogramma (pub-
quiz) werden de gasten in groepjes 
ingedeeld.

Het thema luidde “Wie weet het 
meest van de Elfstedentocht?”.
Dat werd nog een hele strijd, vragen 
van heel makkelijk tot heel moeilijk 

kwamen aan bod. Uiteindelijk ging 
groep zes er met de winst vandoor, 
de winnaars waren Elly, Jas, Mien, 
Thea en Emmy.

OFFICIËLE MEDEDELINGEN EN BEKENDMAKINGEN
In deze rubriek vindt u mogelijk bouwplannen of vergunningen bij u in 
de buurt. Bovendien leest u waar u de plannen kunt bekijken en hoe u 
er bezwaar tegen kunt indienen. Mocht u vragen hebben, bel via (0297) 
513111. U kunt ook mailen gemeente@uithoorn.nl. U vindt de offi cië-
le mededelingen en bekendmakingen ook op www.uithoorn.nl en op 
https://zoek.offi cielebekendmakingen.nl/

PROCEDURE 
Bouw- en woningtoezicht
Na telefonische afspraak (08.30-10.30 uur) via (0297) 513 111. 
Ter inzage
Iedereen kan stukken inkijken die ter inzage liggen. Dit kan tijdens 
de openingstijden van het gemeentehuis. De stukken liggen ter inza-
ge in het gemeentelijk informatiecentrum in de hal van het gemeente-
huis. Soms liggen de stukken ook ergens anders ter inzage. In dat ge-
val wordt dit vermeld, bijvoorbeeld de openbare bibliotheek of dorps-
huis De Quakel. Let op: Wilt u stukken inzien en zijn de corona maat-
regelen nog van kracht? Maak dan van tevoren een afspraak via het 
KlantContactCentrum van de gemeente Uithoorn, tel. is (0297) 513 111.
Zienswijzen
Iedereen kan zienswijzen kenbaar maken. Als dit mogelijk is, zal dit in 
de bekendmakingstekst genoemd worden. Dit moet schriftelijk, gericht 
aan burgemeester en wethouders van Uithoorn (Postbus 8, 1420 AA 
Uithoorn), tenzij anders vermeld.
Inspraak
Als deze mogelijkheid staat genoemd in een bekendmaking, kan ieder-
een binnen de specifi ek genoemde termijn in deze bekendmakingstekst 
een inspraakreactie sturen aan het college van burgemeester en wet-
houders (Postbus 8, 1420 AA Uithoorn).
Bezwaren
Bent u het niet eens met een beslissing van de gemeente? Soms kunt 
u hiertegen bezwaar maken. U kunt een bezwaarschrift indienen bin-
nen 6 weken na de datum van het besluit. Hierin legt u uit waarom u het 
niet eens bent met de beslissing. Een bezwaarschrift moeten schrifte-
lijk aan burgemeester en wethouders van Uithoorn worden opgestuurd, 
behalve als dit anders staat aangegeven. Het besluit waartegen u be-
zwaar heeft gemaakt blijft ondertussen gewoon gelden en kan dus wor-
den uitgevoerd. Anders gezegd, wordt met uw bezwaarschrift de wer-
king van het besluit niet opgeschort. Om ervoor te zorgen dat er geen 
gebruik wordt gemaakt van de vergunning, kan een ‘voorlopige voorzie-
ning’ worden aangevraagd.
Schorsende werking
Het besluit waartegen u bezwaar heeft gemaakt blijft ondertussen ge-
woon gelden en kan dus worden uitgevoerd. Anders gezegd, wordt met 
uw bezwaarschrift de werking van het besluit niet opgeschort. Om er-
voor te zorgen dat er geen gebruik wordt gemaakt van de vergunning, 
kan een ‘voorlopige voorziening’ worden aangevraagd. In spoedgeval-
len kan tijdens de bezwaarschriftprocedure een voorlopige voorziening 
worden gevraagd aan de voorzieningenrechter van de Rechtbank. Bij 
welke rechtbank dit is wordt vermeld bij de betreffende publicatie.
Beroep
Bent u het niet eens met het besluit op uw bezwaar? Dan kunt u in be-
roep gaan bij de rechter. U doet dit via een beroepschrift. Hierin legt u 
uit waarom u het niet eens bent met de beslissing op uw bezwaar. U 
moet uw beroepschrift meestal binnen 6 weken na de verzending van 
de beslissing versturen. U dient uw beroepsschrift in bij de sector be-
stuursrecht van de Rechtbank. Bij welke rechtbank dit is wordt vermeld 
bij de betreffende publicatie. Voor de behandeling van uw beroeps-
schrift brengt de rechtbank griffi ekosten in rekening. Het besluit waarte-
gen u bezwaar heeft gemaakt blijft ondertussen gewoon gelden en kan 
dus worden uitgevoerd. Anders gezegd, wordt met uw beroepsschrift 
de werking van het besluit niet opgeschort. Om ervoor te zorgen dat er 
geen gebruik wordt gemaakt van de vergunning, kan een ‘voorlopige 
voorziening’ worden aangevraagd. 
Voorlopige voorzieningen
U kunt naast het indienen van een bezwaarschrift of beroepsschrift ook 
een verzoek om een voorlopige voorziening bij de rechtbank indienen. 
Dit kan ervoor zorgen dat er geen gebruik wordt gemaakt van de ver-
gunning. U stuurt uw verzoek naar de sector bestuursrecht van de ar-

rondissementsrechtbank (voorzieningenrechter). Bij welke rechtbank 
dit is wordt vermeld bij de betreffende publicatie. Een verzoek om een 
voorlopige voorziening moet, net als in het bezwaar/beroepsschrift, 
staan waarom u het niet eens bent met dat besluit. Voor het insturen 
van een voorlopige voorziening moet u ook betalen.

DIGITALE BEKENDMAKINGEN
Verordeningen en verkeersbesluiten worden niet gepubliceerd in De 
Nieuwe Meerbode. U vindt de volledige teksten van verordeningen en 
verkeersbesluiten alleen nog via www.offi cielebekendmakingen.nl Ook 
ruimtelijke plannen vindt u hier (én op de Gemeentepagina). U kunt 
zich op die website ook inschrijven voor een e-mailservice. U wordt dat 
‘automatisch’ geïnformeerd over besluiten uit de gemeente Uithoorn.

 (OMGEVINGS) VERGUNNINGEN EN OVERIGE 
 BEKENDMAKINGEN
INGEDIENDE AANVRAGEN OMGEVINGSVERGUNNING
Het indienen van bezwaren hiertegen is nog niet mogelijk.
Uithoorn
- Z2023-00000317, Zijdelveld 33, het herbouwen van een nieuwe woning, 

ontvangen (29 september 2023);
- Z2023-00000322, Noorddammerweg 33, het realiseren van een vrijstaan-

de garage, (ontvangen 30 september 2023);
- Z2023-00000322, Kuifmees 15, het plaatsen van een dakkapel en dak-

raam, (ontvangen 30 september 2023);
- Z2023-00000348, Groene Kikker 27, het plaatsen van een garagedeur in 

een carport, ontvangen 4 oktober 2023;
- Z2023-00000368, Staringlaan 1, Het plaatsen van een dakkapel, (Ontvan-

gen 10 oktober 2023).

VERGUNNINGVRIJ / INGETROKKEN AANVRAGEN
Uithoorn
- 2023-058483, Randweg 99, het verbouwen van de woning (ingetrokken 10-

10-2023).

VERLENGEN BESLISTERMIJN
Op grond van artikel 3.9, tweede lid van de Wet algemene bepalingen om-
gevingsrecht (Wabo) verlengt het college van burgemeester en wethouders 
voor onderstaande aanvraag om een omgevingsvergunning de beslistermijn 
met zes weken:
Uithoorn
- Z2023-00000144, achter Noorddammerweg 15 A, het realiseren van een 

opslagloods (verzonden 11-10-2023).

VERLEENDE OMGEVINGSVERGUNNINGEN (regulier)
Tegen de afgifte van deze vergunningen kunt u wel bezwaar maken. Hoe u dat 
moet doen, leest u in de colofon op deze pagina.
Uithoorn
- 2023-062648, Zijdelwaardplein 52 B, het samenvoegen van winkelruimtes 

(verzonden 04-10-2023);
- 2023-063542, Vuurlijn 58 te De Kwakel, het veranderen van de woning (ver-

zonden 05-10-2023).

 OVERIGE VERGUNNINGEN
INGEDIENDE AANVRAGEN OVERIGE VERGUNNING
Het indienen van bezwaren hiertegen is nog niet mogelijk.
De Kwakel
- 2023-092623, Vuurlijn 51, melding bijeenkomst van persoonlijke aard op 21 

oktober 2023 (ontvangen 26-09-2023);
- 2023-096529, Vuurlijn 30, melding wijziging leidinggevende alcoholwetver-

gunning (ontvangen 10-10-2023);
- 2023-096517, Dorpsplein, melding klein evenement voor de opening van 

het Dorpsplein op 17 november 2023 (ontvangen 10-10-2023);
- 2023-097026, Kerklaan 22, het exploiteren van een horeca-inrichting (ont-

vangen 11-10-2023).
Uithoorn
- 2023-094647, Amstelplein, het plaatsen van 10 kerstbomen van 10 novem-

ber 2023 t/m 31 januari 2023 (ontvangen 03-10-2023);

Handige links om wegwerkzaamheden en 
projectwerkzaamheden in de gaten te houden:
- Werk in uitvoering gemeente: www.uithoorn.nl/werkinuitvoering
- Interactieve kaart met wegwerkzaamheden in de omgeving: 
 https://melvin.ndw.nu/public
- Projecten Uithoornlijn en Verkeersplan Uithoorn via de bouwapp: 
 https://debouw.app/home/projects kunt u alle projecten online 
 bekijken en volgen.

Werk in uitvoering

 WERKZAAMHEDEN AAN DE OPENBARE RUIMTE VAN DE 
 WILHELMINAKADE EN DE PETRUS STEENKAMPWEG, 
 TUSSEN DE THAMERKERK EN DE AMSTERDAMSEWEG
 Van woensdag 27 september tot en met vrijdag 22 december.

WWW.UITHOORN.NL

Koper & Zn. BV de werkzaamhe-
den uit aan de openbare ruimte van 
de Wilhelminakade en de Petrus 
Steenkampweg, tussen de Tha-
merkerk en de Amsterdamseweg.

Overlast
Het kan zijn dat u overlast ervaart 
van de werkzaamheden. Wij be-
grijpen dat dit vervelend is, maar 
hopen op uw begrip en medewer-
king tijdens de werkzaamheden. 
Wij doen er alles aan om de over-
last zoveel mogelijk te beperken.

Planning
De werkzaamheden zijn op 27 
september 2023 begonnen en de 
verwachting is dat de werkzaam-
heden aan de Wilhelminakade en 
de Petrus Steenkampweg (tot de 
kruising met de B. Fremery Kalf-
fl aan) in december 2023 worden 
afgerond. 

Bereikbaarheid
Het werk wordt uitgevoerd in de-
len. Per deel worden er de be-
nodigde verkeersmaatregelen 
genomen. Voor het autoverkeer 
wordt er per deel een stuk van de 
rijbaan (tussen twee kruispunten) 
afgesloten. Dit wordt van omlei-
dingsroutes voorzien. Voetgan-
gers en fi etsers (afstappen) wor-
den met verkeersmaatregelen en 
waar nodig een omleiding, langs 
het werkvak geleid.

Omwonenden zijn per brief over 
de werkzaamheden geïnfor-
meerd. Heeft u vragen, klachten 
en/of opmerkingen over de werk-
zaamheden, neem dan contact 
op met uitvoerder Nick Lakeman 
op (06) 12 13 88 23. Voor vragen 
over deze informatie, kunt u con-
tact opnemen met Michiel Nijhuis 
via m.nijhuis@koperbv.nl.

Op dit moment vordert de bouw 
van woningen en appartementen 
op het terrein Vleeshoek aan de 
Wilhelminakade en Petrus Steen-
kampweg zo goed dat wij kunnen 
beginnen met het defi nitief maken 

van de terreininrichting van de 
omliggende wegen. 

Werkzaamheden
In opdracht van Zeeman Real Esta-
te BV voert aannemersbedrijf J. 

Bladkorven
Vanaf deze week worden de bladkorven zoals elk jaar weer bij u 
in de buurt geplaatst. In de bladkorven kunt u makkelijk bladaf-
val kwijt. Dit mogen bladeren uit de tuin evenals overtollig blad 
van de straat zijn. Wij legen de korven regelmatig. Iedereen mag 
bladeren in de korf gooien. Heeft u snoeiafval of ander tuinaf-
val? Die kunt u kwijt in uw GFT-container of de vaste tuingroen-
depots bij u in de buurt. Aan het einde van het bladseizoen ha-
len wij de bladkorven weer weg. 

- 2023-094623, Multatulilaan 17, het plaatsen van een verhuiscontainer van 
24 t/m 31 oktober 2023 (ontvangen 03-10-2023);

- 2023-093939, Herman Gorterhof 48, het plaatsen van een afvalcontainer 
van 23 oktober t/m 30 november 2023 (ontvangen 02-10-2023);

- 2023-093727, Randhoornweg, het plaatsen van een rijdende concertzaal 
van 4 t/m 8 november 2023 (ontvangen 28-09-2023);

- 2023-093693, Koningin Julianalaan 20, kennisgeving incidentele festiviteit 
op 13 oktober 2023 (ontvangen 29-09-2023);

- 2023-093526, Randhoornweg, het plaatsen van een rijdende concertzaal 
van 4 t/m 8 november 2023 (ontvangen 28-09-2023);

- 2023-096048, Adriaan Willaertweg 3, het plaatsen van een afvalcontainer 
van 30 t/m 31 oktober 2023 (ontvangen 09-10-2023);

- 2023-097044, Sportpark Randhoorn, aanvraag evenementenvergunning 
voor Uithoorns Mooiste, De Loop op 28 juni 2024 (ontvangen 11-10-2023);

- 2023-096841, melding klein evenement voor het organiseren van een bok-
kentocht op 21 oktober 2023 (ontvangen 10-10-2023).

VERLEENDE VERGUNNINGEN
Tegen de afgifte van deze vergunningen kunt u wel bezwaar maken. Hoe u dat 
moet doen, leest u in de colofon op deze pagina.
De Kwakel
- 2023-085891, Diverse locaties in De Kwakel, evenementenvergunning 

Kunst in de Kwakel op 28 & 29 oktober 2023 (verzonden 05-10-2023).
Uithoorn
- 2023-085242, Evenemententerrein Legmeer-West, evenementenvergun-

ning voor Jumping World van 19 t/m 29 oktober 2023 (verzonden 29-09-
2023);

- 2023-089705, Rugstreeppad/Ringslang, standplaatsvergunning voor een 
tegelruilactie op 14 oktober 2023 (verzonden 10-10-2023).

OVERIGE BEKENDMAKINGEN
De Kwakel
- 2023-093651, Boterdijk 91 e.o. verklaring van geen bezwaar voor de Kwa-

kelse Dijkentocht op 15 oktober 2023 (verzonden 09-10-2023).
Uithoorn
- 2023-094765, Industrieweg 20, ontheffi ng later sluitingsuur voor 7/8 okto-

ber 2023 (verzonden 05-10-2023);
- 2023-086014, Industrieweg 20, melding incidentele festiviteit voor 7/8 ok-

tober 2023 (verzonden 05-10-2023).

TER INZAGE
- Voorontwerpbestemmingsplan Prinses Irenelaan, Uithoorn. Inzageperiode: 

donderdag 5 oktober t/m woensdag 18 oktober 2023. Inlichtingen bij A. Ste-
vens, afdeling wonen en werken (0297) 513 111.

- Melding Activiteitenbesluit - Arthur van Schendellaan 40-44, Uithoorn. Inza-
geperiode: 21 september tot en met 1 november 2023. Inlichtingen bij Om-
gevingsdienst Noordzeekanaalgebied (ODNZKG).

GEHANDICAPTENPARKEERPLAATS KLIPPER 20, UITHOORN
De gemeente Uithoorn gaat een gehandicaptenparkeerplaats realiseren aan 
de Klipper 20. De gehandicaptenparkeerplaats maakt het voor de bewoner 
makkelijker om bij zijn woning te komen. De aanleg van de gehandicaptenpar-
keerplaats is gepland voor medio november 2023. Een bezwaarschrift tegen dit 
besluit kan door belanghebbenden worden ingediend bij het college van burge-
meester en wethouders (Postbus 8, 1420 AA Uithoorn) binnen zes weken na 
bekendmaking van het besluit. Het bezwaarschrift moet worden ondertekend 
en moet ten minste bevatten:
1.  naam en adres,
2.  datum bezwaarschrift,
3.  omschrijving van het besluit waartegen u bezwaar maakt,
4.  de reden(en) waarom u bezwaar maakt,
5.  schrijft u het bezwaarschrift in een vreemde taal, 
 dan zorgt u voor een vertaling,
6.  (bij voorkeur) een kopie van het besluit waartegen u bezwaar wilt maken.
Een dergelijk bezwaarschrift heeft geen schorsende werking. Wel bestaat de 
mogelijkheid om de voorzitter van de sector bestuursrecht van de Rechtbank, 
postbus 75850, 1070 AW Amster¬dam, om een voorlo¬pige voorzie¬ning te 
vragen. Een gemotiveerd verzoekschrift kan de belanghebbende daartoe tot 
hem richten. Voor de behande¬ling van een verzoekschrift worden door de 
rechtbank kosten in rekening gebracht.
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De Ronde Venen - De inzameling 
van oud papier door vrijwilligers 
staat in diverse gemeenten onder 
druk. Zo maakt Stichtse Vecht vanaf 
2024 niet langer gebruik van vrijwil-
ligers. Belangrijke aandachtspunten 
zijn de veiligheidsrisico’s van de
vrijwilligers, hogere verzekerings-
premies, de beschikbaarheid van 
chau�eurs en inzamelvoertuigen. 
Voor CDA-raadslid Coos Brouwer was 
dat aanleiding daarover schriftelijke 
vragen te stellen aan het college.

Gewaarborgd
“Als CDA zijn we tevreden met de 
ontvangen antwoorden en uitvoe-
rige toelichtingen die het college 
heeft verstrekt naar aanleiding van 
onze raadsvragen. Het geeft ons 
meer inzicht in de gang van zaken
en de uitdagingen die er zijn”, aldus 
raadslid Coos Brouwer. Uit de 
antwoorden blijkt dat de rol van vrij-
willigers in De Ronde Venen nog niet 
is uitgespeeld. De huidige manier 
van inzamelen van oud papier en 
karton blijft tot 31 december 2026 
gewaarborgd.”

Compliment
Coos Brouwer: “Via Hertha uit Vinke-
veen, Viribus Unitis uit Wilnis en de 
hockeyvereniging uit Abcoude wordt 
het meeste oud papier aangeleverd, 
maar wat mij betreft verdienen alle 
deelnemende organisaties en hun 
vrijwilligers een groot compliment. 
Al het werk gebeurt zonder winst-
oogmerk. De gemeente heeft ons 
laten weten dat het ingezamelde 
oud papier eerst wordt overgeslagen 
in Utrecht, Soesterberg of Ede. 
Vervolgens wordt het verwerkt
bij een groot recyclingbedrijf in 
Renkum. We zijn nog wel benieuwd 
of het college van B en W goed zicht 
heeft op de duurzaamheid in de 
bedrijfsprocessen en het maatschap-
pelijk verantwoord ondernemen van 
deze verwerker.”

Veiligheidsprotocol
Coos Brouwer: “Er zijn in onze 
gemeente 15 verenigingen die met 
vrijwilligers huis aan huis papier en 
karton inzamelen en dus achter de 
kraak-pers wagen lopen. Er zijn 16 
andere verenigingen en basisscholen 

Inzameling oud papier door 
vrijwilligers staat onder druk

die alleen gebruik maken van een 
verzamelcontainer. Zes verenigingen 
doen allebei. Het oud papier kan na 
verwerking hergebruikt worden
voor kranten, tijdschriften, karton of 
bijvoorbeeld voor hygiëne papier.
Het gaat om een enorme hoeveel-
heid. Bij het zelf inzamelen zijn vrij-
willigers van 5 sportverenigingen,
3 kerken, 2 muziekverenigingen,
2 scholen, een koor, een buurt-
vereniging en de scouting Vinkeveen 
betrokken. We weten uit de infor-
matie die de gemeente ons des-
gevraagd heeft verstrekt dat alle 
betrokken verenigingen een coördi-
nator hebben. Die geeft instructie 
over het veiligheidsprotocol.”

Eén incident
“Dat veiligheidsprotocol bestaat uit 
een presentatie en instructies en de 
vereiste werkkleding. In elke ophaal-
wagen is een veiligheidskaart met 
veiligheidsinstructies aanwezig en 
die worden voor elke rit besproken. 
Alle incidenten waarbij vrijwilligers 
betrokken zijn, worden doorgegeven 
aan de gemeente. Zo weten we dat 
zich de afgelopen jaren één incident 
heeft voorgedaan. In de zomer van 
vorig jaar is een vrijwilliger door een 
misstap van de treeplank gevallen. 
Als gevolg daarvan raakte een bril-
glas beschadigd. De gemeente heeft 
een vrijwilligersverzekering en daar 
kon toen aanspraak op gemaakt 
worden.” 

Afvalsto�enhe�ng
Brouwer: “We hebben ook gevraagd 
of de afvalsto�enhe�ng omlaag zou 
kunnen als zou worden overgegaan 
tot professionele inzameling zonder 
containers. In recente publicaties is 
die suggestie gewekt, omdat dan 
sprake zou zijn van lagere bedrijfs-
kosten voor de afvalinzamelings-
bedrijven. De gemeente heeft ons 

aangegeven dat de inzameling
met vrijwilligers zeer waarschijnlijk 
duurder wordt dan door professio-
nele beladers. In samenspraak met 
de huidige inzamelaar en de provin-
ciale Afval Verwijdering Utrecht 
(AVU) is het contract verlengd. Alleen 
de afvalverwerker waar de gemeente 
nu mee samenwerkt biedt nog de 
mogelijkheid om met vrijwilligers in 
te zamelen.”

Tijdig in gesprek
Begin 2024 start de gemeente met 
verkennen van de mogelijkheden 
voor de nieuwe aanbesteding.
Dat wordt een ingewikkelde zaak.
De gemeente gaat kijken naar de 
ontwikkelingen in de markt, maar de 
huidige manier van oud papier en 
karton inzamelen blijft eind 2026 
onveranderd. Brouwer: “De 
gemeente heeft benadrukt dat het 
inzamelen van oud papier en karton 
niet verward moet worden met het 
verstrekken van een subsidie. Die 
vergoeding is dus niet zo makkelijk 
te vervangen door een andere activi-
teit. Het gaat namelijk om een activi-
teit waar nu een aannemer of de 
buitendienst kosten voor in rekening 
zou brengen. Wanneer zou blijken 
dat de inzameling niet meer mogelijk 
is met vrijwilligers, dan gaat de 
gemeente tijdig in gesprek met de 
verenigingen en organisaties die nu 
betrokken zijn bij de inzameling. Dat 
heeft de gemeente ons verzekerd.”

Garantievergoeding
“We hebben de gemeente ook 
gevraagd naar de garantievergoe-
ding die aan de deelnemende vereni-
gingen en organisaties wordt uitge-
keerd.” Dat bedrag was 50 euro per 
1.000 kilo ingezameld papier en 
karton. Uit de beantwoording van
de CDA-vragen bleek dat het college 
van B en W signalen heeft ontvangen 

van de verenigingen dat zij niet 
tevreden waren over de vergoeding 
in vergelijking met de marktprijs van 
oud papier en karton. Het college 
heeft daarom dit jaar de vergoeding 
opgetrokken naar 80 euro per ton.

Resultaat 
In de eerste zes maanden van dit jaar 
is bijna 1,2 miljoen kilo oud papier 
en ingezameld. Dat is zo’n 50.00 kilo 
minder dan in dezelfde periode van 
2022. Nog niet is duidelijk hoe dat 
over heel 2023 zal zijn. Zowel in heel 
Nederland als bij de provinciale Afval 
Verwijdering Utrecht is de afgelopen 
jaren sprake van een dalende 
tendens. Volgens de gemeente komt 
dat door het bewuster verpakken 
van producten en een teruglopende 
vraag naar verpakkingsmateriaal. De 
gemeente heeft onlangs bij enkele 
hoogbouwlocaties verzamelcontai-
ners geplaatst voor de inzameling 
van oud papier.
In 2022 bedroegen de gemeentelijke 
kosten voor de inzameling, de 
vergoeding aan de verenigingen en 
de administratiekosten voor de AVU 
en het papierinzamelbedrijf 310.781 
euro. De verwachte kosten over 2023 
zijn ongeveer gelijk.

Vertrouwen
In de gemeentelijke verordening 
staat dat de deelnemende
verenigingen en organisaties de 
ontvangen garantievergoeding 
uitsluitend mogen gebruiken voor 
het verenigingsleven. Op eerste 
aanvraag moet aan het college 
gemeld worden aan welke activi-
teiten de opbrengst is besteed. Het 
college laat weten geen noodzaak te 
zien om die informatie op te vragen. 
“Er is een goede vertrouwensrelatie 
en de organisaties leggen zelf 
verantwoording af in hun jaar-
verslagen.”

De Ronde Venen - Elders in deze krant 
staat het persbericht van de provincie 
dat zij een inwonersraadpleging wind-
energie gaan houden. De provincie 
meldt dat zij graag betaalbare en 
duurzame energie wil voor al haar 
inwoners, waarbij een goede balans 
nodig is tussen zon en windenergie. 
De provincie geeft aan dat er meer 
windenergie nodig is en zoekt daar-
voor kansrijke gebieden. Met deze 
raadpleging wil de provincie meer 
inzicht krijgen waar de inwoners
de windturbines het liefste zien 
verschijnen. Tenslotte wil de provincie 
ook een burgerforum van 100 
personen instellen om een goede 
afweging te maken waar de turbines 
moeten komen. 
Als redactie vroegen wij Anco Gold-
hoorn, met wie wij vorige week een 
interview hadden, om zijn mening 
over de raadpleging en het 
burgerforum.

Wat vind jij van de raadpleging?
Laat ik vooropstellen dat het heel goed 
is om de mening van de inwoners te 
vragen. Geen twijfel over mogelijk. 
Maar het onderwerp Winturbines leent 
zich niet voor zo’n raadpleging. De 
gemeenteraad van De Ronde Venen 
heeft zich al diverse malen uitge-
sproken tegen de plaatsing van wind-
turbines en dat is bij de laatste verkie-
zingen op overtuigende wijze beves-
tigd, gezien de verkiezingsuitslag. 
Ook andere gemeenten als Stichtse 
Vecht, Eemnes en Montfoort – en dan 

ben ik er waarschijnlijk nog één of 
twee vergeten – hebben zich gekant 
tegen windturbines. Als dat geen raad-
pleging is dan weet ik het niet meer.

Heeft de raadpleging dan geen 
toegevoegde waarde?
Naar mijn idee niet om de redenen
die ik eerder genoemd heb. Dat de 
provincie het toch doet is ingegeven 
door de vasthoudendheid van de 
gedeputeerde Van Essen (GroenLinks) 
die kost wat kost windturbines wil 
plaatsen. Hij gebruikt daarvoor ook 
argumenten die niet kloppen. Het 
belangrijkste wat mij betreft is dat
hij vindt dat de provincie Utrecht in 
verhouding tot de andere provincies 
te weinig doet, terwijl landelijk de 
afspraken uit het Klimaatakkoord 
ruimschoots worden ingevuld. 
Je ziet deze politieke voorkeur wat
mij betreft trouwens ook terug in de 
vraagstelling en de toelichting op de 
vragen. 

Hoe ziet die raadpleging er dan uit?
Ik heb op mijn laptop de raadpleging 
vijf keer ingevuld. Ik heb daarbij elke 
keer een wat ander uitgangspunt 
gekozen. Als je aangeeft volledig 
achter het beleid van de provincie te 
staan, krijg je tijdens de raadpleging 
andere keuzes voorgelegd dan 
wanneer je duidelijk aangeeft volledig 
tegen het beleid van de provincie te 
zijn. De raadpleging is wat mij betreft 
dan ook sturend en niet objectief. 
Dat ik trouwens de raadpleging vijf 

Raadpleging sturend of objectief? keer heb ingevuld maakt de betrouw-
baarheid van de raadpleging natuurlijk 
ook niet groter.

En dan het burgerforum
Tja, burgerforum. Daar heb ik me ook 
een paar maal voor aangemeld met 
elke keer een ander e-mailadres. Maar 
dat zullen ze technisch misschien wel 
afvangen.
De provincie wil 100 deelnemers en 
zo representatief mogelijk verdeeld 
over de provincie, jong en oud, man 
en vrouw, opleidingsniveau etc.
Maar we zitten met een moeilijkheid 
volgens mij. De Ronde Venen telt 
ongeveer drie procent van het aantal 
inwoners en zal dus vertegenwoor-
digd zijn met drie personen.  De 
steden Amersfoort en Utrecht
vertegenwoordigen zo’n 40 procent 
van het aantal inwoners, dus die zijn 
straks met 40 vertegenwoordigd in 
het burgerforum.  Het is dus niet 
moeilijk voor te stellen dat de inwo-
ners van deze steden de overhand 
hebben. Ik ben niet overtuigd dat
dit uiteindelijk het beste resultaat 
oplevert. Beter zou het zijn dat elke 
gemeente vier forumleden zouden 
aanleveren.

Wat raad je onze inwoners aan?
Doe mee allemaal met de raadpleging 
en laat je mening horen. Geef je ook 
op voor het burgerforum. Laat geen 
mogelijkheid voorbijgaan om aan te 
geven wat je ervan vindt. En dan ben 
ik ervan overtuigd dat duidelijk wordt 
dat inwoners van de Ronde Venen 
tegen windtribunes zijn .

Mijdrecht - Midden in Mijdrecht, op 
de Stationslocatie, heeft Cazas Wonen, 
samen met het Leger des Heils en 
Amerpoort, een gemengd woon-
project met 35 sociale huurwoningen 
gerealiseerd. In mei trokken de eerste 
bewoners erin. Inmiddels zijn alle 
appartementen bewoond, onder meer 
met bewoners die zijn doorgestroomd 
naar zelfstandig wonen. De bewoners, 
die allemaal een ‘goede buur’ willen 
zijn, hebben de beschikking over een 
aparte gemeenschappelijke woon-
kamer waar ze activiteiten kunnen 
organiseren. Woensdag 4 oktober
was de feestelijke opening van het 
complex waar, volgens Saar Spanjaard, 
directeur-bestuurder van Cazas 
Wonen, naast vragers ook dragers 
wonen: “Kortom mensen die in een 
bewonersgroep samen werken aan 

hun woongeluk. Buren die hulp 
vragen en die hulp kunnen geven. 
Met Amerpoort en het Leger des Heils 
hebben we een complex gebouwd 
dat hen past.” Het was een vrolijke 
middag waar vertegenwoordigers van 
het Leger des Heils en Amerpoort die 
de doorstromers hebben aange-
dragen, aangaven vertrouwen te 
hebben in dit concept. Jan Jans van 
het Leger gaf aan: “We staan voor een 
forse opgave om mensen een kans te 
geven in onze maatschappij. Een 
project als dit geeft aan dat je dat 
samen heel goed kunt realiseren. 
Annike van Kouwen van Amerpoort 
zag het met plezier aan: “Toen de 
kogel door de kerk was moesten we 
het gaan hebben over de invulling. 
Dat ging als vanzelf, we zaten allemaal 
op dezelfde lijn, met dit als resultaat”.

Gemengd woonproject 
Mijdrecht feestelijk geopend

Saar Spanjaard overhandigt een cadeau voor in de woonkamer aan de ‘eerste’ 
bewoner van het complex Ed de Zwart en aan Carla van de Klomp die de 
bewonerscommissie gaat begeleiden.  Foto:  Cazas Wonen.





22 inderegio.nl • 18 oktober 2023NIEUWS

Uithoorn - Vrijdag 13 oktober was er 
in het gebouw aan de Kuiperlaan 50 
in Uithoorn een braderie. Zes 
vrouwen van Turkse afkomst hebben 
de dag voor de braderie de hele dag 
in de keuken gestaan en allemaal 
lekkere Turske gerechten bereid.
Er waren zoete gerechten als Turks 
gebak, baklava en koekjes, maar ook 

hartige gerechten; dolma’s, salades, 
broodjes gevuld met kaas en 
kruiden, linzenballetjes en heerlijke 
bulgurrolletjes met sla en citroen.
Er was veel belangstelling en al het 
eten is verkocht. De opbrengst van al 
deze gerechten gaat naar de slacht-
o�ers van de aardbeving in Marokko 
en Afghanistan.

Voor de slachtoffers
in Marokko en Afghanistan

Uithoorn - De Kwakel - Voedselbank 
Uithoorn-De Kwakel is blij verrast dat 
ze in de prijzen zijn gevallen! 
Zaterdag kwam Marjon Meissen van 
de Rabobank, samen met ledenraad-
vertegenwoordiger Mavis Liesdek de 
cheque overhandigen. Een heel mooi 

bedrag dat volledig wordt ingezet 
voor voedselpakket van mensen die 
tijdelijk niet rond kunnen komen. We 
zijn de Rabobank én alle mensen die 
in het kader van Rabo Club Support 
op ons hebben gestemd heel dank-
baar voor zo’n royale bijdrage.

Voedselbank blij verrast

Van links naar rechts: Margreet Hak, Marjon Meissen (Rabobank), Wim Westveer, 
Ruud van de Peet, Mavis Liesdek (ledenraad Rabobank), Rob Jeursen.

Uithoorn - Op zaterdagmiddag
14 oktober organiseerde gemeente 
Uithoorn een duurzame actie in 
Legmeer-West. Afgelopen zaterdag 
tussen 13.00 en 16.00 uur kwamen 
tussen de buien door enthousiaste 
inwoners naar het speeltuintje bij 
Rugstreeppad in Legmeer-West om 
een tegel uit hun tuin in te leveren. 
Verschillende soorten en maten 
tegels werden uit de �etstas of -mand 
gehaald. Geen één tegel kwam uit de 
ko�erbak van de auto. Iedereen 
kwam op de �ets. Een plantje kwam 
er in de �etstas of -mand voor terug. 

Dat was toch wel een stuk lichter!
De meesten gaven aan het plantje 
dezelfde dag nog te willen planten. 
Niet iedereen was op de hoogte van 
de actie. Regelmatig stopte een auto 
om te vragen wat er aan de hand was. 
De meeste mensen reageerden posi-
tief op de uitleg en moedigden de 
gemeente aan om dit vaker te doen. 
Kans gemist? Op 4 november tussen 
11.00 en 15.00 uur tijdens het 
Klimaatplein (op het Amstelplein) 
wordt deze geslaagde actie herhaald. 
U kunt uw tegel(s) daar inleveren.
Een plantje staat voor u klaar.

Geslaagde duurzaamheidsactie 
Legmeer-West

De Ronde Venen - Gemeente De 
Ronde Venen is hardleers. Al twee 
decennia moeten inwoners actie-
voeren om het onverharde pad op
de spoordijk – ook wel Bellopad 
genoemd – zo te houden. Weer wil 
de gemeente een hip �etspad 
aanleggen op de enige plek waar 
inwoners nog tot rust kunnen 
komen. Volgens Wethouder Vijzelaar 
is het een uitgemaakte zaak dat er 
een �etspad komt. Dat het alleen een 
vraag is hoe het eruit gaat zien. Dit is 
feitelijk onjuist! In het akkoord staat 
alleen dat er wordt gekeken of er een 
�etspad kan komen. Die beweringen 
zijn nare stemmingmakerijen.
Om te beoordelen of er een �etspad 
aangelegd kan worden heeft de 
gemeente maar liefst 50.000 euro 
uitgetrokken. Dat staat in de kader-
nota van 2024. Dit een verspilling 
van gemeentegeld. Dat geld kan 
beter gestoken worden in onder-
houd van bestaande paden.

Fietsersbond: tegen een �etspad 
op het oude spoor
Er zijn veel slecht onderhouden en 
onveilige �etspaden in onze 
gemeente. Op een aantal kruis-
punten is er bijvoorbeeld geen over-
zicht door overhangend groen. Kruis-

punten en oversteekplaatsen over-
zichtelijker maken is ontzettend 
belangrijk om onze kinderen veilig 
naar school te kunnen laten �etsen. 
Daar zou ons gemeentegeld heen 
moeten gaan. De Fietsersbond heeft 
meegekeken. Ze schrijven: ‘Wij 
hopen dat het Bellopad haar waarde 
als wandelpad zal behouden. Het zou 
inderdaad nuttig zijn het beoogde 
budget te besteden aan verbete-
ringen van bestaande �etspaden in 
Wilnis en Mijdrecht’.

Staatsbosbeheer tegen
Staatsbosbeer die zich bezighoudt 
met het broodnodige natuurherstel 
– ook in de Maricken – heeft zich 
uitgesproken tegen een �etspad. Zij 
zeggen: “We hebben een zienswijze 
ingediend waar we aangeven dat 
Staatsbosbeheer het niet wenselijk 
vindt dat er een �etspad komt op het 
Bellopad. Dat we hier niet mee 
akkoord gaan. Om reden van rust, 
natuurdoelen niet samengaan van 
recreanten, verlichting, etc...”

Milieu- en natuurvereniging De 
Groene Venen tegen
Ook De Groene Venen ziet een 
�etspad absoluut niet zitten. Er loopt 
parallel aan het traject al een 

Geen fietspad
op het oude spoor!

�etspad. Zorg dat dat �etspad ver-
beterd en laat geen �etspad dwars 
door een natuurgebied heenlopen.

Wandelnet en Vereniging voor 
wandelaars TeVoet tegen
De oude spoordijk is een onverhard 
pad dat is aangesloten op veel lange 
afstandswandelingen. Het aantal 
onverharde paden is Nederland blijft 
sterk achter en het worden er steeds 
minder. Daarom maken ook 
Wandelnet en TeVoet zich hard voor 
het behoud van het onverharde pad 
en willen niet dat er een �etspad 
naast wordt aangelegd.

Robert Moultonpad – pad voor 
re�ectie en dankbaarheid
Sinds 2019 heet de oude spoordijk 
o�cieel Robert Moultonpad. Ter 
nagedachtenis van de piloot die 
honderden burgerslachto�ers voor-
kwam toen zijn vliegtuig boven 
Wilnis uit de lucht geschoten werd. 
Robert Moulton sprong er niet uit 
met een parachute, maar manoeu-
vreerde het brandende vliegtuig zo 
ver mogelijk buiten de dorpskern.
Bij het neerstorten liet hij het leven. 
De mooie spoordijk is daarmee meer 
dan alleen zomaar een pad waar je 
rustig kan wandelen. Het is een plek 
voor re�ectie en een plek voor dank-
baarheid. De Stichting berging 
Vickers Wellington 1943 die zich 
hiermee bezighoudt is pertinent 
tegen de aanleg van een drukke 
�etsroute op dit traject.

Laat je horen – Teken de petitie
Het is duidelijk. Het behoud van een 
exclusief onverhard pad is belangrijk 
voor meer dan alleen de inwoners. Er 
zijn ontzettend veel stemmen tegen 
een �etspad op het oude spoor ofwel 
Robert Moultonpad. Wil jij ook je stem 
laten stem laten horen? Dat kan! Teken 
de petitie. Op dit moment zijn er al 
bijna 1600 handtekeningen. Tekenen 
kan hier: https://petities.nl/petitions/
geen-asfalt-op-het-oude-spoor.
Elke stem telt en elke stem helpt.

De Ronde Venen - Er is een gezel-
lige dansavond op 27 oktober in De 
Boei in Vinkeveen. Dansen is niet 
alleen erg leuk om te doen, maar 
ook goed voor lichaam en geest. 
Alle spieren doen mee en de mond-
hoeken gaan er van omhoog.

Dansdocenten
Vanaf 19.30 uur bent u van harte 
welkom in de Demmerikzaal in De 
Boei. Het eerste drankje wordt u 
aangeboden door de organisatie.
U kunt zelf een foxtrotje dansen of 
swingen op discomuziek, maar af 

Uithoorn - De DUS! Actief groep 
heeft het initiatief genomen om een 
toegankelijkheidsschouw te organi-
seren in Uithoorn en De Kwakel. Met 
de schouw wil DUS! kijken of en in 
welke mate de openbare ruimte, 
gebouwen/winkels in Uithoorn en 
de Kwakel toegankelijk zijn voor 

mensen met een fysieke (rolstoelge-
bonden) en/of visuele beperking. Ze 
willen de schouw uitvoeren op een 
aantal plekken in de gemeente: het 
Amstelplein, winkelecentrum Zijdel-
waard, gebied rondom het Hoge 
Heem en het dorpscentrum in de 
Kwakel. Ze gaan dit doen op

Uithoorn - Op 2 november van 
13.00 tot 14.00 uur (tijdens de Natio-
nale Klimaatweek) geeft Stimular 
een gratis webinar ‘CO2-footprint 
voor bedrijven’. De Milieubarometer 
is een duurzaamheidsmonitor en 
maakt de milieu en CO2-impact van 
een bedrijf of instelling eenvoudig 
en snel zichtbaar. In één oogopslag 
ziet u welke aspecten het zwaarst 

wegen en op welke punten u
kunt besparen. Op donderdag
2 november van 13.00 - 14.00 uur 
(tijdens de Nationale Klimaatweek) 
geeft Stimular een gratis webinar 
CO2-footprint voor bedrijven. Met 
een uurtje weet u waarom een 
CO2-footprint de beste manier is 
om CO2-reductie in uw bedrijf aan 
te pakken. 

Dansavond Senior Sportief Actief

Dus! toegankelijkheidsschouw

Gratis webinar ‘CO2-footprint’

en toe wordt u uitgedaagd voor 
een speciaal dansje. Een aantal 
dansdocenten uit De Ronde Venen 
zijn op deze avond aanwezig om 
bijvoorbeeld een line-dance, een 
salsa of misschien wel een sirtaki 
met u te dansen. Deelname is 
kosteloos en aanmelden kan via 
www.oktoberactief.nl.

28 oktober, start rond 14.00 uur. De 
werkwijze is dat op elke genoemde 
plek 1 of 2 rolstoelers met 1 of 2 
begeleiders onderzoeken waar evt. 
beperkingen zijn. Alle bevindingen 
van deze dag worden verzameld, 
tekst en foto’s, en in een verslag 
verwerkt. Het verslag wordt aange-
boden aan de fractie van DUS! in de 
gemeenteraad.

U kunt zich via www.stimular.nl/
samen-met-stimular/bedrijven-
organisaties/webinar-co2-footprint 
aanmelden. Er is ook een vervolg 
webinar over hoe u eenvoudig een 
CO2-footprint opstelt met de Milieu-
barometer. Het startabonnement op 
de Milieubarometer krijgt u cadeau 
van de gemeente Uithoorn. Voor 
meer informatie, kijk ook op www.
milieubarometer.nl/aanmelden/
uithoorn.
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LEZERSPOST

Alle bewoners van alle wijken in de gemeente Uithoorn w.o. ook De Kwakel 
hebben al jarenlang ernstige geluidsoverlast door de frequente en inten-
sieve vliegbewegingen van stijgende vliegtuigen, die uitvliegen vanaf de 
Aalsmeerbaan. De dagelijkse geluidsoverlast overschrijdt constant de 
toegestane geluidsgrenswaarde met regelmatig uitschieters van meer 90 
dB. Filmbeelden kunnen dit ook aantonen.
Na het laatste artikel in de Nieuwe Meerbode van11 oktober 2023 ben ik in 
een paar dagen door meer 300 bewoners benaderd, zowel telefonisch als 
via de mail. Niet alleen bewoners uit de gemeente Uithoorn en De Kwakel 
maar ook bewoners uit de randgemeentes zoals Amstelveen en Aalsmeer.
Ook bewoners in andere provincies, die in de jaren 2017-2019 nog in 
gemeente Uithoorn woonden. Zelfs een man vanuit het buitenland 
stuurde mij een mail. Na het laatste artikel heb ik in het weekend meer dan 
150 model bewaarschriften verzonden. Ondertussen is het voor mij bijna 
een dagtaak geworden. Wellicht is het gewenst om een steunpunt voor dit 
onderwerp op te zetten. 
Voorlopig kan worden vastgesteld, dat:
•  Veel bewoners waren geheel niet op de hoogte van de 
nadeelcompensatieregeling.
•  Hoofdbewoners van één kleine wijk in Uithoorn, die toevallig bij een 
handhavingspunt wonen, hebben een compensatievergoeding van
€ 50,– tot ver boven de € 3.000,– ontvangen.
•  Alle andere hoofdbewoners in de gemeente Uithoorn w.o. ook De Kwakel 
komen niet in aanmerking voor een compensatievergoeding. Inzicht in en 
de berekening van de hoogte van de compensatie is ook zeer arbitrair.
De principiële discussie gaat over de willekeur en de onrechtvaardigheid 
van het toepassen van de Beleidsregel. 
Afgelopen donderdag jl. heb ik overleg gehad met de wethouder Dhr. F. 
Hoekstra van de gemeente Uithoorn. De gemeente Uithoorn wil voorlopig 
geen uitspraken doen over de willekeur en de onrechtvaardigheid van de 
uitvoering en uitkomsten van de Beleidsregel.
Ik vind dit een gemiste kans van de gemeente Uithoorn. Er is namelijk 
sprake van onbehoorlijk bestuur.
Aan de hand van enkele voorbeelden wil de gemeente Uithoorn alsnog 
contact opnemen met het Ministerie.
Ik heb sterk de indruk, dat de gemeente Uithoorn indirect betrokken is 
geweest bij de totstandkoming en de uitvoering van de Beleidsregel.
Als slot heb ik de volgende adviezen voor de bewoners van de gemeente 
Uithoorn en De Kwakel:
•  Bewoners, die nog geen aanvraag tot nadeelcompensatie hebben inge-
diend, kunnen dit alsnog doen op de site: www.luchtvaartindetoekomst.nl/
onderwerpen/nadeelcompensatieregeling-schiphol.
•  Veel oudere bewoners blijken niet in staat te zijn een digitale aanvraag in 
te dienen. Deze bewoners adviseer ik contact op te nemen met de 
gemeente Uithoorn en de digitale overheidssteunpunten bij de plaatselijke 
bibliotheek.
•  Bewoners, die een afwijzing hebben ontvangen op de ingediende 
aanvraag kunnen bij mij een model Bezwaarschrift aanvragen.
Ik heb nu al begrepen, dat er heel veel bezwaarschriften door de hoofd-
bewoners in de regio Amstelland zijn ingediend. Dit zal inhouden dat dit 
proces lang zal gaan duren.
Han Bezuijen, telefoon: 0297 - 325 772.
E-mailadres: so�consultancy@kabelfoon.net

Veel bewoners zijn niet op de hoogte van de 
nadeelcompensatieregeling geluidsoverlast

Uithoorn - Zoals elk jaar staat de 
gemeente Uithoorn stil bij Coming 
Outdag. Op Coming Outdag, die jaar-
lijks op 11 oktober plaatsvindt, wordt 
gevierd dat je in Nederland openlijk 
voor je seksuele geaardheid of gende-
ridentiteit uit mag komen en dat je 
mag zijn wie je bent.
Burgemeester Pieter Heiliegers en 
wethouder José De Robles heetten op 
die dag een groep leerlingen van 
Vakcollege Thamen en de Uithoornse 
schrijver Ties de Bresser welkom. Zij 
gingen met elkaar in gesprek over de 
betekenis van deze dag en het feit dat 
het zo belangrijk is dat iedereen er in 
Uithoorn/De Kwakel mag zijn. 
Op Thamen wordt veel aandacht aan 
het onderwerp besteed. Zo is er een 
‘Gender and Sexuality Alliance-groep’ 
opgericht om te laten zien dat zij 
vinden dat iedereen op hun school de 
vrijheid heeft te kunnen zijn wie ze 
zijn, zonder zich daarvoor te hoeven 

verantwoorden. “De school is mijn 
veilige plek,” gaf een leerling aan.

Boek
Ties de Bresser schreef een boek ‘De 
dans van angst en verlangen’, over zijn 
transitie; de reis om eindelijk de man 
in hem de rust en de ruimte te geven 

Samen stilstaan bij
Coming Outdag

Foto:  Patrick Hesse / VisionQuest.

waarbij het gaandeweg noodzakelijk 
bleek om ook een fysieke transfor-
matie te doorlopen. Hij overhandigde 
een exemplaar van het boek aan de 
leerlingen. Heel open vertelde de 
schrijver welke tegenslagen hij heeft 
moeten overwinnen. Het was geen 
gemakkelijke weg. Enkele traantjes 
werden weggepinkt.
Na de overhandiging mochten de 
leerlingen en de schrijver de regen-
boogvlag hijsen. Deze vlag wappert 
elk jaar op Coming Outdag bij het 
gemeentehuis. Om te laten zien dat 
iedereen welkom is in de gemeente 
Uithoorn. De leerlingen en de 
schrijver gaven aan dat dit gebaar 
hen steunt. De Bresser: “Dankbaar dat 
mijn woonplaats dit standpunt 
inneemt voor haar inwoners. Elke 
keer als ik deze vlag zie, maakt mijn 
hart een sprongetje. Dan weet ik dat 
ik niet alleen sta. In mijn ogen is deze 
vlag van eenieder. Het staat voor 
jezelf mogen zijn. Voor verbinding en 
liefde.” Na a�oop was iedereen het 
erover eens: het was een indrukwek-
kende ochtend, waar respect naar 
elkaar de boventoon voerde.
En zo hoort het ook.

Uithoorn - Dankzij alle Rabo-leden 
die op De Olievaar hebben gestemd 
tijdens de RaboClubsupportactie kan 
de diervriendelijke kinderboerderij 
haar doel realiseren. De oude parasol 
bij de zandbak kan nu worden 
vervangen door een schaduwdoek. 
Zo kunnen de kinderen veilig en 
onbezorgd spelen op zonnige dagen.
Stichting Kinderboerderij De Olievaar 
is ontstaan door een burgerinitiatief 
in Uithoorn. De kinderboerderij 
wordt beheerd door vrijwilligers. De 
doelstelling is om het enthousiasme 

voor dieren, natuur, milieu en duur-
zaamheid over te brengen op 
kinderen en volwassenen.
Het bestuur hoopt in de toekomst, 
met de hulp van nog meer vrijwilli-
gers, educatieve programma’s en 
activiteiten aan te bieden aan 
scholen. Dat de leden van de
Rabobank zo begaan zijn met de 
belangen van lokale verenigingen en 
organisaties, zoals de onze, stemt ons 
enorm dankbaar. Wil je vrijwilliger 
worden? Kijk voor meer informatie 
op www.olievaar.nl/helpen.

Kinderboerderij de Olievaar blij
met  steun van RaboClubsupport 

Uithoorn - Kinderen van groep 6 van 
De Toermalijn hebben woensdag 11 
oktober (Dag van het Burgemeesters-
ontbijt) ontbeten met burgemeester 
Pieter Heiliegers en wethouder Jose 

de Robles. De kids wilden van alles 
weten. Zo vroegen ze bijvoorbeeld 
aan de burgemeester of het moeilijk 
is om het iedereen naar de zin te 
maken. Ook wilden ze weten waarom 

Groep zes ‘De Toermalijn’ ontbijt
met burgemeester en wethouder

hij altijd ‘zijn ketting’ draagt. De burg-
meester grapte daarover: “De burge-
meester is net als een �ets: zonder 
ketting is hij niets”. Daar moest 
iedereen hard om lachen. Aan de 
wethouder vroeg een jongen welke 
sport hij beoefent. “Boksen en karate,” 
antwoordde deze. De jongen wilde 
dan wel wat ‘moves’ zien, waarop de 
wethouder de jongen uitnodigde om 
buiten samen te ‘sparren’.
Het Burgemeestersontbijt is een vast 
onderdeel van het Nationaal School-
ontbijt. Daarbij staan het welzijn en 
de gezondheid van alle kinderen 
bovenaan het verlanglijstje. Het is 
namelijk een feit dat veel kinderen 
niet, niet altijd of niet gezond 
ontbijten. Burgemeester Heiliegers: 
“Aandacht hiervoor blijft belangrijk. 
Het is bovendien erg leuk om aan
dit soort initiatieven mee te doen. Ik 
hoorde van sommige ouders dat de 
kinderen het zo spannend vonden 
dat ze extra vroeg wakker waren. Het 
enthousiasme is mooi om te zien.”

Uithoorn - Na het enorme succes 
van de Korendag Uithoorn in 2020 
werd het tijd voor nieuwe Korendag. 
En die gaat er komen. Op zaterdag
28 oktober a.s. zal de tweede editie 
van Korendag Uithoorn plaatsvinden 
in de kerk De Schutse.

Grote diversiteit aan koren
Uithoorn en De Kwakel kent een 
grote diversiteit aan koren. Iedereen 
die van zingen houdt kan wel ergens 
aansluiting vinden, of het nu gaat om 

klassieke muziek, pop, musical, 
wereldmuziek, kerkmuziek, gospel, 
smartlappen, soul en motown – het 
aanbod is zeer gevarieerd.
Hoe mooi zou het daarom zijn om al 
deze verschillende koren voor één 
dag te bundelen en bezoekers én 
zangers te laten genieten van dit 
rijke vocale aanbod tijdens de 
Korendag 2023.

Locatie
Locatie van deze Korendag is de kerk 

Korendag in De Schutse De Schutse (De Merodelaan 1 in 
Uithoorn en aanvang is om 13.00 uur. 
De zaal gaat om 12.30 uur open.
De entree is slechts € 3,–.
Deelnemende koren zijn: V.O.C. 
Amicitia o.l.v. Toon de Graaf, The 
Bridges, United, Soulkoor D-�ne o.l.v. 
Annemiek van Beek, Amstel Gospel 
Choir o.l.v. Vladimir Pairel, Voices & 
Friends, Jongerenkoor Debuut, Fers 
Vriendenkoor, Meezingkoor Uithoorn 
o.l.v. Louise Prins, Visvrouwenkoor 
Boter bij de Vis o.l.v. Louise Prins en 
het Overdagkoor o.l.v. Jenny van 
Huissteden.
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Mijdrecht - Dat is nog steeds de 
grote vraag. Al weken wordt er in 
diverse media overgeschreven maar 
duidelijkheid is er nog steeds niet. 
Donderdag jl. deed één van de huur-
ders van deze volkstuintjes tijdens de 
raadsvergadering haar verhaal: 
“Huurders van het tuincomplex aan 
de N201 zijn onverwachts in een 
lastige en heel vervelende situatie 
belandt. Ik ben één van die huurders. 
Wij waren ons er van bewust dat er 
veranderingen op komst waren: de 
aanleg van de nieuwe weg die voor 
een klein deel over de tuinen gaat 
lopen, en de eigenaar de heer Winkel 
van wie wij huurden zou een keer 
stoppen, maar omdat hij in gesprek 
was met de gemeente over de 
verkoop van zijn grond, maakten wij 
ons weinig zorgen. Ook de plannen 
van de gemeente om het gebied als 
bedrijfsterrein te ontwikkelen zou 
voor ons de eerste  jaren zeker geen 
consequenties hebben. Hoe anders 
kan het lopen. Eind mei kwamen er 
geruchten dat de tuinen waren 
verkocht. Als dat zo was zou de eige-
naar ons toch informeren? Die infor-
matie bleef uit. Wij raadpleegden het 
kadaster. Daar stond het genoteerd: 
verkoopovereenkomst met RWS Real 
Estate bv, oftewel Raakontwikkeling, 
gevestigd in de Watertoren in
Mijdrecht. Wat betekende dit voor 
ons? Een aantal tuinders heeft toen 
zelf het initiatief genomen om zoveel 

mogelijk mede-tuinders te infor-
meren dat de grond niet aan de 
gemeente was verkocht, maar aan 
een projectontwikkelaar. En uiteraard 
zochten wij contact met de nieuwe 
eigenaar. Deze deelde ons per mail 
mee vooral geen kosten meer te 
maken omdat het waarschijnlijk op 
31 december dit jaar voor ons afge-
lopen zou zijn. Dat overviel iedereen 
en kwam hard aan.
Wij vroegen Raakontwikkeling om 
een gesprek, dat kon pas weer
na de vakantie plaatsvinden. Op
1 september vond het gesprek plaats 
en onze insteek om in ieder geval de 
eind datum van 31 december van 
tafel te krijgen was niet bespreek-
baar. Sterker, we kregen de medede-
ling voor 31 oktober de tuinen te 
ontruimen omdat Raakontwikkeling 
anders een hoger percentage over-
drachtsbelasting moest betalen.
De projectontwikkelaar bood ons wel 
over te gaan naar een stukje grond 
aan de Korenmolenweg in Wilnis. Dat 
was aanzienlijk kleiner dus geen plek 
voor alle tuinen. Er waren zorgen 
over verontreinigde grond en boven-
dien bleek dat de bestemming die op 
die locatie rust totaal niet geschikt is 
voor een moestuincomplex.

De gang van zaken veroorzaakt veel 
onrust, ergernis en verdriet op de 
tuinen. Eigenaar Winkel beslist zelf 
over zijn bezit en aan wie hij het 

Blijven de volkstuintjes
nu wel of niet?

verkoopt, daar hebben wij geen 
enkel probleem mee. Maar de manier 
waarop met de huurders wordt 
omgegaan is ronduit onfatsoenlijk en 
onacceptabel. Er wordt ons geen tijd 
gegund om af te bouwen en aan een 
alternatief te werken. Een �ink aantal 
mensen heeft dan ook bezwaar 
aangetekend tegen de opzegging 
van de huur.
Onlangs is er een goed gesprek 
geweest met de wethouder Anja 
Vijselaar en een ambtenaar. In dat 
gesprek vroegen wij ook of de 
gemeente iets voor ons kon bete-
kenen. Er is toen wel contact met 
Raakontwikkeling opgenomen als 
een soort bemiddelingspoging, 
echter zonder succes. Verder kon de 
gemeente niets voor ons doen 
omdat zij geen partij en niet verant-
woordelijk waren voor de ontstane 
situatie, zo werd gezegd.
Dat is dus niet helemaal waar.
Want de reden waarom Raakontwik-
keling de grond heeft gekocht is niet 
omdat zij aardappelen willen gaan 
telen maar vanwege de plannen van 
de gemeente om daar een bedrijf-
sterrein te ontwikkelen. Dat is de 
aanleiding. De gemeente is dus wel 
degelijk  deels verantwoordelijk en 
daarom vragen wij u met klem  om 
met ons te zoeken naar een nieuwe 
locatie. We passen prima bij natuur, 
zijn goed voor het klimaat en de 
biodiversiteit. En we willen het graag 
ook breder trekken als dat kan met 
bv. een stuk tuin voor de voedsel-
bank of een deel educatie voor de 
basisscholen zodat kinderen weten 
waar hun eten vandaan komt. Er 
wordt steeds meer in de hoogte 
gebouwd om zoveel mogelijk woon-
ruimte te realiseren, dus steeds meer 
mensen zijn verstoken van een stukje 
tuin. Tuinieren is goed voor het 
welzijn van de mens, zo is bewezen.
Wij vragen de Raad en het College, 
alstublieft, werk en denk met ons 
mee over een nieuwe locatie. Er zijn 
huurders op ons complex die nu al 
voor de tweede keer binnen korte 
tijd van hun tuin worden gejaagd 
omdat wij van particulieren huren. 
Het is echt tijd voor een mooi 
gemeentelijk moestuincomplex”. 

Mooi dat ze hun verhaal mochten 
doen, maar omdat het geen agenda 
punt was deze avond, mocht er geen 
discussie over gevoerd worden. Dus 
nog steeds geen duidelijkheid voor 
de huurders. Hoewel... de nieuwe 
eigenaar heeft een oplossing en legt 
uit het hoe en waarom:
“Familie Winkel verhuurt al jaren 
volkstuintjes op het terrein achter 
hun woning aan de Provincialeweg. 
In verband met hun pensioen 
zochten ze naar een geschikt 
moment om te stoppen met de 
volkstuin. Dit moment diende zich 

aan op het moment dat het tracé van 
de N201 werd vastgesteld. Daarmee 
kwam vast te staan dat dat nieuwe 
weg over hun terrein zou gaan lopen. 
Het terrein is begin van dit jaar 
gekocht door Raak Ontwikkeling, 
een lokale projectontwikkelaar 
bekend van de Kompastoren, die er 
bedrijventerrein wil maken. Raak 
heeft vervolgens de huur van de 
volkstuinen opgezegd om het terrein 
leeg te krijgen. Alle huurders is 
gevraagd uiterlijk 31 december de 
volkstuin te verlaten.
Het plan voor bedrijventerrein komt 
niet uit de lucht vallen. De gemeente 
wil langs de nieuwe N201 nieuw 
bedrijventerrein maken en heeft de 
meeste grond hiervoor reeds aange-
kocht. Ook bij Winkel en hun buren is 
de gemeente langs geweest om 
grond te kopen. Fam. Winkel koos er 
echter voor om de grond te 
verkopen aan Raak.

Bedrijventerrein
Raak was al jaren geïnteresseerd in 
de grond vanwege de toekomstige 
bouwmogelijkheid. Raak zegt zich te 
richten op bedrijven uit Mijdrecht. Er 
lopen gesprekken met diverse lokale 
bedrijven die zitten te springen om 
meer ruimte. Als deze bedrijven geen 
geschikte plek in Mijdrecht vinden, 
bestaat het risico dat deze bedrijven 
verhuizen, bijvoorbeeld naar Amstel-
veen. Dat is niet goed voor de werk-
gelegenheid in de gemeente. 
Daarom wil Raak niet langer wachten 
en zo spoedig mogelijk starten met 
bouwen op het volkstuinterrein. De 
plannen zijn al gepresenteerd aan de 
gemeente. Het wachten is nu op een 
ruimtelijke visie die de gemeente 
opstelt voor dit gebied en die eind 
van dit jaar af is.
Voor de tuinders betekent dit het 
einde van hun tuintje. Veel van hen 
voelen zich overvallen door de 
opzegging. Ze wisten wel dat er 
grote veranderingen op stapel 
stonden, omdat de weg door de 
volkstuin gepland werd, maar ze 
hoopten toch dat het wat langer zou 
duren. Om de tuinders zoveel moge-
lijk te helpen, heeft Raak een klus-
team ingezet die helpt met het 

ontruimen van de tuintjes en de 
mensen die wat eerdere klaar zijn 
krijgen een �nanciële bijdrage. 

Er is toekomst
Er is gelukkig nog toekomst voor de 
volkstuin. Raak heeft een andere 
locatie aangeboden waar de volks-
tuin heen kan verhuizen: de zoge-
heten ‘Tuin van Teun’ (voorheen: 
Donkereindse Bos) aan de Koren-
molenweg in Wilnis. Dit voormalige 
recreatieterrein wil Raak gaan klaar-
maken om komend voorjaar de 
volkstuin opnieuw te openen. Als 
daar tenminste animo voor is. Veel 
tuinders wonen in Mijdrecht en 
vinden het jammer dat Wilnis iets 
verder weg ligt. De kans dat zij iets 
in Mijdrecht vinden is echter klein. 
Er is geen andere volkstuin in de 
buurt en de gemeente wil geen plek 
beschikbaar stellen.
De verhuizing van de volkstuin naar 
de Tuin van Teun kan snel gaan. De 
bestemming klopt al, je mag er een 
volkstuin houden. Weliswaar op een 
nieuwe manier: een schuurtje op elk 
tuintje is hier niet mogelijk. Het 
terrein heeft daarentegen enkele 
grote voordelen. Zo is het goed af
te sluiten doordat het feitelijk op 
een eiland ligt met slechts twee 
toegangen. Het water dat rondom 
aanwezig is kan worden gebruikt 
om de tuintjes te sproeien. Ook de 
infrastructuur klopt al. Er is een 
parkeerplaats en een voetpad 
aanwezig. Raak hoopt dat veel
tuinders zich aanmelden, zodat de 
volkstuin behouden blijft binnen de 
gemeentegrenzen.

Komend jaar
Wat gebeurt er komend jaar aan de 
Provincialeweg? Raak start met alle 
onderzoeken die nodig zijn voor een 
nieuwe bestemming. Vervolgens 
wordt er een plan gemaakt,
rekening houdend met de ruimte-
lijke visie van de gemeente. Daarna 
wordt dit plan door de initiatief-
nemers, bestaande uit Raak en 
enkele lokale bedrijven, aan de 
gemeente aangeboden om de 
vergunningen te verkrijgen”, aldus 
Raak ontwikkeling.

Mijdrecht - Aanstaande zaterdag,
21 oktober, zal er in ’t Oude Parochie-
huis in Mijdrecht een stijldansavond 
plaatsvinden onder leiding van Axel 
Colijn.
Axel en Heleen hebben in 2020 hun 
dansschool in Uithoorn verkocht 
maar af en toe een heerlijk avondje 
dansen blijft natuurlijk kriebelen. 
Axel staat bekend om zijn uitste-
kende muziekkeuze; lekkere eigen-
tijdse, goed dansbare muziek. 
Iedereen is van harte welkom vanaf 
21.00 uur. Kaarten à € 10,– zijn te 
bestellen via djaxie68@gmail.com.

Avondje stijldansen

De Ronde Venen - Op zondagmiddag 
15 oktober organiseerde bridge-
vereniging De Ronde Venen een open 
bridgedrive in de Willisstee in Wilnis 
voor leden van eigen vereniging en 
van andere bridgeclubs uit de wijde 
omgeving. De opkomst was hoog. Er 
speelden 32 bridgers in de A-lijn en 36 
bridgers in de B-lijn. In de A-lijn werd 
in spel 10 door Trudi Zandbergen en 
Cora de Vroom groot slem ofwel 7 SA 
geboden en gehaald. De andere paren 
bleven steken in 6 SA (+1) of zelfs 3SA 

(+4). Een echte topscore die de droom 
van elk bridgepaar is! Er was nòg een 
topper in de A-lijn. In spel 16 boden 
en maakten Corry Twaalfhoven en 
Truus Groot  als enigen 6SA. Dus klein 
slem! Na a�oop werd met spanning 
op de uitslag gewacht. In de A-lijn was 
de eerste plaats voor Lia Guijt en 
Tineke van der Sluis met een hele 
mooie 63,30 %. Tweede werden Trudi 
Zandbergen en Cora de Vroom met 
60,33%. Een verdiende derde plaats  
met 55,32% was voor Paula Kooijman 

Uniek groot slem
bij open bridgedrive

en Koos Wieling. In de B-lijn eindigden 
Wim en Trees Versteeg op de eerste 
plaats met 59,64%. Een mooie tweede 
plaats met 57,29% was voor Coen van 
Straalen en Dirk Coster. Derde werden 
Dick en Anneke Bader met 55,99%.  
Twee echtparen in de top-drie wat 
bewijst dat ook echtparen in goede 
harmonie kunnen bridgen. Op 
zondagmiddag 26 november wordt 
de volgende open bridgedrive 
gehouden. Men kan zich per mail 
opgeven bij bridge.drv@mail.com. 
Bridgevereniging De Ronde Venen 
speelt elke dinsdagavond om 19.30 
uur in de Willisstee. Voor informatie 
kunt u bellen met 06 - 1542 2255.
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Uithoorn - Donderdag 12 oktober 
was alweer de zesde keer dat ABC 
speelde. Ze speelden met zeven 
tafels maar omdat voor een iets 
andere opstelling was gekozen
was er toch voldoende ruimte voor 
iedereen. Men had gekozen om een 
middenpad te creëren zodat men 
gemakkelijker van tafels kon 

wisselen. Omdat de wedstrijdleiding 
de spelers beter in het oog kan 
houden gaat het wisselen ook 
sneller. Ook de klok helpt hier een 
handje, er wordt goed op de signalen 
gelet. De eerste plaats was voor Ciny 
en Herman met 62,50%. Vorige week 
een derde plaats en nu een eerste. 
De tweede plaats was voor Ada en 
Roelie met 59,38%. De derde plaats 
was voor Greet en Ria met 59,38%.

Uithoorn - Vorige week was het weer 
zover dat de AKU lopers groep op pad 
ging voor het jaarlijks weekend 
gebeuren. In de ochtend hadden Wil 
Voorn en Atie van Oostveen de bossen 
al verkend met een �etstocht van 71 
km. Rond vier uur kwam de rest van 
de weekenders aan in de stayokay,
op tijd voor de vijf uur borrel. Na het 

avondeten werd de ploeg verrast door 
een spelletjes en kennisavond waarbij 
er veel kennis werd gevraagd over 
atletiek en de AKU. Tevens ‘doe spel-
letjes’ als twister, ballon bekertje 
verplaatsen en knijperspel.
Zaterdagochtend vroeg een ochtend-
loopje voor de liefhebbers en aanslui-
tend een �etstocht door de mooie 

AKU lopers groep
doet Hoge Veluwe Loop

bossen van Apeldoorn. Na deze tocht 
even opfrissen en een wandeling naar 
het restaurant voor een �jne Italiaanse 
pastamaaltijd. Terug in de stayokay 
nog even aan de bar hangen en op 
tijd naar bed om fris te zijn voor de 
volgende dag.
Zondag na een stevig ontbijt het 
kubbspel waar de werpkwaliteiten van 
de deelnemers naar boven kwamen. 
Rob en Henk-Jan, de kilometers 
vreters van de groep, liepen 22 kilo-
meter op een andere locatie en de rest 
van de groep deed 11 kilometer in 
Apeldoorn.
Na de auto te parkeren op park De 
Hoge Veluwe stapten ze allemaal op 
de gratis witte �etsen voor 3 kilometer 
om naar de start te rijden.
Nadat de kinderen de 700 en de 1500 
meter gelopen hadden mochten de 
ouderen hun best doen voor de uit-
daging van 11 kilometer trail-run.
Zeker in het begin was deze loop erg 
zwaar met los zand en klimmetjes.
Iedereen heeft de �nish gehaald met 
doedelzakmuziek en een mooie herin-
nering. Het was weer een �jn weekend 
met een gezellige groep.

Uithoorn - Het combinatieteam van 
Boule Union Thamen en OSB Bode-
graven trad voor de tweede speeldag 
aan tegen JBC Zoetermeer. Hoewel 
de NPC een competitie is, die op 
overdekte banen gespeeld wordt, 
mag als beide teams het eens zijn, 
ook buiten gespeeld worden. Het 
mooie weer maakte het deze compe-
titiedag mogelijk om in de zon te 
spelen. Beide verenigingen hadden 
enkele andere spelers ingedeeld. De 
doublettenronde werd goed gestart. 
Tweemaal winst een eenmaal verlies. 
In de triplettenronde werd het aantal 
winstpartijen verdubbeld, waardoor 
het zeker was dat de ontmoeting niet 
meer verloren kon worden. In de 
afsluitende tweede doublettenronde 
ging het nu dus om de eindoverwin-
ning. Daarvoor was nog een winst-
partij nodig. De doubletten 
bestonden uit een speler vn BUT en 
een speler van OSB. De dagwinst 
werd al snel binnen gehaald door de 

13-2 van Joan van Rekum en Ton 
Remmerswaal. De andere twee 
doublettenpartijen waren spannend 
en gingen tot het gaatje. De equipe 
van OSB-BUT, die in de eerste ronde 
met 13-12 verloor pakte nu een 
13-12 winst. De derde doubletten-
partij had hetzelfde resultaat, maar 
dan in het voordeel van de equipe 
van Zoetermeer.
Het had zomaar een 8-0 overwinning 
kunnen zijn als de twee verliespar-
tijen gewonnen waren. Het kwam 
beide keren neer op één puntje. 
Maar met een 6-2 winst gingen de 
spelers en speelsters van OSB-BUT 
met een goed gevoel en de leiding 
in de stand na twee speeldagen naar 
huis. De derde speeldag is weer een 
thuiswedstrijd met JBC Vlaardingen 
5 als tegenstander. Op zaterdag
21 oktober start ronde drie op de 
accommodatie van OSB aan de 
Groene Zoom in Bodegraven. De 
aanvang is om 12.00 uur.

Nationale Petanque Competitie

Uithoorn - Na een weekje rust moet 
Legmeervogels aanstaande zaterdag 
21 oktober 2023 om 15.00 uur weer 
volop aan de bak. Het KNVB beker-
toernooi gaat dan verder met de 
knock-out fase. Tegenstander op 
sportpark Randhoorn is dan ASV De 
Dijk dat tegenwoordig uitkomt in de 
eerste klasse A zondag.
De Dijk is voor Legmeervogels geen 
totaal onbekende tegenstander. ASV 
De Dijk, een fusie sinds 1 juni 1999 
tussen ASV Schellingwoude en Rood 
Wit A, is samen met Legmeervogels 
in het seizoen 2000-2001 ingedeeld 
in de derde klasse C. De eerste 
ontmoeting in dat seizoen is in 
Amsterdam-Noord Pascal Verlaan en 
Ronnie Olsthoorn scoren dan voor de 
Vogels. De Dijk weet ook twee maal 
te scoren zodat die wedstrijd is 
geëindigd in 2-2. Thuis in Uithoorn 
doet Legmeervogels het beter. 
Legmeervogels tegen ASV De Dijk 
wordt een klinkende overwinning 
voor Legmeervogels. In deze 
wedstrijd scoort onder meer Peter 
Burgers, de vader van eerste elftal 
speer, Jasper Burgers. Peter doet dit 
dan wel vanaf 11 meter. De overige 
doelpunten in dit duel worden dan 
gemaakt door Joeri Bergakker, 
Dennis Roling en tweemaal Rik 
Ossenkoppelen. De Dijk scoort 

slechts eenmaal in dit duel. Eind-
stand is dan 5-1 in het voordeel van 
Legmeervogels. De trainer van 
Legmeervogels in dat seizoen 2000-
2001 was Martin Kallkman met 
Menno Abrahams als leider

Kemphanen
In het seizoen 2009 - 2010 
ontmoeten ASV De Dijk en Legmeer-
vogels elkaar en ook dan in de derde 
klasse C. Legmeervogels pakt in 
november 2009 de volle winst in 
Amsterdam-Noord. ASV DE Dijk was 
toen de trotse koploper in de derde 
klasse C. Twee tre�ers van Robin 
Oussoren waren voldoende voor de 
winst van Legmeervogels en de 
onrust bij ASV De Dijk. In april 2010 
was er weer een ontmoeting tussen 
de beide kamphanen. In Uithoorn 
wordt het wederom een fraaie over-
winning voor Legmeervogels. Nog 
voor de rust komt Legmeervogels 
door tre�ers van Robin Oussoren en 
twee maal Rowan Hoogenboom op 
een 3-0 voorsprong. Na de rust wordt 
het gelijk 3-1 maar dan is het 
wederom Robin Oussoren die weet 
te scoren. De eindstand wordt uitein-
delijk 4-2 in voordeel van Legmeer-
vogels. In dit seizoen is dan Danilo 
Racitie, de trainer en Ferry Brouwer, 
de leider.

Bekerkraker
Legmeervogels - De Dijk

Legmeervogels zal er zaterdag wel vol 
voor moeten gaan om een overwin-
ning uit het vuur te slepen. ASV De 
Dijk doet het redelijk in de eerste 
klasse en Op 7 oktober 2023 boekt
De Dijk na ruim 18 manden weer eens 
een thuisoverwinning. SCPB’22 wordt 
verslagen met 2-1. Een week eerder 
was er een gelijkspel 1-1 tegen IVV. 
Afgelopen zondag was er dan de 
eerste nederlaag voor De Dijk. Kolping 
Boys tegen de De Dijk is geëindigd in 
een grote nederlaag voor De Dijk, 5-1 
is het voor Kolping Boys geworden. Na 
deze nederlaag wil De Dijk zich zeker 
revancheren. De Dijk komt zeker niet 
naar Uithoorn voor een nederlaag.
Bij De Dijk speelt sinds dit seizoen 
Venitchio Sint afkomstig van Jong 
Cambuur. Sint heeft tot nu toe in elke 
wedstrijd gescoord. Zo heeft hij twee 
maal gescoord tegen SCPB’22 en 
eenmaal tegen IVV. Als Legmeervogels 
met de instelling het veld op stapt van 
‘het is maar bekervoetbal’ zal het heel 
moeilijk worden om dan de eerst 
volgens competitiewedstrijd, zaterdag 
28 oktober thuis tegen sv Ouderkerk 
winnend af te sluiten. Je zet namelijk 
de schakelaar niet zo snel om. Dit 
heeft Legmeervogels aan den lijve 
ondervonden. Na een dramatische 
tweede helft tegen RKDES voor de 
beker was de eerste helft tegen SDOB 
niet veel beter. Hopelijk zijn alle 
spelers bij de les en kunnen wij na 
deze bekerwedstrijd een mooi resul-
taat bijschrijven?

Uithoorn - Op vrijdag 6 oktober 
werd het 25-jarig jubileumfeest van 
Vrienden van Legmeervogels/Club 
van 100 gevierd. Het werd een heel 
gezellige avond. Uitgenodigd waren 
de huidige leden, leden, die 10 jaar 
en langer lid zijn geweest en het 
huidige hoofdbestuur en het hoofd-
bestuur van toen (25 jaar geleden).
Er kwamen 125 personen op af. Ze 
kwamen overal vandaan. Uit Bury St.
Edmunds (Engeland), Schoonhoven, 
Stoutenburg, Almere, Amsterdam, 
Hoofddorp, Amstelveen, Aalsmeer, 
Wilnis, Mijdrecht, De Hoef, Amstel-
hoek, De Kwakel en Uithoorn. Bij 
binnenkomst kregen de leden twee 
stokken kaarten van Vrienden van 
Legmeervogels/Club van 100 en per 
persoon drie consumptiemunten.
Als die muntjes op waren gingen de 
drankjes verder € 1,00 per stuk 
kosten, dus dat was ook een vriende-
lijk prijsje. In het begin was het haast 
een reünie. Sommige leden waren al 
jaren niet meer op het sportpark.
Er waren 17 jubilarissen en 13 bijna 
jubilarissen. Deze mensen kregen 
een gegraveerd glas van Vrienden 
van Legmeervogels/Club van 100 

mee naar huis. Alleen Leo Koopmans 
(Martins Product) werd naar voren 
gehaald en kreeg een leuk 
aandenken van ons. Hij kreeg dit 
omdat hij al 25 jaar onze sponsor is. 
Hij heeft toentertijd het bord voor in 
de kantine gemaakt en verzorgt al 25 
jaar belangeloos de naampjes op het 
bord. De leden van Vrienden van 
Legmeervogels/Club van 100 werden 
bedankt voor hun vertrouwen in het 
bestuur. En ook werd het 70+klus-
team van Legmeervogels werd 
bedankt, voor al hun werkzaam-
heden.
Na het o�ciële gedeelte ging de 
muziek los. Er werd volop gedanst
en de stemming zat er goed in. De 
muziek werd verzorgd door Marvin 
en een dj, die alles goed aanvoelde. 
Rond 23.00 uur was er ook nog een 
optreden van zangeres Ruby van Urk. 
Na haar optreden nam Marvin het 
weer over en om 01.00 uur werd de 
laatste ronde geroepen. Al met al een 
zeer geslaagde avond.
De Club van 100 is hier ook blij mee, 
want die vonden dat hun leden, die 
iedere jaar een vrijwillige bijdrage 
geven, dit een keer verdienden.

25-jarig jubileumfeest Vrienden 
van Legmeervogels groot succes

ABC bridgenieuws

Uithoorn - Maandagavond 9 oktober 
werd in de Scheg de vijfde zitting van 
de eerste ronde gespeeld. In de A-lijn 
werd de eerste plaats met de fraaie 
score van 66,88% Margo Zuidema en 
Francis Terra. Op de tweede plaats 
eindigden met ook een fraaie score 
van 65,63% Henk Stolwijk en Tineke 
v/d Sluis, en op de derde plaats, met 
63,75%, Herman v Beek en Bep de 
Jong. In de B-lijn eindigden op de 
eerst plaats Agnes Kroes en Anke 
Bots met 58,33%. Verrassend op de 
tweede plaats Greet Rahn en Marieke 
Schakenbos met 57.50% en op de 
derde plaats Ton ter Linden en Fons 
Roelofsma met 55,00 %. In de C-lijn 
met de hoogste dagscore van 

67,08%: Yvonne de Mare en Rob 
Fasten. Op de tweede plaats 
eindigden Anja Baars en Co Beunder 
met 54,65% en op de derde plaats 
Marian v Gestel enTineke v/d Gijp 
met 50,21%.

Op maandagavond 16 oktober werd 
in de Scheg de mixed drive gespeeld.
In de A-lijn eindigden verrassend op 
de eerste plaats Joke v/d Berg & Bep 
de Voijs met 63,00%. Op de tweede 
plaats Renske & Kees Visser met 
62,00% en op de derde plaats Geke & 
Jaap Ludwig met 58,83%. In de B-lijn 
waren Henk Stolwijk & Tineke v/d 
Sluijs in een grootse vorm met de 
hoogste dagscore van 73,75%. Op de 

Bridge Vereniging Uithoorn tweede plaats, ook zeer verrassend, 
gelegenheidspaar Marian v Gestel & 
Elisabeth v/d Berg met 59,17% en op 
de derde plaats Herman v Beek & 
Bep de Jong met 57,92%. In de C-lijn 
eindigden op de eerste plaats Anke 
Bots & Agnes Kroes met 64,06%, op 
nipte afstand gevolgd door Jan v 
Beurden & Monique Verberkmoes 
met 63,54%. Op de derde plaats 
Ellen Hengeveld & Lia Guijt met 
59,38%.
Op dit moment is er een tijdelijke 
ledenstop met wachtlijst. Aspirant-
leden kunnen zich op de wachtlijst 
laten plaatsen. Voor nadere infor-
matie kunt u contact opnemen met 
onze secretaris de heer Kees Visser, 
telefoon 06 - 5317 5165 of via de 
mail: kees.visser55@kpnplanet.nl.
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De Ronde Venen - Korfbalvereni-
ging De Vinken mocht afgelopen 
zaterdag, op de afsluitende speeldag 

van de najaarscompetitie, een �ink 
aantal medailles uitreiken. Bij de 
jeugd werden De Vinken C1, De 

De Vinken huldigt
vier jeugdkampioenen 

Vinken D1, De Vinken D2 en De 
Vinken E1 gehuldigd als kampioen 
van de najaarscompetitie veld. 
De Vinken D2 en E1 wisten het 
kampioenschap vorige week al 
veilig weten te stellen. De E1 deed 
dat in een heel spannend potje 
tegen de nummer twee SDO/Fiable. 
De doelpuntrijke wedstrijd eindigde 
in een 10-10 gelijkspel, wat genoeg 
was om het kampioenschap binnen 
te slepen. De D2 had een wat 
makkelijkere dag. De ploeg won
met 9-3 van Synergo, ook de 
nummer twee op de ranglijst, en 
kon daarmee niet meer bijgehaald 
worden in puntenaantal. 
De Vinken D1 zorgde er ook vorige 
week al voor dat zij minimaal 
gedeeld kampioen zouden worden. 
Afgelopen zaterdag werd de compe-
titie met 8-5 winst tegen hekken-
sluiter Fiducia afgesloten, waardoor 
De Vinken D1 uiteindelijk de echte 
kampioen is. Het slotakkoord was 
daarna voor De Vinken C1, dat 
moest winnen van Victum C2
om zich ook kampioen te mogen 
noemen. Hoewel er de eerste helft 
nog �ink wat kansen werden gemist, 
werd het een ruime 15-1 over-
winning.
Alle kampioenen zijn in het zonnetje 
gezet, een mooie en feestelijke 
afsluiting van het veldseizoen!

Foto boven: De Vinken D1.   Foto midden: De Vinken E1.   Foto onder: De Vinken D2.

Mijdrecht - Strijdend ten onder was 
het motto tijdens de wedstrijd tegen 
de gasten uit Lelystad: Batavia’90. De 
tegenstander was fysiek en technisch 
de bovenliggende partij maar kon 
het verschil niet echt in doelpunten 
uitdrukken. Na twintig minuten 
kwam Batavia op een 0-1 voorsprong 
en die stand bleef tot het eindsignaal 
van de goed leidende scheidsrechter 
Pepijn Helgering op het scorebord 
staan. Argon sluitpost Juran 
Doezeman speelde een hoofdrol.

Gevaarlijk
Al in de beginfase stond de verdedi-
ging van Argon onder druk, na drie 
minuten moest Juran Doezeman 
ingrijpen, een schot spatte op krui-
sing terug in het veld, met enig geluk 
kwam de bal in de veilige handen 
van de sluitpost. Een paar minuten 
later voorkwam een omhaal dat de 
bal in het doel verdween. Maar na 

twintig minuten kwam Batavia met 
wat geluk op voorsprong, vanaf 
rechts schoot Guido Pauw richting 
doel de bal ging langs veel spelers en 
werd door niemand aangeraakt maar 
verdween wel in verre hoek, 0-1. 
Twee minuten later leek het dat 
Batavia de zege al veilig kon stellen 
toen scheidsrechter Helgering hands 
constateerde. De bal ging op de stip 
een Guido Pauw ging voor z‘n 
tweede doelpunt deze middag. 
Jeroen Doezeman bleef lang staan 
en koos uiteindelijk voor de goede 
hoek en voorkwam zo een doelpunt. 
De gasten bleven gevaarlijk en Argon 
kon in aanvallend opzicht niet echt 
een vuist maken. Samir Merraki 
probeerde het met een afstands-
schot over links maar Doezeman 
stond op de goede plaats. Ook een 
zuiver schot van Hammouchi draaide 
in de voor Doezeman rechterboven-
hoek maar hij kon de bal achter 

Klein verlies Argon
in boeiende wedstrijd

tikken. Vlak voor rust was er voor 
Argon een eerste mogelijkheid, na 
een hoekschop die strak voor doel 
schoof raakte Sven Beek de bal half 
waardoor de bal achter ging.

Veel wissels
De tweede helft probeerde coach 
Aart Jan van Boksel met veel wissels 
het tij te keren bij Argon. Bas Boel-
houwer en Sven Beek bleven in de 
kleedkamer achter, opgevolgd door 
Stan van Scheppingen en Siep Keule-
mans. Na een kwartier zagen we een 
aanvallende actie van Argon, Dylan 
Bergkamp lanceerde een afstands-
schot maar doelman Quinten van de 
Graaf stond op zijn post. Zes minuten 
later deed Argon weer een poging, 
een vrije trap van Cas Jansen werd 
weggewerkt, de bal werd opgepikt 
door Erkelly de Sa maar die schoot 
net naast. Aan de andere kant werd 
na een hoekshop van Batavia de bal 
van dichtbij ingekopt maar Juran 
Doezeman greep wederom in. 
Daarna gingen ook Bas Schaefers, 
Wouter Winters en Mika Keizers 
proberen om alsnog een punt uit
het vuur te slepen. Maar de ploeg uit 
Lelystad bleef overeind, invaller Van 
Zuiden kreeg nog een reuze moge-
lijkheid maar hij schoot naast. Ook 
Mika Keizers ging in blessuretijd nog 
op avontuur maar hij liep zich vast in 
de oranje muur. Wel een compliment 
voor Argon dat bleef strijden tot de 
laatste minuut.

Zaterdag opnieuw een thuis-
wedstrijd, nu voor de beker tegen 
Scherpenzeel dat uitkomt in de 
vierde divisie en daar in de kopgroep 
genoteerd staat.

Foto:  Hans van Gelderen.

Vinkeveen - Op zaterdag 14 oktober 
speelde KV Atlantis 1 de belangrijkste 
wedstrijd van het seizoen. De ploeg 
uit Mijdrecht nam het op tegen De 
Vinken 1. De ploeg uit Vinkeveen 
stond één punt hoger in het klasse-
ment. Het team wat de winst zou 
pakken, zou daarmee ook het kampi-
oenschap in de eerste klasse en de 
promotie naar de overgangsklasse 
binnenhalen. Om 15.30 uur gaf 
scheidsrechter Star het startsignaal 
van de wedstrijd. Door verschillende 
overtredingen wist de ploeg uit 
Vinkeveen een 0-2 voorsprong te 
pakken. Gelukkig wist het door Van 
Walraven gesponsorde Atlantis 1 zich 
te herpakken naar een score van 2-2. 
De rest van de eerste helft bleven de 

ploegen gelijk opgaan. Dit resulteerde 
in een ruststand van 6-5 in het voor-
deel van Atlantis. 
Atlantis begon beter aan de tweede 
helft. Ze wisten te scoren en daarmee 
het gat tot twee doelpunten te 
krijgen. De Vinken 1 toonde veel veer-
kracht en vocht zich weer terug. Beide 
ploegen gaven alles wat ze hadden 
en dit zorgde voor tussenstanden als 
8-8, 9-9, 10-10, 11-11 en 12-12. Het 
team uit Mijdrecht wist in de laatse 
minuten nog twee doelpunten te 
maken, terwijl de Vinken dit naliet.
Dit resulteerde in een eindstand van 
14-12. Door de winst van Atlantis 1 
zijn ze kampioen van de eerste klasse. 
Zij zullen in het voorjaar in de over-
gangsklasse geplaatst worden.

Atlantis 1 is de Vinken de baas 
en pakt kampioenschap

Mijdrecht - Wilnis - Bridgeliefheb-
bers opgelet: op zaterdag 28 oktober 
organiseert LionscIub Mijdrecht- 
Wilnis voor de veertiende keer de 
Lions Running Bridgedrive. In het 
centrum van Mijdrecht openen een 
zestal horecagelegenheden hun 
deuren om spannende bridgewed-
strijden te faciliteren. Waarom het 
een running bridgedrive heet? 
Omdat de bridgeparen iedere ronde 
op een andere locatie spelen! De 
locaties liggen allemaal op loopaf-
stand van elkaar. Door de wisselende 
locaties én de uitdagende tegenspe-
lers is de Lions Running Bridgedrive 
iedere keer weer een groot succes. De 
Lions leiden het evenement in goede 
banen en fungeren als gastheer op 
de diverse locaties. En het belang-
rijkste: de opbrengst van de dag gaat 
naar het goede doel, het Johannes 
Hospitium De Ronde Venen.
Tussen 09.45 en 10.00 uur worden 
deelnemers ontvangen bij restaurant 
Graaf Jan aan het Raadhuisplein in 
Mijdrecht. Na de opening verspreiden 
de spelers zich door het centrum om 
de bridge-uitdagingen aan te gaan. 
Dit jaar zijn de locaties: Graaf Jan, De 
Kantine, Eethuis Family, Chinees 
restaurant Lotus Corner, Restaurant 
Burgerlijk, Ariba en Het Rechthuis. Na 

de derde ronde wordt er een heerlijke 
lunch geserveerd in de gelegenheid 
waar de bridgeparen op dat moment 
zijn. Er wordt gespeeld tot ongeveer 
16.15 uur, waarna de prijsuitreiking 
en de afsluiting plaatsvinden in 
Chinees restaurant Lotus Corner.
Het inschrijfgeld is € 65,– per paar, 
inclusief een smakelijke lunch en een 
kopje ko�e. Er worden 28 spellen 
topintegraal gespeeld; de uitslag 
wordt berekend door de computer. 
Het winnende paar ontvangt niet 
alleen de welbekende Lions Wissel-
beker, maar er zijn ook leuke prijzen 
te winnen. 

Ben jij een echt bridgetalent?
Schrijf je dan gauw in! Het aantal 
inschrijvingen is beperkt, dus stuur 
snel een e-mail naar lionsbridgedrive 
@gmail.com. Zo mogelijk met uw 
nummer van de Nederlandse Bridge-
bond. De opbrengst van de dag is 
voor het Johannes Hospitium De 
Ronde Venen. Meer informatie is 
verkrijgbaar bij Henny van Nieuwkerk 
(06 - 5436 6528; hennyvnieuwkerk@
gmail.com) of bij Willibrord Blom (06 -
5117 3731; whmblom@gmail.com). 
Informatie vindt U ook op
www.lionsclubmijdrechtwilnis.nl en 
op Facebook: ‘Lions Mijdrecht Wilnis’.

Running Bridgedrive 2023
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Mijdrecht - Afgelopen zaterdag was 
een bijzondere dag voor sv Argon en 
de GoedGezondGroep, want tijdens 
de spannende thuiswedstrijd tegen 
Batavia ‘90 hebben ze een nieuwe 
ABC-sponsor aan hun club 
verbonden. Anne Beeker zette zijn 
handtekening onder een splinter-
nieuw sponsorcontract. De 
gesprekken die leidden tot deze 
samenwerking begonnen al in het 

voorjaar van 2023. De GoedGezond-
Groep zag in sv Argon een vereniging 
met een diepgewortelde maatschap-
pelijke betrokkenheid in de regio 
Mijdrecht. De club heeft plannen om 
de jeugdopleiding te verbeteren en 
een uitgebreid voetbalbeleidsplan
uit te voeren. Deze visie sprak de
GoedGezondGroep enorm aan en 
zodoende was de keuze snel gemaakt 
om ABC-sponsor te worden.

GoedGezondGroep wordt
trotse sponsor van sv Argon

Wat de GoedGezondGroep zo 
bijzonder maakt, is dat ze meer zijn 
dan slechts een bedrijf; het is een 
toegewijde familie met een schat aan 
ervaring en expertise in de gezond-
heidszorg. Hun benadering is net zo 
persoonlijk als de zorg die ze bieden, 
en dit is precies wat hen en sv Argon 
met elkaar verbindt. Ze benaderen 
huisartspraktijken met dezelfde 
compassie en menselijke insteek. 
Deze betrokkenheid heeft geresul-
teerd in een groeiend aantal huisart-
senpraktijken dat zich bij hen 
aansluit. Samen streven ze naar 
hoogwaardige, lokale en persoonlijke 
huisartsenzorg.
De GoedGezondGroep bestaat 
momenteel uit meer dan acht huis-
artsenpraktijken verspreid over het 
hele land, en ze hebben grootse 
ambities om in de komende jaren 
nog verder te groeien.

Veelbelovende samenwerking
Als commissie sponsorzaken van sv 
Argon zijn ze oprecht verheugd over 
deze veelbelovende samenwerking 
met de GoedGezondGroep. Inmid-
dels zullen toeschouwers op verschil-
lende locaties rondom de velden al 
de nieuwe en opvallende sponsorui-
tingen ontdekken.

Regio - Zaterdag 14 oktober stond de 
tweede minidag op het programma 
voor de allerkleinsten van Atalante. 
Ditmaal werd de competitiedag 
gehouden in de Yvonne van Genniphal 
in Haarlem. De teams Atalante Tiktok 
en Atalante Ministars namen om 10.00 
uur namens Atalante de aftrap. Later in 
de middag kwam ook Atalante Skittles 
nog in actie.
Rechts in de hoek waren het de blonde 
meiden van Atalante Tiktok. De eerste 
wedstrijd was tegen een duidelijk 
minder ervaren en jonger team uit 
Hoofddorp. Rikki, Lynn, Liv, Lotte en 
Isabel waren overtuigend in de service. 
En als er een bal terugkwam werd deze 
goed gepareerd. Door de ruime voor-
sprong ook even de bovenhandse 
serve geoefend. De wedstrijd werd 
overtuigend gewonnen. Daarna tegen 
Amstelveen. Dit was een meer gelijk-
waardige wedstrijd. De meiden 
weerden zich kranig, mooie redding 
van Rikki, achteroverbal van Isabel, 
goede pass van Lynn en sterke services 
van Lotte en Liv. De goede service 

scoorde veel punten. De tweede 
wedstrijd werd mooi gewonnen.
Dan de laatste wedstrijd tegen SAS uit 
Uithoorn. Dit team had net als Atalante 
een goede service waar zij veel punten 
mee wisten te scoren. Aandachtspunt 
bij de Vinkeveense formatie was soms 
wel de concentratie. Maar als concen-
traties er was, werd er goed gespeeld 
met mooie reddingen. Ondanks dat 
Atalante Tiktok zich goed weerde, 
moesten zij deze wedstrijd aan de 
Uithoornse formatie afstaan. Een 
mooie dag met een welverdiende 
tweede plek. 

Links in de hoek speelden de meiden 
van Atalante Ministars. De eerste 
wedstrijd werd er gespeeld tegen VHZ 
Spike. Wat kwamen Suze, Evelien, Elise 
en Mila goed uit de startblokken. Alles 
werd netjes in drieën gespeeld en de 
eerste set ging gewonnen. De tweede 
set gaf VHZ meer druk met de service 
en was de concentratie een klein 
beetje weg. Deze set ging verloren, 
maar toch maar mooi een gelijkspel. 

Atalante miniteams
beter op hun plek

De tweede wedstrijd werd er gespeeld 
tegen SAS Smash. Atalante ging 
wederom fantastisch van start en 
pakte een dikke voorsprong. Helaas 
ging het daarna mis en lukte niks 
meer. Nipt ging deze set verloren.
De tweede set kwam Atalante terug in 
het spel: mooie passes en een stabiele 
service. Winst in de tweede set en dus 
weer een gelijkspel. De laatste 
wedstrijd speelde het team tegen 
Spaarnestad: een jongensteam dat 
vooral erg druk was met op de grond 
liggen, de bal terug schoppen, maar 
minder met volleybal. De eerste set 
won Atalante, maar de tweede set 
werden de meiden een beetje afgeleid 
door het drukke spel van de jongens. 
Spaarnestad kwam op voorsprong, 
maar de meiden hielden het hoofd 
koel en maakten in de laatste seconde 
gelijkspel en wonnen de wedstrijd. 
Hun rustige, stabiele spel leverde zelfs 
complimenten op van de tegen-
stander.

Net na het middaguur kwamen de 
Atalante Skittles aan de beurt.
De eerste wedstrijd speelde het team 
tegen VCH Serve. Er werd heel mooi en 
rustig gespeeld en dat leidde tot 
setwinst. De tweede set ging ineens 
een speler van VCH een sprongservice 
doen, waar het team nogal van onder 
de indruk was. Ze kwam deze ‘schok’ 
niet meer te boven en verloren de 
tweede set. Dus gelijkspel. De tweede 
wedstrijd speelden ze tegen VCH 
Pancake. Dit team bestond uit erg 
grote meiden (sommigen wel twee 
koppen groter), zagen er imponerend 
uit, maar de focus was er volledig bij 
de Skittles. Er werd zeer goed gespeeld 
en dat resulteerde in setwinst en een 
gelijkspel, waardoor de wedstrijd 
gewonnen werd.
Tot slot de wedstrijden tegen het 
derde VCH-team: VCH Set up. Er werd 
wederom heel goed gespeeld. Super 
mooie passes en services, wat veel 
punten opleverde. VCH gaf niet op en 
de eerste set eindigde in gelijkspel.
De tweede set werd orde op zaken 
gesteld: er werd heel knap gespeeld 
en de trotse coach zag het team de 
tweede set en daarmee de wedstrijd 
winnen.

De Ronde Venen - Er waren weer een 
paar mooie wedstrijden gespeeld in 
de biljartcompetitie De Ronde Venen. 
Een aantal teams zijn duidelijk goed 
op stoom gekomen. Goed voorbeeld 
is de 32-47 overwinning van Bar 
Adelhof 1 tegen DenB Diensten in de 
Springbok. Drie spelers van DenB 
waren minder goed op dreef en 
mede daardoor wonnen Richard van 
Kolck, Anne Beeker en Eric Verlaan 
relatief eenvoudig hun wedstrijden. 
Ger Ruimschoot van DenB wist net 
aan te voorkomen dat Bar Adelhof 1 
het maximum aantal van 48 punten 
binnenhaalde door gelijk te spelen 
tegen Chas Jans. Zowel Bar Adelhof 2 
als Bar Adelhof 3 wonnen met 45-31. 
Robert Daalhuizen van Bar Adelhof 2 
wist zijn partij in 19 beurten af te 
ronden, Joep Pothuizen van tegen-
stander S.V. Veenland/Liquid Rubber 
redde de eer van zijn team door te 
winnen van Hans Bak. Bij Bar Adelhof 
3 pakten Wesley Buijing, Joost van 
Zuylen en Vincent Roeleveld de 
winstpunten en hoefde alleen Said 
Metalsi zijn hoofd te buigen voor 
Arjan Gortemulder van Cens. Ook
De Biljartvrienden/Stieva/Smit 
Fietsen scoorde een 45-31 uit-over-
winning tegen De Merel/Richard’s 2. 
Jan Koridon, Martien Heijman (in 20 
beurten) en vooral Lucia Burger (foto) 
lieten geen gras over het laken 
groeien; Lucia noteerde met 17 
beurten zelfs de kortste partij van de 
week. Ed Spitteler kwam twee caram-

boles tekort tegen Gijs v/d Vliet van 
De Merel/Richard’s 2.

Hoge serie Ronald Vis
In Café de Merel speelde het eerste 
tegen het derde team. Zij hielden 
elkaar behoorlijk goed in evenwicht 
gezien de 40-39 uitslag in het voor-
deel van De Merel/Richard’s 1. Voor 
het eerste team wonnen Kees Grif-
�oen en Walter van Kouwen, voor 
team 3 waren dat Caty Jansen en 
Jeroen van Rijn. Ook De Springbok 1 
en De Kromme Mijdrecht 2 waren aan 
elkaar gewaagd, het eindigde daar in 
40-38 voor De Springbok 1. Koos de 
Koning en Jan de Jong wonnen 
namens De Springbok 1, Frans 
Versteeg en Arie Kranenburg namens 
de tegenstander. Arie was goed op 
dreef, hij had slechts 20 beurten 
nodig. In De Kromme Mijdrecht 
overwon het derde team tegen-
stander Springbok 2/Feka met 42-31. 
Verklaring voor deze uitslag is dat in 
beide verliespartijen van De Kromme 
Mijdrecht er negen punten bijge-
schreven kon worden, terwijl 
Springbok 2/Feka respectievelijk 
slechts drie en vier punten behaalden. 
Egon v/d Heijden en Ronald Vis 
wonnen voor De Kromme Mijdrecht. 
Ronald Vis wist een serie van 14 te 
maken, een onwaarschijnlijk hoog 
percentage van 51,85% van zijn te 
maken 27 caramboles. Nick v/d Veer-
donk en Ray Kramer gaven de uitslag 
voor Springbok 2/Feka nog wat kleur.

Prima prestatie Lucia Burger

Vinkeveen - Onder het genot van 
enkele hagelbuien moest Hertha aan 
de bak in Loenen aan de Vecht. Het 
eerste kwartier liet Hertha zich 
verrassen door een paar snelle coun-
ters en stonden ze met 2-0 achter. 
Wakker geschut kwam Hertha terug 
en de 2-1 was een feit. Een paar fraaie 
kansen werden door de Vechtkeeper 
gekeerd. Hertha bleef aandringen 
maar uit een corner in de dertigste 
minuut viel doelpunt nummer drie. 
Een scheidsrechterlijke dwaling was 
de oorzaak dat Hertha gedurende 
tien minuten met tien man verder 
moest. De Vecht pro�teerde en 
maakte de 4-1. De tweede helft liep 

uit op een foutenfestival van de 
leidsman. Keeper van de Vecht laat 
de bal los, Hertha schiet de bal in de 
goal. Vrije trap voor de keeper. 
Handsbal van de Vecht, vrije trap 
voor de Vecht. Nog een gele kaart 
voor Hertha op de vraag waarom er 
een vrije trap werd genomen. Het 
aantal fouten wat de scheids maakte 
leidde er uiteindelijk toe dat hij 
negen minuten voor het einde de 
wedstrijd a�oot. Ondanks alle erger-
nissen bleven de spelers van beide 
teams zich fatsoenlijk gedragen. Dat 
Hertha de wedstrijd met 6-2 verloor 
was omdat De Vecht zijn kansen veel 
beter benutte.

Verliespunten voor Hertha 4

Vinkeveen - Vrijdag 20 oktober 2023 
is er prijsklaverjassen voor iedereen 
in Café Biljart de Merel in Vinkeveen. 
Er worden vier ronden van zestien 
gi�es gespeeld. Dan worden  de 
punten bij elkaar opgeteld en is de 
winnaar of winnares bekend. Afge-
lopen vrijdag was de beste kaarter 

Egbert Verkerk met maar liefst 7195 
punten. De volgende prijsklaverjas-
avond zal dus zijn op vrijdag 20 
oktober 2023. We starten om 20.00 
uur. Aanwezig zijn voor de inschrij-
ving: 19.45 uur. Telefoonnummer
van Café de Merel is 0297 - 263 562 
Adres: Arkenpark Mur 43, Vinkeveen. 

Klaverjassen in Café De Merel






